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NÚM. 04/2025 - SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE TINGUÉ LLOC 
EL DIMECRES 26 DE FEBRER DE 2025.

A la vila de Molins de Rei, quan són les divuit hores del vint-i-sis de febrer de dos mil 
vint-i-cinc, es reuneixen a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, en primera 
convocatòria, i sota la presidència del Sr. Alcalde, Xavi Paz Penche els regidors i regidores 
que tot seguit s’esmenten, per tal de celebrar la sessió ordinària del Ple, a la qual han estat 
convocats en temps i forma.

Sr. Alcalde Xavi Paz Penche
Sra. Jessica Revestido Romero
Sr. Iván Mustieles Pozo
Sra. Carme Madorell Colomina
Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Sra. Ainoa García Ballestín
Sr. Joan Carles Serra Bosch
Sra. Esther Espinosa García
Sr. Alejandro Herrero Basange
Sr. Gerard Corredera Rebulà
Sr. Lucas Silvano Ferro Sole
Sra. Marta Espona Burgués
Sr. Ricard Vinyets Cid
Sra. Meritxell Campmajó García
Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz
Sra. Francesca Riera Forns
Sr. Ramon Sánchez Gil
Sra. Rocío Segovia Mayán
Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Sra. Eva Maria Janés Fraile
Sra. Meritxell Galobart Soler

Assisteix la interventora accidental, Sra. Elidia Cerdà Albero i la Secretària de la 
Corporació, Sra. Sandra Castelltort i Claramunt, que dóna fe de l’acte.

Un cop comprovada l’existència del quòrum que demana l’article 90.1) del ROF, per a la 
vàlida constitució del Ple, el Sr. Alcalde obre la sessió, i es passa tot seguit al debat i 
consideració dels assumptes inclosos a l’ordre del dia que acompanya a la convocatòria 
d’aquesta sessió, número 04/2025 de data 20 de febrer de 2025.

En aquest moment constan absents de la sessió la regidora Sra. Marta Espona 
Burgués i la regidora Sra. Meritxell Campmajó García.
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0.- Declaració Institucional de l’Ajuntament de Molins de Rei per expressar la 
condemna i rebuig davant els assassinats de les víctimes de violència masclista.

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL

El consistori Molinenc condemna i manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i 
amics de les dones assassinades, aquest 2025.

Refermem el nostre compromís en la lluita contra la xacra de la violència masclista en tots i 
cadascun dels seus àmbits. Cal treballar, amb més força que mai, contra aquesta violència 
masclista estructural que, malauradament, segueix present a la nostra societat. 

Institucions i ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i 
desenvolupar plegats un marc natural d’igualtat. 

Així, i davant dels fets ocorreguts, l’Ajuntament de Molins de Rei manifesta: 

Primer.- La condemna enèrgica d’aquests assassinats i de qualsevol forma de violència 
masclista.

Segon.- Expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania Molinenca. 

Tercer.- Reafirmar el rebuig a les violències masclistes, en totes les seves formes, i  fer 
públic el nostre compromís en l’eradicació de la violència masclista.  

*Lectura dels noms de les persones assassinades durant aquest mes de gener de 
2025

03/01/2025. Alicia, cognoms desconeguts, 84 anys. Barakaldo (Biscaia, Euskadi). 
Assassinada pel seu fill

16/01/2025. Rita Rodríguez Gómez, 78 anys. Cerdedo-Cotobade (Pontevedra, Galicia). 
Assassinada pel seu fill

22/01/2025. Nom i cognoms desconeguts, 94 anys. Sant Joan les Fonts (Girona, 
Catalunya). Assassinada pel fillastre del seu fill

23/01/2025. Alicia, cognoms desconeguts, 79 anys. Murcia (Murcia, Regió de Murcia). 
Assassinada pel seu ex gendre 

31/01/2025. Karilenia, cognoms desconeguts. 40 anys. Langreo (Asturies, Asturies). 
Assassinada per la seva parella

*Lectura dels noms de les persones assassinades durant aquest mes de febrer de 
2025

05/02/2025 Mirentxu Arregui Blasco, edat desconeguda. Irún (Guipúscoa, Euskadi). 
Assassinada pel seu fill

05/02/2025. Joyco Lima, 28 anys. Brenes (Sevilla, Andalusia). Assassinada per un 
desconegut
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09/02/2025. Catalina (Lina) Guillén Balbuena, 49 anys. Benalmàdena (Màlaga, Andalusia). 
Assassinada per la seva parella

20/02/2025. Consuelo Padrón Medina, 86 anys. L’Aldea de San Nicolàs (Gran 
Canària)Assassinada per un desconegut

Sr. Alcalde:

Bé, molt bona tarda a tots i a totes, en aquest Ple ordinari del mes de febrer que, com 
saben, no es fa en la seva data habitual, que és dijous, perquè dema estem cridats a una 
altra festa. I per això i per acord de Portaveus i per tal de no interferir en dijous gras i l’inici 
del Carnaval, vam considerar avançar-ho al dimecres. Bona tarda a tots i totes, bona tarda 
també a qui ens acompanya a la sala de plens i a qui ens està mirant. S'aniran incorporant 
al llarg del Ple tant la regidora Marta Espona com la regidora Meritxell Campmajó. I, 
malauradament, en aquest Ple, i tal com vam expressar, l'hem de començar amb la lectura 
de la declaració de rebuig als atemptats masclistes i, en aquest cas, sí que amb les dones 
assassinades del mes de gener i febrer. I, per acord de Portaveus, qui llegeixi aquesta 
declaració és el senyor Joan Carles Serra. Endavant.

Sr. Serra:

Gràcies, alcalde. Bé, l'Ajuntament de Molins de Rei expressa la seva condemna i rebuig 
davant els assassinats de les víctimes de violència masclista. El consistori molinenc 
condemna i manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i amics de les dones 
assassinades aquest 2025. Refermem el nostre compromís en la lluita contra la xacra de la 
violència masclista en tots i cadascun dels seus àmbits. Cal treballar amb més força que 
mai contra aquesta violència masclista estructural que, malauradament, segueix present en 
la nostra societat. Institucions i ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol 
actitud violenta i desenvolupar plegats un marc natural d'igualtat. Així, i davant els fets 
ocorreguts, l'Ajuntament de Molins de Rei manifesta:
en primer lloc, la condemna enèrgica d'aquests assassinats i de qualsevol forma de 
violència masclista; en segon lloc, expressar el nostre condol, òbviament, en nom de tota la 
ciutadania molinenca; i en tercer lloc, reafirmar el rebuig a les violències masclistes en 
totes les seves formes i fer públic el nostre compromís en l'erradicació de la violència 
masclista. 
Els noms de les persones assassinades durant aquest mes de gener de 2025. El 3 de 
gener, Alicia, cognoms desconeguts, 84 anys, a Barakaldo, Biscaia, Euskadi, assassinada 
pel seu fill; el 16 de gener, Rita Rodríguez Gómez, 78 anys, a Cercedo, Cotobade, a 
Pontevedra, Galícia, assassinada pel seu fill; el 22 de gener, nom i cognoms desconeguts, 
94 anys, a Sant Joan les Fonts, a Girona, assassinada pel fillastre del seu fill; el 23 de 
gener a Galícia, cognoms desconeguts, de 79 anys. A Múrcia, assassinada pel seu 
exgendre; el 31 de gener, la caribenya, amb cognoms desconeguts, de 40 anys, a 
Langreo, Astúries, assassinada per la seva parella. I durant aquest mes de febrer d'aquest 
any, el 5 de febrer, la Mirentxu Arregui Blasco, d'edat desconeguda, a Irún, a Guipúscoa, 
assassinada pel seu fill; 5 de febrer, la Joico Lima, de 28 anys, a Brenes, a Sevilla, 
assassinada per un desconegut; la Catalina, el 9 de febrer; la Lina Guillén Balbuena, de 49 
anys, a Benalmádena, Màlaga, assassinada per la seva parella, i el 20 de febrer, la 
Consuelo Padrón Medina, de 86 anys, l'Aldea de San Nicolás a Gran Canària, assassinada 
per un desconegut.
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Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyor Serra. Avui també, abans de començar l'ordre del dia dictaminat per 
les diferents comissions informatives i com a conseqüència de l'agressió que hi va haver a 
la matinada del dia 2 de febrer, també hem acordat els portaveus municipals fer una altra 
declaració institucional, en aquest cas, de l'Ajuntament de Molins de Rei, i que llegiré a 
continuació. I després obrirem el torn d'intervencions, si és que així ho volen els diferents 
grups municipals. 
Els grups municipals del Partit dels Socialistes de Catalunya, Esquerra Republicana, Ara 
Molins, Molins En Comú Podem i Enlaira Molins de Rei condemnem enèrgicament els fets 
esdevinguts la matinada del diumenge 2 de febrer a Molins de Rei, en els quals dues 
persones van resultar ferides. Aparentment, aquests fets podrien constituir un delicte d'odi 
i, per això, manifestem el nostre rebuig absolut a qualsevol forma de violència i 
discriminació. Així mateix, condemnem fermament qualsevol agressió, qualsevol actitud i 
comportament d'odi, com també les pintades racistes aparegudes al municipi o qualsevol 
expressió que atempti directament contra els valors de convivència i respecte que ens 
defineixen com a societat. Molins de Rei és i ha de continuar sent un municipi basat en la 
convivència, la diversitat i el respecte. Al llarg dels anys, la vila ha crescut amb l'arribada 
de persones de diferents orígens, tant d'altres punts de l'Estat espanyol com de diversos 
països. Des de l'Administració local, les escoles, les entitats s'ha treballat per fomentar la 
integració i erradicar qualsevol actitud racista i continuarem destinant tots els recursos al 
nostre abast per prevenir i combatre aquests comportaments. Els delictes d'odi no només 
són un atac contra les víctimes directes, sinó també contra els valors de convivència i 
cohesió social que defineixen la nostra societat. Per això fem una crida a tota la ciutadania 
a denunciar qualsevol acte de violència o discriminació i instem les autoritats competents a 
investigar els fets de manera exhaustiva per garantir la seguretat i protecció de tothom. 
Reafirmem el nostre compromís amb Molins de Rei inclusiu, respectuós i segur per a 
tothom. Molins de Rei, 26 de febrer del 2025. I ara si és que volguessin. Senyor Vinyets, 
endavant.

Sr. Vinyets:

Hola, bona tarda a tothom. Bé, primerament, evidentment, estem completament d'acord 
amb aquesta declaració i, de fet, també agraïm a la resta de forces d'aquest Ple que s'hagi 
arribat a aquest acord i s'hagi donat forma a aquesta declaració. Des del nostre grup 
lamentem profundament l'agressió que van patir els joves el cap de setmana de la Fira, 
sigui quina sigui la motivació que finalment es consideri que la va produir, però creiem que 
és vital unir totes les forces polítiques, socials, del tipus que sigui per aïllar i aturar tota 
acció que vagi en contra de qualsevol dret d'una persona, especialment si tenim en compte 
l'augment d'actituds racistes que estem vivint arreu. Aprenguem de la història i actuem 
units davant de qui va en contra de qualsevol dret de les persones.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Alguna consideració més? Senyora Meritxell Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Bé, com bé ha dit l'alcalde i ha dit el company Vinyets, des d'Enlaira, evidentment, 
condemnem tots aquests actes, i com bé també ha dit el Vinyets, i fer un reforç, que crec 
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que les institucions, com també les entitats, fem un Molins de Rei inclusiu i que evitem 
aquests delictes d'odi o del que sigui. Qualsevol agressió no té justificació.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, ho deixaríem aquí, si us sembla.

ORDRE DEL DIA

A – CONEIXEMENT DE L’ACCIÓ DEL GOVERN MUNICIPAL

1.- Aprovació de l’esborrany de l’acta del Ple extraordinari 01/2025 de data 23 de 
gener de 2025 (Expedient 01/2025/PLE).-

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem a l'ordre del dia dictaminat per les diferents comissions informatives i per, 
evidentment, també la Junta de Portaveus. Primer de tot, l'«Aprovació de l'esborrany de 
l'acta del Ple extraordinari 1/2025, de data 23 de gener del 2025». Alguna consideració? 
Esmena? Doncs, si no és així, el donaríem per aprovat.

S’aprova per unanimitat dels membres presents.

2.- Donar compte dels Decrets d’Alcaldia (Expedient 2/2025/DCADC).-

“El Sr. Alcalde proposa al Ple l'adopció del següent acord:

Únic: Donar compte dels decrets d’Alcaldia sobre diversos temes.

Hipervincle decret Decret Data Concepte
15251140520226323377 1 02/01/2025 Llicència de parcel·lació urbanística
15251140010517205356 2 02/01/2025 Aprovar conveni de col·laboració
15251137510351201145 3 02/01/2025 Llicència d'ús de béns
15251140643027234451 4 02/01/2025 Cessió d'ús de béns
15251137515711074754 5 02/01/2025 Subvencions i convenis amb entitats
15251140466303217521 6 02/01/2025 Situacions del personal
15251137410416432116 7 02/01/2025 Accés a la informació pública

15251137501374067714 8
02/01/2025 Aprovació Despeses i reconeixement 

d'obligacions

15251140642433311436 9
02/01/2025 Aprovació Despeses i reconeixement 

d'obligacions
15251137433562755732 10 02/01/2025 Nomenaments
15251140231110053502 11 02/01/2025 Nomenaments

http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963306021406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963308275006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963308378906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963308454906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963312072906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963318905806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963322392706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963322770706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963325718806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963325762906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963325835806750
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15251140277734665535 12 02/01/2025 Nomenaments
15251137473575754664 13 02/01/2025 Situacions del personal
15251140156445666557 14 02/01/2025 Retribucions; nómina i seguretat social

15251140660537145715 15
02/01/2025 Alta per omissió al Padró Municipal 

d’Habitants
15705317033224407203 16 02/01/2025 Ordre d'execució
15705320037451521404 17 02/01/2025 Gestió de cementiri
15705317437370555311 18 02/01/2025 Regularització fiscal
15705317714400121005 19 02/01/2025 Bonificacións Fiscals
15705317637120620036 20 02/01/2025 Gestió de cementiri

15705316573432626073
21

02/01/2025 Llicència d'ocupació de la via pública per 
obres i serveis (grues, bastides, altres 
elements estructurals)

15251137710001343214 22 02/01/2025 Situacions del personal
15251140156701222417 23 02/01/2025 Contracte Obert simplificat de serveis
15705317762631307703 24 02/01/2025 Gestió de cementiri
15705317220213673466 25 02/01/2025 Gestió de cementiri
15705317005134155736 26 02/01/2025 Bonificacións Fiscals
15705317025656377312 27 02/01/2025 Gestió de la convocatòria i concessions
15705317511433135505 28 02/01/2025 Bonificacións Fiscals
15705317073143640727 29 03/01/2025 Sancionador
15705317504345173350 30 07/01/2025 Aprovació Despeses
15705316576244235020 31 07/01/2025 Contractació laboral
15705317144743547462 32 07/01/2025 Sancionador
15705317743120425205 33 08/01/2025 Llicències, permisos i excedències
15705316622241550064 34 08/01/2025 Retribucions; nómina i seguretat social
15705317131655476021 35 08/01/2025 Cessió d'ús de béns
15705317026115042672 36 08/01/2025 Processos de selecció
15705317731117016560 37 08/01/2025 Ajuts socials
15705316564107726467 38 09/01/2025 Processos de selecció
15705317666241362627 39 09/01/2025 Bases de concursos
15705316613175126562 40 09/01/2025 Modificació llicència gual
15705316570036406370 41 13/01/2025 Recurs de reposició
15705316526047042773 42 13/01/2025 Recurs de reposició
15705316642360346642 43 13/01/2025 Permís d'armes d'aire o gas comprimit
15705317035622625321 44 13/01/2025 Retribucions; nómina i seguretat social
15705317164664301556 45 13/01/2025 Nomenaments

15705317546063024723
46

13/01/2025 Aprovació baixes tributs, valors i operacions 
contables

15705317034154735537 47 13/01/2025 Autorització i delegacions
15705317530115767550 48 13/01/2025 Autorització i delegacions
15705317503077513557 49 13/01/2025 Processos de selecció

15705317166313051261
50

13/01/2025 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963325912506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963325985606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963326014306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963326056006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963342632406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963344036206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963344169106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963344404606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963345751906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963345897506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963325964206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600963308227506750
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Secretaria
4/2025/PLE

26 de febrer de 2025

Pàg. 7/87

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

15705317537036616533 51 13/01/2025 Retribucions; nómina i seguretat social
15705317243120213255 52 13/01/2025 Nomenaments
15705317746454256655 53 13/01/2025 Nomenaments
15705316726074342566 54 13/01/2025 Subvencions i convenis amb entitats
15705317445272733510 55 13/01/2025 Aprovació document cobratoris
15705316537101053761 56 13/01/2025 Aprovació document cobratoris
15705317031007327337 57 13/01/2025 Aprovació document cobratoris
15705317223777665776 58 13/01/2025 Regularització fiscal
15705317273331360551 59 14/01/2025 Aprovació Despeses
15705317073144327053 60 14/01/2025 Recurs de reposició
15705317404263134006 61 14/01/2025 Sancionador
15705317260403105507 62 14/01/2025 Sancionador
15705317032325226001 63 14/01/2025 Sancionador
15705317414077440750 64 14/01/2025 Sancionador
15705317475134742614 65 14/01/2025 Sancionador
15705317452144665324 66 15/01/2025 Llicències, permisos i excedències

15705317732243664144 67
15/01/2025 Alta per omissió al Padró Municipal 

d’Habitants

15705317410374054413
68

15/01/2025 Comunicació prèvia de primera ocupació o 
utilització d'edificis i instal·lacions

15705316770601135516 69 15/01/2025 Llicència d'obra major
15705317274057045142 70 15/01/2025 Ordre d'execució
15705317260143404766 71 15/01/2025 Llicència de gual i contragual
15705317526713252775 72 15/01/2025 Llicència de gual i contragual
15705317335767763060 73 15/01/2025 Contractació menor de serveis
15705316600367462147 74 15/01/2025 Subvencions per a l'Ajuntament
15705317736171044245 75 15/01/2025 Contractació menor de serveis

15705317107032562053
76

15/01/2025 Baixa definitiva de vehicles (cotxe, 
motocicleta o ciclomotor)

15705316545146336103
77

15/01/2025 Llicència per la tinença o conducció de 
animals potencialment perillosos

15705317423135342416 78 15/01/2025 Encàrrec de gestió
15705317635617713653 79 15/01/2025 Encàrrec de gestió
15705317460136625475 80 15/01/2025 Retribucions; nómina i seguretat social

15705317647370060725
81

15/01/2025 Llicència d'ocupació de la via pública per 
instal·lacions d'atraccions, casetes i circs

15705317747561616111 82 15/01/2025 Comunicació prèvia d'activitats

15705317143560656660
83

15/01/2025 Llicència d'ocupació de la via pública per 
obres i serveis (grues, bastides, altres 
elements estructurals)

15705317013527663233 84 15/01/2025 Comunicació prèvia d'activitats
15705317103254070377 85 15/01/2025 Ordre d'execució
15705316646215473052 86 15/01/2025 Recurs de reposició
15705317632655414040 87 15/01/2025 Recurs de reposició
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Pàg. 8/87

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

15705316730535244063 88 15/01/2025 Aprovació document cobratoris
15705316656302061301 89 15/01/2025 Sancionador
15705316600746700656 90 15/01/2025 Recurs de reposició
15705317136525047702 91 15/01/2025 Situacions del personal
15705317033723775445 92 15/01/2025 Contractació laboral
15705317270036524630 93 15/01/2025 Nomenaments
15705317101230077000 94 15/01/2025 Ajuts socials
15705317265235405765 95 15/01/2025 Aprovació document cobratoris
15705317767722427326 96 15/01/2025 Aprovació document cobratoris
15705317257177434351 97 15/01/2025 Gestió de cementiri
15705317321311646144 98 15/01/2025 Gestió de cementiri
15705316721631453602 99 15/01/2025 Llicència de segregació de finca
15705317633224322112 100 15/01/2025 Gestió de cementiri
15705316557157245071 101 15/01/2025 Gestió de cementiri
15705317045014535166 102 15/01/2025 Concessió de serveis
15705317304475603174 103 16/01/2025 Sancionador
15705316517521354721 104 16/01/2025 Recurs de reposició
15705317366455324651 105 17/01/2025 Gestió de cementiri
15705317512324406057 106 17/01/2025 Recurs de reposició
15705317566517571527 107 17/01/2025 Processos de selecció
15705317142461623226 108 17/01/2025 Situacions del personal
15705317014574277424 109 17/01/2025 Nomenaments
15705317620327745133 110 17/01/2025 Modificacions de pressupost
15705317246404162565 111 17/01/2025 Modificacions de pressupost
15705317501542521161 112 17/01/2025 Ordre d'execució
15705317650664766612 113 20/01/2025 Situacions del personal
15705316620227720452 114 20/01/2025 Nomenaments

15705316702303346230
115

20/01/2025 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15705317076367757716
116

20/01/2025 Llicència d'ocupació de la via pública per 
obres i serveis (grues, bastides, altres 
elements estructurals)

15705316565511543271 117 20/01/2025 Provisió de llocs

15705317045413027411
118

20/01/2025 Llicència d'ocupació de la via pública per 
obres i serveis (grues, bastides, altres 
elements estructurals)

15705317130641216067
119

20/01/2025 Llicència d'ocupació de la via pública per 
obres i serveis (grues, bastides, altres 
elements estructurals)

15705317712732657453 120 21/01/2025 Gestió de cementiri
15705317412521677037 121 21/01/2025 Gestió de cementiri
15705317567613263647 122 21/01/2025 Processos de selecció
15705317011077232742 123 21/01/2025 Processos de selecció
15705317075367725144 124 21/01/2025 Modificacions de pressupost
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Pàg. 9/87

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

15705317002106530070 125 21/01/2025 Contractació oberts de serveis
15705317707644265042 126 21/01/2025 Subvencions per a l'Ajuntament
15705320002456215124 127 21/01/2025 Recurs de reposició
15705316550114767343 128 21/01/2025 Gestió de cementiri
15705317262533414443 129 21/01/2025 Cessió d'ús de béns
15705317636521227045 130 21/01/2025 Recurs de reposició
15705317147436754603 131 21/01/2025 Recurs de reposició
15705317645242155033 132 21/01/2025 Contractació menor de subministraments
15705317332602747674 133 21/01/2025 Recurs de reposició
15705317133626646531 134 21/01/2025 Sancionador
15705317060563030017 135 21/01/2025 Sancionador
15705317471026111406 136 22/01/2025 Recurs de reposició
15705316720163241540 137 22/01/2025 Recurs de reposició
15705317065470421361 138 22/01/2025 Nomenaments
15705316646423276016 139 22/01/2025 Encàrrec de gestió
15705317413634336664 140 22/01/2025 Gestió de la convocatòria i concessions
15705316705157250171 141 23/01/2025 Aprovació Despeses
15705316666224445647 142 23/01/2025 Aprovació Despeses

15705320035324701716
143

24/01/2025 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15705316574466056072 144 24/01/2025 Aprovació document cobratoris
15705317306056536013 145 24/01/2025 Contractació oberts de serveis
15705316716012604574 146 24/01/2025 Modificacions de pressupost

15705316711624707337
147

24/01/2025 Aprovació Despeses i reconeixement 
d'obligacions

15705316737342536006 148 24/01/2025 Contractació menor de serveis
15705317430657275742 149 24/01/2025 Retribucions; nómina i seguretat social
15705317175654275073 150 24/01/2025 Danys a béns municipals
15705317717311724264 151 24/01/2025 Llicències, permisos i excedències
15705316671663126641 152 24/01/2025 Ordenances i reglaments

15705317165241730134 153
24/01/2025 Alta per omissió al Padró Municipal 

d’Habitants
15705317521703324656 154 24/01/2025 Modificació llicència gual
15705316650472056312 155 24/01/2025 Situacions del personal
15705317350077331662 156 24/01/2025 Nomenaments
15705316526415442550 157 27/01/2025 Contractació laboral
15705317761276452504 158 27/01/2025 Nomenaments
15705317633454713604 159 27/01/2025 Retribucions; nómina i seguretat social
15705317537134151276 160 27/01/2025 Subvencions per a l'Ajuntament
15705317013022101032 161 27/01/2025 Devolució d'ingressos indeguts
15705317117563464124 162 27/01/2025 Preparació, gestió i adjudicació del contracte
15705317537104377737 163 27/01/2025 Nomenaments
15705316546735761124 164 27/01/2025 Encàrrec de gestió
15705316732061626672 165 27/01/2025 Autorització i delegacions
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15705317357203532563 166 27/01/2025 Sancionador
15705317551020721116 167 27/01/2025 Sancionador
15705316701271322422 168 27/01/2025 Sancionador
15705317322074164401 169 27/01/2025 Sancionador

15705317630406062711
170

29/01/2025 Llicència d'ocupació de la via pública per 
obres i serveis (grues, bastides, altres 
elements estructurals)

15705317241655056516 171 29/01/2025 Processos de selecció
15705317514270005312 172 29/01/2025 Aprovació document cobratoris
15705320022525424111 173 29/01/2025 Modificació llicència gual
15705317162452562343 174 29/01/2025 Bases de concursos

15705317267356537544
175

29/01/2025 Petició de plaça d'aparcament a la via pública 
per a persones amb mobilitt reduïda

15705317011641011444 176 29/01/2025 Autorització i delegacions
15705316730361002616 177 30/01/2025 Subvencions per a l'Ajuntament
15705316711224503347 178 30/01/2025 Bases de concursos
15705317422536054465 179 30/01/2025 Requeriment legalització d'activitats
15705317441076432461 180 30/01/2025 Requeriment legalització d'activitats

15705317407754674715
181

30/01/2025 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15705317552572173074 182 30/01/2025 Retribucions; nómina i seguretat social

15705317530767236132
183

30/01/2025 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15705316731050050405
184

30/01/2025 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15705317752131071523
185

30/01/2025 Targeta d'aparcament per a vehicles de 
persones amb mobilitat reduïda

15705316522131644675 186 30/01/2025 Retribucions; nómina i seguretat social
15705317477771603736 187 30/01/2025 Modificacions de pressupost
15705317530255302064 188 30/01/2025 Modificacions de pressupost
15705317722570752660 189 30/01/2025 Subvencions per a l'Ajuntament
15705317167740770201 190 30/01/2025 Situacions del personal
15705317702262530607 191 30/01/2025 Situacions del personal
15705317015043107142 192 30/01/2025 Nomenaments
15705317656553436353 193 30/01/2025 Contractació laboral
15705316652003744216 194 30/01/2025 Ordre d'execució
15705316743276170044 195 30/01/2025 Nomenaments
15705317634570430156 196 30/01/2025 Gestió de cementiri
15705317037014022720 197 30/01/2025 Gestió de cementiri
15705317760546261055 198 30/01/2025 Recurs de reposició
15705317646214300663 199 30/01/2025 Gestió de cementiri
15705317155001760626 200 30/01/2025 Situacions del personal
15705317001052404661 201 30/01/2025 Provisió de llocs
15705317560711174771 202 30/01/2025 Nomenaments
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15705317310113413331 203 30/01/2025 Nomenaments
15705317254502541004 204 30/01/2025 Regularització fiscal
15705317653052006566 205 30/01/2025 Regularització fiscal
15705317474156512565 206 30/01/2025 Regularització fiscal
15705316676175700337 207 30/01/2025 Documentació urbanística

15705316537030145251
208

30/01/2025 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15705317533314647157 209 30/01/2025 Modificació llicència gual
15705317507566425214 210 30/01/2025 Processos de selecció
15705317431745110521 211 30/01/2025 Modificacions de pressupost
15705316514540515512 212 30/01/2025 Modificacions de pressupost
15705317037006037702 213 30/01/2025 Modificacions de pressupost
15705317022564424031 214 30/01/2025 Modificació llicència gual
15705317631004250741 215 30/01/2025 Modificacions de pressupost
15705317730475764240 216 30/01/2025 Modificacions de pressupost
15705316703707101634 217 30/01/2025 Aprovar conveni de col·laboració
15705317336517060725 218 30/01/2025 Gestió de cementiri
15705317573333101521 219 30/01/2025 Gestió de cementiri

15705317741121727276
220

30/01/2025 Llicència d'ocupació de la via pública per 
instal·lacions d'atraccions, casetes i circs

15705317363712706175
221

30/01/2025 Petició de plaça d'aparcament a la via pública 
per a persones amb mobilitt reduïda

15705317173323740267
222

30/01/2025 Petició de plaça d'aparcament a la via pública 
per a persones amb mobilitt reduïda

15705317704666243164 223 31/01/2025 Sancionador
15705317136551615523 224 31/01/2025 Sancionador
15705317076310307223 225 31/01/2025 Sancionador
15705317736376371406 226 31/01/2025 Recurs de reposició

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem a l'apartat de Coneixement de l'acció de Govern municipal amb el punt 2 de l'ordre 
del dia, que és «Donar compte dels decrets d'alcaldia, expedient número 2/2025». Ens 
donem per assabentats.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

3.- Donar compte al Ple del període mig de pagament i de la morositat, 
corresponents al 4t trimestre del 2024 (Expedient 1/2025/SEECO)-.

D’acord al que disposa la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 
29 de desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 
operacions comercials i el Real Decret 635/2014, de 25 de juliol, pel que es desenvolupa la 
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metodologia de càlcul del període mig de pagament de proveïdors de les Administracions 
Públiques i les condicions i el procediment de retenció de recursos dels règims de 
finançament, previstos en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat 
Pressupostària i Sostenibilitat Financera.

Vist l’informe signat pel Tresorer accidental el 27 de gener de 2025 i per l’Interventor 
accidental, el 28 de gener de 2025.
 
Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE  a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:
 
Per tot el que ha estat exposat, el regidor d’Hisenda i Finances presenta a la Comissió 
Informativa de l’Àrea de Serveis Centrals i Economia (ESC), l’informe trimestral sobre el 
compliment dels terminis previstos en el pagament de les obligacions i el període mig de 
pagament de l’Ajuntament de Molins de Rei, d’acord als següents annexos, que s’adjunten 
i s’enumeren a continuació:

a) En relació al compliment dels terminis previstos en el pagament de les 
obligacions, dades QUART TRIMESTRE 2024

Respecte a l’Ajuntament de Molins de Rei:

1. Pagaments realitzats en el QUART Trimestre de l’exercici 2024.
2. Factures o documents justificatius pendents de pagament a final del QUART 

Trimestre de l’exercici 2024.

S’adjunta també, la relació detallada d’aquesta informació, així com el comprovant 
resguard signatura electrònica, de data 24 de gener de 2025.

Respecte a Molivers Societat Municipal SL,:

3. Pagaments realitzats en el QUART Trimestre de l’exercici 2024
4. Factures o documents justificatius pendents de pagament a final del QUART 

Trimestre de l’exercici 2024.

S’adjunta també, la relació detallada d’aquesta informació.

b) En relació al període mig de pagament, dades QUART TRIMESTRE 2024

Respecte a l’Ajuntament de Molins de Rei:

· Ràtio de les operacions pagades en el QUART Trimestre de l’exercici 2024: 22,66 
dies

· Ràtio de les operacions pendents de pagament a final del QUART Trimestre de 
l’exercici 2024: 39,36 dies

· Període mig de pagament del QUART Trimestre de l’exercici 2024: 26,66 dies

Respecte a Molivers Societat Municipal SL

· Ràtio de les operacions pagades en el QUART Trimestre de l’exercici 2024: 21,59 
dies
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· Ràtio de les operacions pendents de pagament a final del QUART Trimestre de  
l’exercici 2024: 0,70 dies

· Període mig de pagament del QUART Trimestre de l’exercici 2024: 20,31 dies

Finalment, 

· Període mig de pagament Global de l’Ajuntament de Molins de Rei, del 
QUART Trimestre de l’exercici 2024: 25,86 dies

S’adjunta també, la relació detallada d’aquesta informació, així com el comprovant 
resguard signatura electrònica, de data 24 de gener de 2025.
 
L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem al punt 3 de l'ordre del dia, que és «Donar compte al Ple del període mitjà de 
pagament i de la morositat corresponent al quart trimestre del 2024» i fa l'explicació 
d'aquest punt el senyor Joan Carles Serra. Endavant.

Sr. Serra:

Gràcies de nou, alcalde. 
Presenta el punt 3

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Alguna qüestió? Alguna consideració? Doncs, ens donaríem per 
assabentats.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

4.- Donar compte al Ple de la memòria justificativa de l'exercici de l'activitat 
econòmica d’una estació de servei a l’Av. de Caldes,18 (Expedient 
2/2024/ORCOM).-

Vist que per acord del Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària que es va dur a terme el 21 
de  març de 2024 es va acordar iniciar l’expedient per exercir l’activitat econòmica d’estació 
de servei a l’Avinguda de Caldes, 18 cantonada carrer Foment per part de l’Ajuntament, la 
creació de la comissió d’estudi per elaborar la memòria corresponent i que una vegada 
elaborada s’elevaria al Ple.

Vist que la Comissió d’estudi en sessió del 18 de desembre de 2024 va aprovar la memòria 
justificativa de l'exercici de l'activitat econòmica d’una estació de servei a l’Av. de 
Caldes,18 on es conclou que:
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Realitzat l'estudi economicofinancer de l’Estació de Servei de l’avinguda de Caldes 18 de 
Molins de Rei amb una projecció d’explotació a 10 anys, resulta que els beneficis 
resultants de l’activitat gestionada mitjançant una concessió de serveis (gestió indirecta) 
estan per sobre que si es gestiona per part d’una empresa  municipal (gestió directe). 

Així en un Escenari de demanda base segons la venda actual a l’Estació de Servei de  2 
milions de litres de carburant a l’any, s’obté el cànon anyal acumulat mitjançant  una 
concessió es valora en 1.130.700 € si son cànons fixes i 1.154.020 € si són cànons 
actualitzats amb IPC, quantitats superiors als fluxos de caixa obtinguts després de 10 anys 
de gestió de l’Estació de Servei per part de una societat municipal (MOLIVERS) que es 
situen en 856.857 €.

Per tant el resultat de l’estudi econòmic indica que la gestió indirecta de l’Estació de Servei 
a través d’una concessió de servei és més rendible econòmicament que la gestió directa 
per part d’una empresa municipal. 

En quant a l’anàlisi jurídic en conclou que l'adjudicació directa de la concessió seria 
jurídicament viable en compliment de l' article 85 de la Llei de Bases del Règim Local i sota 
els paràmetres de l' article 32 de la Llei de Contractes del Sector Públic. 

Tenint en compte les despeses i ingressos que generarà l’Estació de Servei es constata 
que l’establiment del servei en cas de gestió directa no posaria en perill l’estabilitat 
pressupostària i sostenibilitat financera de l’Ajuntament, en els termes previstos en la Llei 
Orgànica 2/2012, de 27 d’abril. 

En quant a l’anàlisi d’aspectes socials, es conclou que l’adjudicació directa facilitaria la 
implementació de polítiques ambientals.

La gestió directa permetria a l’Ajuntament dotar-se d'aquelles infraestructures claus per 
facilitar el desenvolupament del vehicle amb 0 emissions de CO2, sense haver de 
dependre de posteriors acords econòmics d'implantació amb els concessionaris.

A més a més la gestió directa de l’Estació de Servei per part d’una societat municipal, 
tindria els avantatges següents respecte a una concessió de serveis. 

· Facilitaria la implementació de tarifes socials. 
· La infraestructura quedaria sota control públic. 
· Permetria l’ampliació de coneixements del sector. 
· Permetria millores d'aspectes laborables.

A la vista de la memòria la comissió d’estudi proposa desistir d’exercir l’activitat econòmica 
d’Estació de Servei de l’avinguda de Caldes 18 carrer Foment per part de l’Ajuntament 
d’acord amb les conclusions d’aquesta memòria.

Vist l’informe proposta del Responsable de Serveis Generals, membre de la Comissió 
d’estudi, signat el dia 14 de febrer de 2025.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:
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Primer.- Donar compte al Ple de la memòria justificativa de l'exercici de l'activitat 
econòmica d’una estació de servei a l’Av. de Caldes,18, que conclou que el resultat de 
l’estudi econòmic indica que la gestió indirecta de l’Estació de Servei a través d’una 
concessió de servei és més rendible econòmicament que la gestió directa per part d’una 
empresa municipal.

Segon.- Donar per finalitzat l’expedient per a l’exercici per part de l’Ajuntament de l’activitat 
econòmica d’explotació d’una estació de servei a l’Avinguda de Caldes, 18 cantonada 
carrer Foment, iniciat en el ple de 21 de març de 2024.

Tercer.- Comunicar el present acord als membres de la Comissió d’estudi creada per 
aquest fi en el ple en la sessió celebrada el 21 de març de 2024.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem al punt 4 de l'ordre del dia, que és «Donar compte al Ple de la memòria 
justificativa de l'exercici de l'activitat econòmica d'una estació de servei a l'avinguda de 
Caldes, número 18, expedient número 2/2024 [Inaudible]». I fa l'explicació d'aquest punt el 
senyor Miguel Zaragoza. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies, alcalde. Bona tarda a tots i a totes que ens escolteu des dels diferents mitjans. 

Presenta el punt 4

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyor Vinyets, endavant.

Sr. Vinyets:

Seré molt breu. Res, coldria fer realment tres agraïments. El primer és el de fer-nos 
partícips. És veritat que això era una decisió que podien haver pres unilateralment i crec 
que els honora que ampliïn les vistes i ens deixin participar d'aquests debats. També és 
veritat que agraïm aquesta valentia d'acceptar els canvis. És veritat que, tenint en compte 
declaracions o més o menys com anava tot enfocat, sí que donava la sensació que la idea 
del Govern inicial era una i després, doncs, agraïm que també hi hagi aquesta valentia que 
si les coses van cap a una altra direcció, també s'hagin d'acceptar. I també agraïm que... 
Això es va fer amb dues reunions, faig memòria, i bé, amb el plantejament inicial vam 
veure que hi havia plantejaments que no estaven coberts, com era la visió que tenia de tot 
al respecte de Molivers. I també agraeixo que no es forcés aquell dia a prendre una 
decisió, sinó que ampliessin la mira, demanéssim els estudis que faltaven i, al final, 
tinguéssim la màxima informació possible per arribar al millor acord possible. 
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I en tot això, a part d'aquests tres agraïments, sí que tinc un prec que és, evidentment, 
també fer-nos partícips amb totes aquestes normatives, bé, aquesta nova licitació d'aquest 
equipament, els partits d'oposició, perquè crec que entre tots també podem tindre grans 
idees i crec que també és important que ara que tornem a portar-la a licitació, li traiem el 
màxim profit.

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Més comentaris? Senyor Joan Albert Fabra, endavant.

Sr. Fabra:

Molt bona tarda, alcalde, regidors i persones que segueixen el Ple. En primer lloc, també 
agraïm la possibilitat d'haver pogut participar en aquesta comissió i d'haver pogut aportar la 
nostra visió, tot i que crec que el tema mereix una mica més de context i és el que intentaré 
donar amb la meva intervenció. Quan es va començar a parlar del tema de la gestió de la 
gasolinera, va ser en unes declaracions públiques que es van fer a la ràdio en què l'alcalde 
va afirmar, no ho dic com una crítica, simplement estic relatant fets objectius, doncs, que 
l'opció preferida era la gestió directa d'aquesta gasolinera, que era una opció interessant 
que s'hauria d'intentar, etcètera. 
Clar, quan els regidors vam tenir coneixement d'aquest tema per aquesta via, doncs, la 
nostra reacció natural i lògica va ser pensar que ja s'havia pres una decisió en aquest 
sentit i quan se'ns va proposar la creació d'una comissió per poder estudiar si aquesta via 
que ja s'havia exposat o que s'havia manifestat que era la intenció, que, com bé s'ha 
indicat, una competència del Govern, no? El Govern manifesta una intenció sobre un 
assumpte que és de la seva competència, és lògic per part de l'oposició pensar que ja s'ha 
pres una decisió en aquest sentit i quan se'ns va presentar la possibilitat de fer aquesta 
comissió i de participar i de poder valorar aquesta decisió conjuntament i poder expressar 
el nostre punt de vista, que nosaltres, per cert, vam ser l'únic grup que des del primer 
moment vam apostar per la gestió indirecta, per una raó política, que és que considerem 
que l'Ajuntament s'ha de centrar en prestar els serveis que són de la seva competència i 
no intentar d'alguna manera posar-se en compromisos financers, que no sabem on ens 
portaran i deixar de banda, en canvi, altres coses que sí que tenim l'obligació de proveir i 
de fer bé, no? I nosaltres vam adoptar aquest posicionament. 
Després hi havia un raonament econòmic lògic, que és que, segurament, l'explotació d'una 
gasolinera sempre serà més eficient si la fa una empresa que té experiència en aquest 
tipus d'explotacions i, a més, gràcies a l'economia d'escala, té un seguit d'actius que fa 
servir en l'explotació d'altres instal·lacions com aquestes i que són més barats per aquesta 
economia d'escala que si ho fa només Molivers, que explotaria una sola gasolinera. Eren 
tots raonaments de sentit comú que vam exposar des del principi, quan vam rebre en la 
primera reunió de la comissió l'informe tècnic que es va encarregar, era un informe amb 
molts punts que no vèiem gens clars i, sobretot, a nivell de càlcul i de càlcul de costos de 
l'explotació directa no tenia ni cap ni peus l'informe, perdó, però era així, perquè atribuïa 
uns costos idèntics a l'explotació directa que a l'eventual explotació indirecta, obviant tot 
això, a l'igual que no quantificava aquestes suposades mesures mediambientals o socials 
que es volien implantar, no les quantificava a nivell de costos i, per tant, això hagués fet 
que els costos fossin molt diferents als d'aquell estudi, no? 
I això és el que va expressar el nostre grup en aquella comissió, durant molts mesos es va 
estar refent l'estudi, i al cap d'uns mesos, en aquestes segones reunions, en una nova 
versió de l'estudi, es veien reflectides algunes de les opinions que havíem expressat 
inicialment i es veia evident i clar que el més intel·ligent era fer el que vostès han decidit, 
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cosa que, com ha dit el senyor Vinyets, nosaltres també els hi agraïm molt que hagin optat 
per aquesta decisió de gestió indirecta, perquè és el millor per a l'Ajuntament, és el més 
segur i és el que ens permet poder-nos centrar en allò que ens hem de centrar, que és 
proveir d'uns bons serveis públics amb un finançament estable i segur la ciutadania i no 
emprendre nous negocis de resultat incert. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Doncs, per tancar el primer torn d'intervencions, senyor 
Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Jo dir diverses coses. És a dir, és curiós que només aquí pugui opinar una part i deixar 
clar, vostè ha deixat evident clarament que des del principi apostaven per un model i que la 
resta no poguessin opinar i això fos un element de discussió, com vam tenir aquell dia en 
el Ple. I vostès diguessin aquell dia en el Ple quan constituíem la comissió que aquest 
Govern ja havia pres la decisió. Vostès tenien molt clar sense fer cap document, i sembla 
ser perquè són molt intel·ligents, que ja havien pres una decisió i això és legítim, però que 
la resta poguessin opinar, que pot opinar l'alcalde, podia opinar el portaveu, no sembla que 
sigui ni legítim ni demés. Jo crec, vostès, i ho van fer també a la mateixa comissió, van 
acusar que faríem una adjudicació a Molivers, ho van fer a la mateixa comissió, quan 
estàvem fent les feines ens van tornar a acusar de fer el mateix, el seu grup. I nosaltres, la 
resta els hi vam recordar que la comissió era per al que era, i tothom va fer aportacions en 
aquelles reunions, tothom. Potser alguns fan només elucubracions econòmiques, però la 
nostra intenció no era només valorar econòmicament aquesta concessió, que sembla que 
vostès és l'únic que els interessa. És a dir, nosaltres hem parlat de solucions 
mediambientals, socials. Perquè quan volen sí que els interessa, però quan volen ni en 
parlen d'això. El document és molt extens en aquest sentit, i analitza. A més, és un 
document... Miri, jo no sé si és més intel·ligent, més lògic i si al final nosaltres hem d'aplicar 
només criteris economicistes, però és veritat que el document agafa, com sempre hem fet, 
com a criteri en aquest Govern, criteris de prudència, perquè aquest debat sobre els 
beneficis, els marges dels beneficis que vam tenir a la primera reunió de la comissió i a la 
segona reunió de la comissió, nosaltres els vam mantenir en els criteris de prudència, 
perquè també és veritat que els redactors del document deien, bé, és que hi ha més 
marges. I que potser els números haguessin sortit d'una altra manera. Nosaltres vam 
adoptar la posició i vam demanar que adoptessin aquests criteris de prudència i analitzar-
ho en el seu conjunt. I aquí no es tracta de què és millor, què és... Escolti, vostès tenia una 
posició premeditada i sembla que és bona i la resta podien defensar una altra i a lo millor 
en el desenvolupament de la comissió i sent coherents, no com d'altres, o reconèixer que 
ens van acusar falsament d'una decisió presa.. Perquè no els hi costaria res dir: «Escolti, 
és veritat, quan vostè deia que la comissió seria independent, la Comissió ha sigut 
independent, i ho hem fet...» Però, miri, no és una decisió que prengui el Govern, és una 
decisió que pren la comissió, que la vam prendre tots. No és que el Govern ara digui que... 
No, l'assumeix com a seva, però és una decisió que vam prendre allà, vam votar tots els 
representants dels grups i és una decisió que és conjunta. Amb la qual cosa, ens alegrem, 
estem contents, considerem... Mir, sempre hi ha matisos. No hi ha una solució màgica a un 
document d'unes hipòtesis, perquè, a més, com va passar en aquella comissió, bé, les 
incerteses del que pot ser una... En els futurs anys, el desenvolupament d'aquest tipus de 
negocis, doncs, és relatiu. I això també ens ajuda a nosaltres a dir, bé, doncs, potser el que 
hem de fer és ser més prudents, tal com diu el document, tal com nosaltres hem explicat, i 
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fer aquesta concessió. I, efectivament, com deia el senyor Vinyets, el que vam dir és, 
escolti'm, incorporem aquesta part no només economicista, sinó d'aquests comentaris que 
hem fet de millores socials, de millores mediambientals a la concessió per veure si podem 
treballar una concessió una mica que vagi més enllà no només de valorar un ingrés 
econòmic, que és important per al municipi i per a l'Ajuntament, sinó també altres mesures 
que ens ajudin a valorar aquesta concessió.

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Obriríem un segon torn d'intervencions. Senyor Joan Fabra, 
endavant.

Sr. Fabra:

A veure, sí, efectivament... Nosaltres no vam acusar el Govern que hagués pres ja una 
decisió, no? Simplement, com ja ha fet en la meva primera intervenció, he relatat el curs 
dels esdeveniments i que ens va fer pensar que vostès ja havien pres una decisió. És 
probable que vostès haguessin pres no una decisió, però sí un posicionament, que és del 
tot legítim adoptar un posicionament, vostès en el transcurs del temps que va passar entre 
la primera reunió de la comissió i la segona, que van ser uns quants mesos, van canviar 
d'idea, van modificar el seu posicionament a la llum de l'informe? No ho crec que fos la 
llum de l'informe, perquè el primer informe reforçava la seva posició. I va ser el segon 
informe, quan vostès ja havien canviat de posició, el que ens portava cap a la gestió 
indirecta. Per la qual cosa, jo penso que vostès, per les raons que sigui, també legítimes, i 
tenint més informació sobre la gestió ordinària de la casa i els recursos humans potser en 
què es podia comptar a Molivers o amb les complicacions que hi podien haver amb 
aquesta gestió directa que vostès van analitzar molt seriosament, van arribar a la conclusió 
que no sortia a compte, i està bé. Nosaltres celebrem que canviessin d'idea. També 
podríem haver canviat d'idea nosaltres si l'informe hagués refutat tot el que vam plantejar. 
Tot aquest raonament, pel qual es va acabar justificant, en la lògica de l'informe, que era 
més viable econòmicament, més segur, aplicant uns criteris de prudència financera, fer la 
concessió. També va ser una de les aportacions que vam fer en la primera reunió, que 
vam dir, bé, és clar, però és que si apliquem una variabilitat més gran en els ingressos, a 
qui ja hi ha uns quants escenaris on ja no ens surt més a compte aquesta gestió directa, 
no? Aleshores, bé, en qualsevol cas, només era un matís o un apunt o una explicació del 
nostre posicionament. És totalment legítim que vostès en tinguessin un altre, és totalment 
legítim i celebrem, a més, que el canviessin amb posterioritat. I, com he indicat, ara tenim 
per endavant tot el que seria la feina de treballar aquesta licitació, perquè nosaltres des del 
primer moment hem dit que veiem bé que es contempli alguna clàusula social o alguna 
clàusula mediambiental. No ens oposem a això, però en el marc d'una licitació de garantir 
uns ingressos estables per al que vindria a ser l'Ajuntament de no sobrecarregar més la 
gestió administrativa de Molivers. I, en aquest sentit, seguirem aportant, col·laborant des 
de la lleialtat institucional i l'esperit constructiu que ens caracteritza i ens ha caracteritzat 
sempre en aquesta sala de plens.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Volen afegir alguna cosa? Bé, senyor Lucas Ferro i després [inaudible]
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Sr. Ferro:

Molt breument, per no ser... Evidentment, em sento reflectit en el que ha dit el company 
Zaragoza, però, com a portaveu d'En Comú Podem, un parell de reflexions. Primer, 
nosaltres tenim clara quina és la nostra posició i l'hem dit i l'hem expressat. Però tenim clar 
també quin és el nostre compromís. Una benzinera, doncs, no és un servei municipal si 
vols dir ordinari, és una activitat econòmica sobre la qual ha sorgit una oportunitat. I vam 
fer un compromís amb tots vosaltres, que era que l'estudiaríem en una comissió i que els 
resultats d'aquesta comissió serien els que definirien la posició i que nosaltres volíem que 
hi hagués el màxim consens possible entre tots. Nosaltres no hem canviat de posició. Jo 
penso el mateix abans del primer informe i després del segon informe. Però el que penso 
és que més enllà de que hi ha activitat política sobre la qual el Govern es reserva el dret a 
prendre la seva decisió i a sotmetre-la directament al Ple, n'hi ha d'altres on volem, 
evidentment, obrir un debat. I aquest va ser el nostre compromís. El que no us vau creure 
vosaltres és el nostre compromís. I això és una altra cosa. I el que vau posar en dubte és 
que aquest compromís fos honest. I això és una altra cosa. Però nosaltres tenim clar què 
ens hagués agradat a nosaltres i com volíem discutir amb vosaltres i la base de discussió, 
perquè el que no trobàvem legítim era convocar-vos a una comissió i allà dir: «ha sortit 
això, però nosaltres farem el que vulguem». Enteníem que era fer-vos perdre el temps a 
vosaltres, a nosaltres i deslegitimar aquests espais de discussió i de treball conjunt que 
tenim tots i totes com a regidors del Ple municipal. Per tant, no confonem. Nosaltres no 
hem canviat de posició. Nosaltres el que hem obert és un espai de participació i d'estudi on 
ens hem compromès a respectar el que dictaminés la comissió en base als informes que 
hem encarregat, que hem discutit i que hem elaborat amb tots i totes vosaltres. I aquesta 
és la qüestió. Jo crec que fora bo, primer, que ens anéssim coneixent com treballem. 
Nosaltres intentem ser sempre molt oberts amb vosaltres en aquelles decisions que 
entenem que podem construir-hi una participació que va més enllà del Govern i de 
l'oposició i que podem participar tots i que hi podem incidir tots, siguin les comissions de 
reglaments, siguin els debats de pressupostos, siguin les comissions d'estudi com 
aquestes. I, per tant, jo crec que si fem aquest compromís, el que no és de rebut és posar-
lo en dubte abans de començar a jugar i després recollir cable dient: «No, jo ho deia 
perquè intuïa que tal...» No. Avui portem els resultats de la comissió, resultats que, 
evidentment, com a membres de Govern compartim i avalem, a pesar que no haguessin 
sigut els que a priori haguéssim fixat nosaltres i, per tant, celebrem que haguem pogut tenir 
aquest espai de treball i de discussió amb tots vosaltres, amb vosaltres també, 
evidentment, i que avui portem aquest dictamen al Ple. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyor Zaragoza, per tancar.

En aquest moment s’incorpora a la sessió la regidora Sra. Marta Espona Burgúes.

Sr. Zaragoza:

Jo crec que el senyor Lucas ho ha explicat molt bé. Jo crec, i el que sempre hem explicat, 
aquí un no pot venir aquí i deslegitimar una proposta, com es va fer en aquell moment, 
deslegitimar automàticament perquè sí, que és el que va passar amb la seva intervenció 
quan estàvem aprovant aquella comissió i és el que va passar quan en aquella mateixa 
comissió una companya seva també va deslegitimar la feina que estàvem fent, dient que 
nosaltres continuaríem amb la idea de fer una adjudicació a l'empresa municipal, quan 
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estàvem dient que no, que, escolti, venim aquí, parlem, discutim i fem les aportacions que 
tinguem, refem el document, aclarim els dubtes que tinguem en aquesta comissió i, en 
funció d'això, tornem a parlar. Aquesta és la diferència. Vostè ha reconegut que ja tenia la 
decisió presa i no passa res i que hi ha gent que el Govern públicament, el Govern, no va 
manifestar quina era la decisió, perquè no s'havia pres cap decisió. El Govern podia haver 
anat a la ràdio, qualsevol membre dels que siguin, vostès mateixos, qui sigui, i manifestar 
la meva opinió. La meva opinió és aquesta. Com suposo que tothom està en el seu dret a 
fer. Però, precisament, vam fer la comissió per fer això. I, a partir d'aquí, la legitimitat de la 
comissió i de les feines que fem els regidors, quan ens constituïm en comissions de debat i 
d'estudi són precisament per a això, per no començar i que algú et digui: «ja heu pres la 
decisió». D'això és del que nosaltres estem parlant avui. Hem fet la feina, jo crec que hem 
fet una bona feina, hem fet les propostes. Propostes, a més, que van en la línia de les que 
hem parlat abans i ara començarem la segona part, que és començar a fer una redacció de 
plecs que ens permetin veure com fem aquesta concessió.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, recordo que és un donar compte i, per tant, no requereix votació.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

5.- Donar compte al Ple del Decret d’Alcaldia núm. 275 de data 10 de febrer de 2025 
en el que s’ha acordat presentar les al·legacions al Projecte de Traçat “Mejora de la 
accesibilidad entre las carreteras en el entorno del Baix Llobregat”. (Expedient 
2/2025/PLAPR).-

Atès que mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 275 de data 10 de febrer de 2025 s’ha acordat 
presentar les al·legacions al Projecte de Traçat “Mejora de la accesibilidad entre las 
carreteras en el entorno del Baix Llobregat”, de clau 49 B-4620, i el seu Estudi d’Impacte 
Ambiental, de la Demarcació de Carreteres de l’Estat a Catalunya i del Ministerio de 
Transportes y Movilidad Sostenible, recollides en l’informe de 7 de febrer de 2025 del 
Director de Serveis de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori de l’Ajuntament de Molins de Rei.

Atès la proposta a la Comissió informativa de SiT de Donar Compte al Ple, signada pel 
President de l’Àrea en data 12 de febrer de 2025.

Primer.- Donar compte al Ple del Decret d’Alcaldia núm. 275 de data 10 de febrer de 2025 
s’ha acordat presentar les al·legacions al Projecte de Traçat “Mejora de la accesibilidad 
entre las carreteras en el entorno del Baix Llobregat”, de clau 49 B-4620, i el seu Estudi 
d’Impacte Ambiental, de la Demarcació de Carreteres de l’Estat a Catalunya i del Ministerio 
de Transportes y Movilidad Sostenible

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Per tant, agraeixo el debat i passem al punt cinquè de l'ordre del dia, que és «Donar 
compte al Ple del Decret d'Alcaldia número 275, de data 10 de febrer del 2025, en el que 
s'ha acordat presentar les al·legacions al projecte de traçat Mejora de la accesibilidad entre 
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las carreteras del entorno del Baix Llobregat». Fa l'explicació d'aquest punt el senyor 
Miguel Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Presenta el punt 5 

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. No? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Moltes gràcies. Molt bona tarda a totes les persones que avui ens acompanyeu a la sala de 
plens, també a aquelles que ens escolteu pels diferents mitjans. I donar també la 
benvinguda avui a la interventora accidental, la Lídia Cerdà, que avui fa per primera 
vegada aquest Ple. Miquel, jo crec que aquest és un punt summament interessant. Vull dir, 
al final, recuperem la realitat o la demanda històrica de Molins de Rei d'aconseguir 
diferents situacions de millora en què hi ha l'accessibilitat a Molins de Rei. I crec que amb 
aquestes al·legacions que fem per part de l'Ajuntament, crec que queda ben reflectit tot 
allò que durant molt i molt de temps s'ha estat treballant per part d'aquest Ajuntament. Per 
tant, només, des d'Ara Molins, donar l'agraïment al Govern per aquestes al·legacions que 
s'han fet per tal d'intentar aconseguir que aquests projectes, sobretot les rotondes que han 
de venir a Molins de Rei, sigui una realitat i que amb aquestes al·legacions, doncs, encara 
es millori molt més aquesta accessibilitat. Sent conscients que algunes d'aquestes 
possiblement seran complicades. És evident que la problemàtica del tramvia, doncs, ens 
genera una dificultat afegida a moltes de les possibles solucions que s'han anat treballant 
al llarg del temps. Però, en tot cas, crec que val la pena posar-ho sobre la taula i que, en 
tot cas, es prenguin les solucions o, ara que hi ha encara temps, que es pugui trobar la 
solució més correcta a l'hora de poder aconseguir aquest mètode de transport, que és 
sostenible, s'aproximi en la mesura del possible a Molins de Rei. Possiblement no tindria 
sentit que només arribés a Molins de Rei per acabar morint a la plaça Parc Pont de la 
Cadena, però si aconseguim que amb aquests estudis pugui tenir aquesta connectivitat 
amb l'altra banda del riu, seria summament important. Per tant, doncs, endavant aquestes 
al·legacions i esperem respostes i, en tot cas, que es materialitzin en un projecte concret.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Si vol afegir alguna cosa, endavant.

Sr. Zaragoza:

Sí, sí, sí, efectivament. De fet, les al·legacions que fa, en aquest cas, la Generalitat de 
Catalunya envers les reserves de sòl que contempla el Pla director, són bastant ambigües 
en aquest sentit, no? És a dir, efectivament, el Pla director diu que s'estudiarà, hi ha una 
prereserva de sòl que no especifica. Aleshores, com que no especifica i no aclareix, ni 
l'ATM ni la mateixa Generalitat, si al final el tramvia acabarà aquí, continuarà, es farà un 
nou pont de connexió amb Sant Vicenç o s'utilitzarà el pont de la Nacional 340, al final, en 
el projecte, ells el que diuen és que l'actual proposta que nosaltres fem de rotondes, 
perquè són dos rotondes les que es plantegen a la Nacional 340, una més enganxada al 
nostre municipi i l'altra a l'altra banda, per entendre'ns, de l'autopista, no a l'altra banda del 
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riu, sinó dos petites rotondes que unirien, ja contempla la possibilitat que el tramvia pugui 
passar pel mig. Bé, jo aquí diguem-ne que segurament des del punt de vista de l'obra és 
factible, no sé si això traslladat a la realitat de la circulació i del que contempla... en 
aquests moments, segurament a lo millor en el moment que es posi en marxa la rotonda 
de la zona de la gravera i que puguem començar a veure i estudiar propostes del tema del 
tramvia, potser la situació és diferent. 
I m'he deixat una de les coses que nosaltres també hem remarcat, perquè, evidentment, 
no és emmarcar-nos només en la mobilitat del vehicle privat, que també, en aquest cas el 
que també contempla el projecte són les connexions en bicicleta amb les dues bandes del 
riu. I allà on fa actuacions de connexió, per exemple, en el pont, les dues actuacions que 
fan el pont de Sant Vicenç amb el polígon el Pla, contempla carrils bici. El que passa és 
que queden com aïllats, perquè on no ho contempla l'actuació, doncs, no hi ha carril bici. 
Amb la qual cosa, haurem de veure quines són les solucions d'entrada i pujada a aquests 
carrils bicis, perquè el que fan és que el pont que uneix l'autopista amb l'autovia a l'alçada 
de Sant Vicenç el clonen, i aquest sí que tindrà un carril bici, però el que ens arriba a 
Molins de Rei, al nostre polígon, aquest no el té. Bé, doncs, segurament, que és una de les 
al·legacions que nosaltres diem, intentar acabar aquestes propostes. El mateix que fan al 
pont de la 340 i, en la mateixa línia, el túnel que es realitzarà sota de l'autopista a l'alçada 
de la riera de Vallvidrera, que contempla, evidentment, una millora de l'accessibilitat, que 
en aquests moments es realitza a través de la zona inundable de la riera de Vallvidrera, i el 
que contempla és un nou accés tant per a bicicletes com per a vianants a tota la zona del 
riu. 
És a dir, jo crec que és important. És veritat que és una cosa que, en el seu moment, quan 
es feien les al·legacions, i parlo de fa molts anys, perquè, com deia el regidor, això ho 
portem treballant-ho molts anys, el plantejament del Ministeri era sempre fer carreteres per 
a cotxes i en cap moment hi havia un plantejament de dir: «bé, a mi el tramvia no és el 
meu problema, no es objeto de este estudio». Això al document és... Quan tu presentes 
una al·legació, habitualment, diuen: «no es objeto de este estudio». És a dir, a mi les 
bicicletes, el tal... Ara sí. Ara sí que ho contempla. I jo crec que nosaltres en aquestes 
al·legacions anem en aquest camí, també una mica amb la idea que la mobilitat que s'ha 
generat els darrers anys a la nostra zona i al Baix Llobregat en concret no és només una 
mobilitat de vehicles a motor, sinó que també s'ha modificat, no? I la xarxa Bicivia, que té 
l'àrea metropolitana i una sèrie de xarxes ciclables que tenim entre municipis, és important 
que les continuem defensant i potenciant, perquè si no ens connectem amb aquests 
municipis que tenim al voltant no només amb transport privat, sinó amb altres tipus de 
connexions, doncs, no anirem bé. I aquesta és una de les al·legacions i, de fet, una part 
del projecte ja ho contempla.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Entenc que... Sí, i tant. Sí, sí, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Només ara, explicant això el Miquel, m'ha fet recordar, precisament, el fet quan 
amb l'alcalde vam anar a Madrid i, precisament, això que parlàvem d'aquesta voluntat que 
tenen ara, precisament, jo crec que allà que hi havia diferents alcaldes també en aquella 
reunió, allà es va insistir molt en això. I a vegades és important anar al Ministeri, perquè 
precisament el món local per part del Ministeri queda molt lluny. I, llavors, en aquella reunió 
jo crec que van ser molt conscients de la realitat que teníem el Baix Llobregat i aquí a 
Molins de Rei també i als diferents pobles del voltant, on vam posar de manifest que la 
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bicicleta era un element imprescindible i que havíem d'intentar evolucionar en aquest carril. 
Possiblement a Madrid això ho tractem de manera diferent i aquesta manera d'entendre la 
diversitat municipalista, doncs, potser no havia arribat, però crec que aquella reunió va ser 
molt fructífera i fruit d'aquella reunió possiblement han aparegut coses en aquest estudi. 
Per tant, m'has fet recordar això, Miquel, i t'ho agraeixo.

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, si els sembla... De fet, com a apunt complementari al que diu el senyor 
Sánchez, l'evolució no ha estat des de la reunió que vàrem fer el 2021 o 22, sinó que 
alguns recordem la primera reunió que vam fer a l'Estació de França el 2012, on llavors en 
aquell moment ni tan sols... pràcticament ens van dir qui són aquests bojos que ens 
plantegen que Quatre Camins pugui acollir un carril bicicleta? Realment, la flexibilització 
des de la resposta que vam obtenir el 2012 fins al document que hem vist ara és molt 
important i, segurament, és aquesta sensibilització de l'Agenda Urbana que ha arribat 
també al Ministeri de Foment i que, per tant, aquestes noves ciutats i xarxes viàries que 
reclamem i que, des d'aquest punt de vista, ara el que falta és que s'aprovin definitivament 
i es financin, evidentment, perquè això sigui una realitat.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

6.- Donar compte al Ple del Decret d’Alcaldia núm. 278 de data 11 de febrer de 2025 
en el que s’ha acordat donar-nos per assabentats de l’acord de l’AMB d’aprovació 
del  “Conveni de col·laboració entre l’AMB i l’Ajuntament de Molins de Rei per seguir 
impulsant la recollida selectiva en els municipis que segueixen el model residu 
mínim”. (Expedient 2/2025/CONVE).-

Atès que mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 278 de data 11 de febrer de 2025 s’ha acordat 
donar-nos per assabentats de l’acord pres per l’Àrea Metropolitana de Barcelona, 
mitjançant Junta de Govern de data 17 de desembre de 2024, en el s’acorda aprovar el 
“Conveni de col·laboració entre l’AMB i l’Ajuntament de Molins de Rei per seguir impulsant 
la recollida selectiva en els municipis que segueixen el model residu mínim”.

Atès la proposta a la Comissió informativa de SiT de Donar Compte al Ple, signada pel 
President de l’Àrea en data 12 de febrer de 2025.

Primer.- Donar compte al Ple del Decret d’Alcaldia núm. 278 de data 11 de febrer de 2025 
en el que s’ha acordat donar-nos per assabentats de l’acord pres per l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona, mitjançant Junta de Govern de data 17 de desembre de 2024, en el s’acorda 
aprovar el “Conveni de col·laboració entre l’AMB i l’Ajuntament de Molins de Rei per seguir 
impulsant la recollida selectiva en els municipis que segueixen el model residu mínim”.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Escoltin, si els hi sembla, passem el punt sisè de l'ordre del dia, que és el darrer punt de 
l'ordre del dia per donar compte que diu així «Donar compte al Ple del Decret d'Alcaldia 
número 278, de data 11 de febrer del 2025, en què s'ha acordat donar-nos per assabentats 
de l'acord de l'Àrea Metropolitana de Barcelona d'aprovació del conveni de col·laboració 
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entre l'Àrea Metropolitana de Barcelona i l'Ajuntament de Molins de Rei per seguir 
impulsant la recollida selectiva en els municipis que segueixen el model residu mínim». I fa 
l'explicació d'aquest punt el senyor Lucas Ferro. Endavant.

Sr. Ferro:

Moltes gràcies. 

Presenta el punt 6

En aquest moment s’incorpora a la sessió la regidora Sra. Meritxell Campmajó 
García.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyor Ferro. Obriríem el torn intervencions. Doncs, sí. Senyor Ramon 
Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Moltes gràcies. Bé, al final tenim un paraigües en què poder treballar per continuar amb un 
sistema en el que creiem. És evident, però no ens podem aturar aquí, no ens podem aturar 
aquí. I, possiblement, la baixada del percentatge de recollida selectiva, doncs, és evident 
que no és una bona senyal i és una senyal que es va produint any rere any. I, per tant, 
aquí hem de prendre decisions, no? I possiblement no sé si abans de fer campanyes 
potser hem de preguntar. Vull dir, potser abans de començar a llançar-nos a fer 
campanyes, potser hem de pensar i ens hem de situar davant d'un contenidor i preguntar a 
la gent que va a un contenidor a tirar les escombraries perquè no recicla, perquè no està 
fent la feina bé o per què l'està fent bé. Crec que possiblement ens hem de plantejar 
moltes preguntes, perquè el sistema actualment no està donant els resultats que hauria de 
donar i no arribarem a les xifres que ens hem marcat o que s'han marcat en aquest 2025. I, 
per tant, això és una qüestió que ens hauria de preocupar, i molt. I en soc plenament 
conscient que el regidor, i crec que tots els regidors i regidores que estem en aquesta sala 
de plens, ens preocupa i molt. Per tant, tenir aquest paraigües per poder continuar 
treballant i prendre decisions crec que és important, però hem de seguir avançant, hem de 
seguir avançant en veure com aquest model es pot treballar millor i com també, des de la 
manera interna, també podem fer que aquest sistema sigui amable per a la gent. I aquí 
possiblement, i crec que en parlarem més endavant, com vostè deia, hi ha molta feina 
encara a fer.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Meritxell Campmajó, endavant.

Sra. Campmajó:

Hola, bona tarda. Disculpeu, que he arribat tard per un compromís laboral. Bé, nosaltres, el 
model de residu mínim és un model que es basa en reduir la generació de residus en 
origen i prioritza la reutilització, la reducció i el reciclatge. Com bé ha explicat el Lucas, 
no?, la diferència amb la recollida selectiva, que se centra en separar els residus un cop 
generats. A priori, creiem que el residu mínim és millor que altres sistemes perquè, a més 
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de millorar el reciclatge, també disminueix la producció global de residus. Molins va ser 
pioner en implementar aquest model a nivell local i estendre'l també a altres municipis de 
la comarca del Baix Llobregat, però els darrers anys, també com apuntava el regidor, hem 
experimentat una manca de progressos en reciclatge, segons indiquen les dades de l'Àrea 
Metropolitana de Barcelona. Aquest conveni, òbviament, és necessari perquè Molins de 
Rei necessita d'aquesta aportació econòmica de la Diputació. Ara bé, no podem viure de 
temps passats ni seguir fent girar la roda com els hàmsters, no? Necessitem solucions per 
poder complir amb la normativa europea. El nostre grup ja ha manifestat en altres ocasions 
la nostra preocupació per l'estat actual de la recollida selectiva de residus al municipi. En 
opinió nostra, la falta de campanyes de sensibilització i educació ambiental, sumada al mal 
estat dels contenidors i al funcionament deficient de la deixalleria municipal, ha generat 
una percepció de deixadesa entre la ciutadania. L'estat de la deixalleria, la veritat és que 
deixa molt que desitjar. Hem de fer un esforç per renovar les infraestructures, millorar la 
neteja i garantir que la deixalleria sigui un espai funcional i eficaç per a tothom. Jo no 
estaria d'acord amb l'afirmació que ha fet el regidor que mentrestant aquesta transició no 
podem invertir en campanyes de sensibilització. No, nosaltres pensem que la 
sensibilització s'ha de mantenir, ha de ser sempre permanent, perquè al final l'educació 
ambiental és la base per aconseguir una consciència social més gran. I com bé deia citant 
la llei, els articles 25.6 i 27 de la Llei de residus estableixen excepcions per a aquells 
municipis que poden demostrar que compleixen els requisits necessaris si aconsegueixen 
obtenir bons resultats en la gestió. Això és el que hem de fer, seguir demostrant que tenim 
bons resultats. Malgrat tot, al municipi vam arribar al 48,5 % l'any 23, un resultat lluny de 
l'objectiu, que és el 55 % fixat per la Unió Europea per al 2025.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, senyor Lucas Ferro, endavant.

Sr. Ferro:

Un petit matís, evidentment. Comparteixo, en aquest cas, la intervenció del Ramon, gran 
part del que has dit tu, però sí que m'agradaria matisar una cosa, no sé si no m'he explicat 
bé o no se m'ha entès bé, jo no he dit en cap moment que no farem política de residus ni 
campanyes de difusió durant la transició, el que he dit és que aquesta situació que avui 
ens permet el conveni, que és tenir una situació estable, que sabem que d'aquí dos o tres 
mesos no haurem de forçar un canvi de model, ens permet, precisament, poder fer 
campanya activa de residus sabent que el model no canviarà d'aquí a sis mesos, que no 
canviarà d'aquí a un any, perquè tenim un conveni amb l'Àrea Metropolitana i que, per tant, 
podem reprendre aquelles tasques de fer campanyes proactives de sensibilització. 
Tant de bo l'autorització depengués de poder demostrar que el model de residu mínim 
funciona millor que el model de recollida selectiva, perquè llavors segurament no costaria 
tant tenir una autorització. No som els únics municipis, el residu mínim es fa també fora de 
Catalunya en alguns municipis, alguns d'ells molt grans, com la Corunya, com Còrdova, 
etcètera. Aquí som uns petits municipis aventurers que la vam iniciar. Tant de bo 
l'autorització fos tan senzilla. Jo espero que l'aconseguim perquè, honestament, crec que 
som capaços de treure molts millors resultats si sobre el model de residu mínim innovem i 
anem més enllà en política de residus que si canviem el model. Primer, perquè segurament 
si canviem el model tindrem uns anys d'impàs on retrocedirem en matèria de recollida 
selectiva, canviar els contenidors, canviar el número de contenidors. Això segurament ens 
portarà problemes. I després perquè el residu mínim porta anys demostrant que és capaç 
de garantir millor recuperació, especialment d'envasos, i millors taxes de reciclatge. Per 
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tant, sobre aquesta base ens serà molt més fàcil poder implementar canvis, poder 
modernitzar-la i poder tenir resultats millors. Els municipis de residu mínim, històricament 
han estat capdavanters a l’Àrea Metropolitana de Barcelona. És veritat que necessitem fer 
un reimpuls al model, però sobre aquesta base estem segurs que continuarem sent 
capdavanters. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Hi ha alguna intervenció més? Doncs, si no hi ha cap intervenció més, ens 
donem per assabentats.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

B – ASSUMPTES DICTAMINATS PER LES COMISSIONS INFORMATIVES

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEIS CENTRALS I ECONOMIA (ESC) I 
DE L’ÀREA D’ALCALDIA.

7.-  Aprovar la bonificació de l’IBIU 2024, d’habitatges arrendats amb un preu inferior 
a l’ establert per la borsa de mediació de l’OMHAB (Expedient 103/2024/BOFIS)-.

DICTAMEN

Aprovació de la bonificació de la quota de l’Impost sobre béns immobles de l’exercici 2024 
a determinats immobles de Molins de Rei, per tractar-se d’habitatges arrendats amb un 
preu inferior al preu de lloguer establert a la borsa de mediació de lloguer gestionada per 
l’OMHAB.

ANTECEDENTS:

Vistes les sol·licituds que s’indiquen a continuació, de petició d’aprovació pel Ple de la 
bonificació de l’Impost sobre béns immobles de l’exercici 2024 per tractar-se de béns 
arrendats amb un preu inferior al preu de lloguer establert a la Borsa de Mediació de 
lloguer gestionada per l’OMHAB, en base a l’apartat 5è de l’article 5è de l’ordenança fiscal 
B-1 reguladora de l’Impost sobre béns immobles. 

Núm. 
Registre

Data Adreça tributària

2022006083 18/03/2022 C/ Riera Bonet, núm. 4 2n 1a
2022009742 02/05/2022 C/ Pintor Fortuny, núm. 25 1r
2022011003 13/05/2022 C/ General Castaños, núm. 34 1r
2022011841 24/05/2022 C/ Ntra Sra. De Lourdes, núm. 22 3r 2a
2022011968 25/05/2022 C/ Doctor Barraquer, núm. 27 5D
2022012182 27/05/2022 C/ General Castaños, núm. 34 3r
2022012300 30/05/2022 C/ Lluís de Requesens, núm. 5 4rt 2a
2022013166 08/06/2022 C/ Rafael Casanova, núm. 13 2n 2a
2022013826 15/06/2022 Ptge. Del Pins, núm. 1 3r 1a
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2022014116 20/06/2022 Av. València, núm. 1-5 1r 3a
2022019845 07/09/2022 C/ Pare Manyanet, núm. 12 1r 3a
2022020018 09/09/2022 C/ Pintor Fortuny, núm. 24 entl. 3a
2022020029 09/09/2022 C/ Montserrat, núm. 35 1r D
2022020036 09/09/2022 Ptge. Sagrada Família, núm. 23 1r
2022020543 13/09/2022 C/ Molí, núm. 1 4rt-1a
2022020632 14/09/2022 C/ Anselm Clavé, núm. 36 1r-1a
2022020688 14/09/2022 Ptge. Riera, núm. 3 1r 3a
2022021069 19/09/2022 C/ Lluís de Requesens, núm. 5 bxos.
2022021139 20/09/2022 C/ Josep Folqué núm. 12 bis
2022021156 20/09/2022 C/ Sant Isidre, núm. 27 2n 3a
2022021166 20/09/2022 C/ Pintor Fortuny, núm. 31 4rt 2a
2022021307 22/09/2022 C/ Jacint Verdaguer, núm. 16-18 2n 3a
2022021308 22/09/2022 C/ Jacint Verdaguer, núm. 16-18 1r 1a
2022021409 23/09/2022 C/ Ntra Sra. de Lourdes, núm. 26 1r 2a
2022021579 27/09/2022 C/ Anselm Clavé núm. 36 2n 4a
2022021869 30/09/2022 Ptge. Raseta de la Creu, núm. 19
2023024596 24/10/2023 Canal de la Infanta, núm. 6 1r
2023024646 25/10/2023 Ptge. Riera, núm. 2-4 bxos.
2023024758 26/10/2023 C/ Bonavista, núm. 4 esc 1 4rt 2a
2024001775 23/01/2024 C/ Sant Isidre núm. 17 2n-4a
2024002042 26/01/2024 C/ Ponent núm. 20 bxos
2024002044 26/01/2024 C/ Ponent núm. 20 3r
2024002068 26/01/2024 C/ Raseta núm. 9 6è 3a
2024002822 02/02/2024 Camí antic Santa Creu d’Olorda 29 1r
2024004480 21/02/2024 C/ Canal de la Infanta núm. 7 bxos
2024004661 23/02/2024 C/Menéndez Pelayo núm. 38 esc B 2n 1a
2024006169 12/03/2024 C/ Pep Ventura núm. 16 3r 1a
2024006720 18/03/2024 Pl. Del Mas núm. 7-9 esc A 2n 1a
2024007765 03/04/2024 C/ Enric Granados núm. 7 1r 2a
2024016840 16/07/2024 C/ Bonavista núm. 1 1r 2a
2024022036 01/10/2024 C/ Ponent núm 20 1r

NORMATIVA D’APLICACIÓ

· Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local.
· Reial decret legislatiu 2/2004 que aprova el text refós de la llei reguladora de les 

hisendes locals.
· Ordenança fiscal B-1 reguladora de l’impost sobre béns immobles. 

Vist que l’apartat 5è de l’article 5è de l’ordenança fiscal B-1 reguladora de l’impost sobre 
béns immobles estableix que:

El Ple de l’Ajuntament, per acord adoptat amb el vot favorable de la majoria simple dels 
seus membres, prèvia sol·licitud del subjecte passiu, podrà acordar una bonificació de fins 
al 100 per cent de la quota de l’impost als immobles en el que es desenvolupin activitats 
econòmiques que siguin d’especial interès o utilitats municipals per concórrer 
circumstàncies socials que justifiquin el reconeixement d’aquesta bonificació.
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Es considerarà que es desenvolupa una activitat a l’immoble en qüestió, quan es tracti 
d’arrendaments d’immobles a través de la Borsa de Mediació de lloguer Social que 
gestiona l’oficina municipal d’habitatge o bé, immobles que hagin estat cedits a 
l’Ajuntament per tal de destinar-ho a habitatge social.

Vist el protocol per a l’aplicació de la bonificació de la quota de l’IBI en habitatges de la 
Borsa de Mediació de l’OMHAB per a l’exercici 2024 de data 23 d’octubre de 2024, del 
tenor literal següent:

“Protocol per a l’aplicació de la bonificació de la quota de l’IBI en habitatges de la 
Borsa de Mediació de l’OMHAB en l’any 2024    

D’acord amb l’article 5è, relatiu a les bonificacions, de l’Ordenança Fiscal B1 de l’Impost 
sobre béns immobles, en el punt 5è diu que es podrà acordar per Ple de l’Ajuntament, amb 
el vot favorable de la majoria simple dels seus membres, prèvia sol·licitud del subjecte 
passiu, acordar una bonificació de fins al 100 per cent de la quota de l’Impost als immobles 
en el que es desenvolupin activitats econòmiques que siguin d’especial interès o utilitat 
municipals per concórrer circumstancies socials que justifiquin el reconeixement d’aquesta 
bonificació.

Es considerarà que es desenvolupa una activitat a l’immoble en qüestió, quan es tracti 
d’arrendaments d’immobles a través de la Borsa de Mediació de lloguer Social que 
gestiona l’oficina municipal d’habitatge o bé, immobles que hagin estat cedits a 
l’Ajuntament per tal de destinar-ho a habitatge social.

A aquests efectes s’estableix les següents bonificacions, en funció de la tipologia d’activitat 
econòmica de caràcter social:

a) En el cas de captació d’immobles per ésser arrendants a través de la Borsa de 
Mediació de Lloguer social, s’estableix una bonificació del 60% en el primer any de 
contracte.

b) S’estableix una bonificació del 100% quan el preu de lloguer en Borsa de 
Mediació sigui igual o inferior a 600€. Aquesta es podrà aplicar durant la vigència 
del contracte, sempre i quan ho contemplin les ordenances fiscals. 

c) En el cas de cessió d’habitatge o lloguer cap a l’Ajuntament per destinar-ho a 
habitatge social i d’emergència, s’estableix una bonificació del 100% durant la 
vigència del mandat de cessió i sempre que ho contempli les ordenances fiscals. 

Junt amb aquest protocol s’adjunta el llistat d’habitatges amb dret de bonificació i amb la 
bonificació que pertoca a cada cas.

Per acollir-se a la bonificació cal:

Que el contribuent, subjecte passiu del tribut, presenti una sol·licitud segons formulari 
normalitzat adjuntant, fotocòpia del DNI, contracte de lloguer, el darrer rebut de l’IBI i un 
certificat conforme està al corrent de pagament dels tributs municipals, aquests últims 
seran aportats per l’administració. 
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Quan siguin contractes amb dret de bonificació durant tota la vigència del mateix, la 
sol·licitud només caldrà que es faci un cop durant la vigència del contracte, i sempre i 
quan, aquesta bonificació estigui contemplada en les ordenances fiscals. 

La intermediació del lloguer s’ha de fer mitjançant la borsa de mediació social de l’oficina 
municipal d’habitatge, i mitjançant informe tècnic de l’Oficina d’Habitatge es facilitarà el 
llistat d’immobles amb dret a aquestes bonificacions i determinarà la bonificació que en 
cada cas s’aplica, essent excloents entre elles i aplicant la més beneficiosa pel contribuent.

Aquestes bonificacions s’aplicaran en el any en curs quan el contracte s’hagi 
formalitzat dintre del primer semestre de l’any. En el cas de contractes formalitzats 
en el segon semestre s’aplicarà la bonificació en el següent any sencer.” 

Es comprova que l’import total de les bonificacions de l’impost sobre bens immobles de 
l’exercici 2024 proposades és de 13.306,93 €.

Vist que les bonificacions de l’impost sobre béns immobles de l’exercici 2023 aprovades 
pel Ple de 25 de gener de 2024 va ser de 13.684,97 €. 

EXERCICI NUMERO 
BONIFICACIONS 
CONCEDIDES

CONCESSIONS 
BONIFICACIO DEL 
60% 

CONCESSIONS 
BONIFICACIONS 
100%

2022 49 4 45
2023 43 4 39
2024 41 8 33

Vist l’informe del Cap del Negociat de Rendes de data 7 de febrer de  2025, amb la 
signatura favorable i sense observacions de la Interventora accidental de data 11 de febrer 
de 2025.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) la present PROPOSTA a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:
  
PRIMER: Aprovar la bonificació del 60% a la quota de l’impost sobre bens immobles 
de l’exercici 2024 a 8 contribuents i un import total de 2.106,96 € d’acord a l’annex 1 i 
segons detall:

Adreça Tributària Import IBI % Import bonificat
C/ Ponent 20 3r 368,82 € 60 221,29 €
C/ Enric Granados 7 1r 2a 761,73 € 60 457,04 €
C/ Anselm Clavé 36 1r 1a 366,56 € 60 219,94 €
C/ Sant Isidre 17 2n 4a 395,65 € 60 237,39 €
C/ Raseta 9 6è 3a 354,51 € 60 212,71 €
C/ Menéndez Pelayo 38 esc B 2n 1a 375,96 € 60 225,58 €
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Plaça del Mas 7-9 2n 1a 519,53 € 60 311,72 €
C/ Ponent 20 1r 368,82 € 60 221,29 €
TOTAL 3.511,58 2.106,96

SEGON: Aprovar la bonificació del 100% a la quota de l’impost sobre bens immobles 
de l’exercici 2024 a 33 contribuents i un import total de 11.199,97 € d’acord a l’annex 
2 i segons detall:

Adreça Tributària Import IBI % Import bonificat
C/ Ponent 20 bxos 368,82 € 100 368,82 €
Camí Antic Santa Creu d’Olorda 29 1r 569,98 € 100 569,98 €
C/ Canal de la Infanta 7 bxos 168,49 € 100 168,49 €
C/ Pep Ventura 16 3r 1a 374,14 € 100 374,14 €
C/ Bonavista 1 1r 2a 403,88 € 100 403,88 €
C/ Lluís de Requesens 5 4t 2a 263,68 € 100 263,68 €
C/ Jacint Verdaguer 16-18 2n 3a 285,15 € 100 285,15 €
C/ Jacint Verdaguer 16-18 1r 1a 192,78 € 100 192,78 €
C/ Bonavista 4 4t 2a 327,24 € 100 327,24 €
C/ Pare Manyanet 12 1r 3a 351,20 € 100 351,20 €
C/ Ntra. Sra. de Lourdes 26 1r 2a 307,25 € 100 307,25  €
C/ Anselm Clavé 36 2n 4a 366,56 € 100 366,56 €
C/ Montserrat 35 1r D 368,57 € 100 368,57 €
Passatge Sagrada Família 23 1r 235,63 € 100 235,63 €
C/ Pintor Fortuny, núm. 24 entl. 3a 349,60 € 100 349,60 €
Passatge Raseta de la Creu 19 casa 4 112,33 € 100 112,33 €
C/ Pintor Fortuny 31 4t 2a 418,35 € 100 418,35 €
C/ Lluís de Requesens 5 bxos 295,65 € 100 295,65 €
C/ General Castaños 34  1r 388,28 € 100 388,28 €
C/ Riera Bonet 4 2n 1a 299,70 € 100 299,70 €
C/ Pintor Fortuny 25 1r 298,31 € 100 298,31 €
C/ Ntra. Sra. de Lourdes 22 3r 2a 304,77 € 100 304,77 €
C/ Doctor Barraquer 27 5D 453,91 € 100 453,91 €
C/ General Castaños 34 3r 348,57 € 100 348,57 €
C/ Rafael de Casanova 13 2n 2a 311,51 € 100 311,51 €
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Passatge dels Pins 1 3r 1a 323,16 € 100 323,16  €
Avinguda València 1-5 1r 3a 632,52 € 100 632,52 €
Passatge Riera 2-4 bxos 193,58 € 100 193,58 €
C/ Molí 1 4t 1a 270,55 € 100 270,55 €
C/ Canal de la Infanta 6 1r 341,05 € 100 341,05 €
Passatge Riera 3 1r 3a 415,39 € 100 415,39 €
C/ Josep Folqué 12 bis 526,03 € 100 526,03 €
C/ Sant Isidre 27 2n 3a 333,34 € 100 333,34 €
TOTAL 11.199,97 11.199,97

TERCER: TRASLLADAR l’acord que s’adopti a l’Organisme de Gestió Tributària, a fi i 
efectes procedeixi a l’abonament dels imports de l’Impost sobre béns immobles de 
l’exercici 2024 bonificats al mateix número de compte on se’ls hi va carregar el mateix.

QUART: TRASLLADAR l’acord que s’adopti a Intervenció i l’Oficina Municipal de 
l’Habitatge.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem als aspectes dictaminats per les comissions informatives. En primer lloc, i 
com és costum, la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis Centrals i Economia i de 
l'Àrea d'Alcaldia amb el punt setè de l'ordre del dia, que diu «Aprovar la bonificació de l'IBI 
urbà 2024 en habitatges arrendats a un preu inferior a l'establert per la Borsa de Mediació 
de l'Oficina Municipal d'Habitatge». I fa l'explicació d'aquest punt el senyor Joan Carles 
Serra. Endavant.

Sr. Serra:

Gràcies de nou, alcalde. 

Presenta el punt 7

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Rocío Segovia, endavant.

Sra. Segovia:

Bona tarda. Bé, un dels principals problemes que tenim a Molins de Rei és la dificultat per 
llogar un pis a un preu assequible, fet que fa que molts vilatans hagin de marxar a altres 
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poblacions amb lloguers més baixos. Veiem la necessitat de continuar treballant en noves 
propostes perquè aquest número de pisos augmenti. Si no recordem malament, vam 
arribar fins als 54 pisos versus els 41 actuals. Potser s'hauria de donar més visibilitat o fer 
una campanya de comunicació per donar a conèixer aquest programa i els seus beneficis. 
Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Doncs, no sé si vols afegir alguna cosa més? 
Endavant.

Sr. Serra:

Ens ho hem combinat amb el regidor. 

Sr. Mustieles:

Gràcies l'alcalde, regidora, regidors. Sí, és veritat, el tema de la borsa de mediació no és 
que sigui fàcil mantindre-ho o pujar [inaudible]. Sí que des d'Habitatge fem reflexions de 
quines accions podem fer, divulgació, etcètera, el boca a boca, però crec que també ara 
estem treballant, com comentes, que no hi ha habitatge assequible. S'estan fent accions, 
dins de l'Habitatge tenim tota la part de protecció oficial que estem fent a les Guardioles i 
esperem poder tancar aviat la plaça Llibertat. Tenim tot el tema que estem fent 
d'assessorament, d'acompanyament d'aquesta [Inaudible]. I aquestes mesures del tema de 
l'IBI van en aquesta línia, no?, intentar potenciar el cohabitatge assequible. Al final, és 
veritat, tenim el dilema de o faig un entorn d'un habitatge privat o vaig per buscar la 
mediació que, lògicament, té els seus beneficis. I també té un tema d'un aspecte social que 
intentem remarcar, no? Nosaltres sí, hem parlat amb l'oficina de fer algun tipus de 
divulgació, etcètera. I en aquesta línia continuarem amb tot el tema del que hem de fer per 
a l'habitatge a Molins de Rei [Inaudible]. Ara estem treballant en el Pla Local d'Habitatge, 
com hem comentat als plens i a diferents comissions informatives, farem aviat una sessió 
amb tots vosaltres per posar un moment el diagnosi, els vostres comentaris, etcètera, 
farem més sessions també per aportacions d'idees, perquè la idea és que sigui una eina 
que ens ajudi a avançar en matèria d'habitatge a Molins de Rei. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Entenc que finalitzem el primer torn. No sé si hi ha alguna observació més? 
Sí? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Sí, jo crec que en aquesta línia és evident que hem de continuar treballant. Vull dir, crec 
que el barri de Les Guardioles, amb les noves promocions que ara s'estan treballant, 
juntament amb la que esperem que ens informin properament del que ha de passar a la 
plaça de la Llibertat, doncs, podrem tenir cada vegada més pisos que tinguin com a mínim 
un habitatge protegit. Però aquí també hem de començar a treballar amb diferents formes 
d'arribar a diferent gent, perquè, malauradament, en cada un dels diferents sectors que 
tenim a la nostra població hi ha gent que continua sense arribar a poder tenir un pis 
d'aquest estil. Per tant, aquesta feina d'aquests pisos que hem anat perdent, crec que hem 
de continuar trucant a les portes d'aquella gent que realment tenia un pis, fer-los partícips 
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que aquesta és una bona eina social i que, per tant, aquí va molt més enllà de posar un pis 
al lloguer. Jo crec que l'Ajuntament també, entrant no només en aquests beneficis respecte 
a l'IBI, sinó també amb la cura que té que cobrarà cada mes, que fem reformes abans que 
puguin entrar, vull dir, jo crec que hi ha molts avantatges que pot tenir aquesta mediació i 
que, per tant, fer aquestes campanyes, com deia la Rocío, d'intentar arribar a més gent, 
crec que és fonamental. Sent conscients, com hem dit, que el parc de pisos de lloguer 
d'habitatge protegit s'incrementarà en els propers anys a curt termini, no? Però hem de 
continuar treballant. Esperem que ens convoqui properament a la Taula d'habitatge on 
pugui explicar ja quin és aquest pla i que, per tant, puguem debatre'l i puguem començar a 
prendre decisions de cara a aquest futur immediat que se'ns esdevé.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, endavant, senyor Mustieles.

Sr. Mustieles:

Totalment d'acord, senyor Ramon Sánchez. Hem de continuar avançant, és veritat, tenim 
tres potes, la part de protecció oficial que estem desenvolupant a Guardioles i 
properament, esperem que sigui molt aviat, poder asseure'ns i explicar el projecte de la 
plaça Llibertat. Llavors, divulgació, hem de fer divulgació i així estem treballant, perquè al 
final jo crec que hem de ser capaços de fer créixer aquesta bossa més el Pla Local 
d'Habitatge, que segurament ens donarà les eines també per fomentar l'habitatge a Molins 
de Rei. I en aquesta línia treballarem sempre l'habitatge i en aqueta línia estem treballant. 
Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, ara sí que encetem el torn de les votacions. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present moció per unanimitat 
dels membres presents.
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8.- Aprovar la bonificació de l’ICIO per punts de recàrrega dels vehicles elèctrics 
(Expedient 84/2024/BOFIS).-

DICTAMEN

Aprovació de la bonificació del 95% de la quota de l’impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres, a nom de la l’ ÀREA METROPOLITANA DE BARCELONA (AMB) per 
la instal·lació de dues estacions de recàrrega per a vehicles elèctrics de la Xarxa 
Metropolitana de l’AMB.

ANTECEDENTS:

Vista la sol·licitud presentada en data 4 de desembre de 2023, amb número de registre 
d’entrada 2023027596, per la sra. Lourdes Ortega Brull com autoritzada de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona, en la qual exposa que en data 1 de setembre de 2023, es va 
sol·licitar autorització per a la instal·lació de dues estacions de recàrrega per a vehicles 
elèctrics al municipi en el marc del projecte d’ampliació de la xarxa metropolitana de punts 
de recàrrega, i que d’acord al conveni aprovat pel Ple de l’Ajuntament al 2023, s’apliquin 
les exempcions o bonificacions necessàries.

Vist que segons s’estableix al punt 3.e) del conveni de col·laboració entre l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona i l’Ajuntament de Molins de Rei per a la instal·lació, l’explotació 
i el manteniment de punts de recàrrega per a vehicles elèctrics al municipi, l’Ajuntament 
aportarà la disponibilitat dels terrenys, atès que esdevé un servei metropolità i d’especial 
interès i utilitat municipal.

NORMATIVA D’APLICACIÓ:
 

· Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local.
· Reial decret legislatiu 2/2004 que aprova el text refós de la llei reguladora de les 

hisendes locals.
· Ordenança fiscal B-4 reguladora de l’impost sobre construccions instal·lacions i 

obres

Vist que l’article 103 apartat 2.a) del Real Decret Legislatiu 2/2004 que aprova el text refós 
de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, estableix que “Les ordenances fiscals 
podran regular les següents bonificacions sobre la quota de l’impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres.

a) Una bonificació de fins el 95% a favor de les construccions, instal·lacions i obres 
que siguin declarades d’especial interès o utilitat municipals per concórrer 
circumstàncies socials, culturals, històric artístiques o de foment del treball, que 
justifiquin tal declaració.

Que l’esmentada declaració correspondrà al Ple de la Corporació i s’acordarà prèvia 
sol·licitud del subjecte passiu, per vot favorable de la majoria simple dels seus membres”.

Vist que l’apartat 12è de l’article 8è de l’Ordenança Fiscal B-4 de l’exercici 2023, que 
regula l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres estableix que:
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“El Ple de l’Ajuntament, per acord adoptat amb el vot favorable de la majoria simple 
dels seus membres, prèvia sol·licitud del subjecte passiu, podrà acordar una 
bonificació de fins al 95 per cent de la quota de l’impost a favor de les 
construccions, instal·lacions o obres que siguin d’especial interès o utilitat 
municipal ateses circumstàncies socials, culturals, històriques, artístiques o de 
foment del treball que justifiquin el reconeixement d’aquesta bonificació.

El subjecte passiu sol·licitant haurà de ser una entitat sense ànim de lucre. 
Aquestes bonificacions no són acumulables.

El Negociat corresponent a la finalitat de les obres, determinarà si l’obra reuneix els 
requisits exigits per a poder gaudir de les bonificacions esmentades en el paràgraf 
precedent, i en el cas que l’aplicació de la bonificació fos indeguda, informarà al 
Negociat de Rendes per practicar la liquidació definitiva de l’impost, així com la 
liquidació dels interessos de demora que correspongui, sense perjudici de la 
possible incoació del procediment sancionador per gaudir o obtenir indegudament 
d’un benefici fiscal.”

Vist que l’AMB és l’Administració pública de l’Àrea Metropolitana de Barcelona constituïda 
d’acord a la Llei 31/2010 aprovada pel Parlament de Catalunya, i per tant, una entitat 
sense cap mena d’afany de lucre.

Vistes les llicències d’obres menors sol·licitades per registre d’entrada 2023020422 i 
2023020343, que van generar els expedients 16/2023/LLIME I 117/2023/LLIME, amb 
liquidacions d’obres menors núm.  638070 i 638065 per la instal·lació de punts de 
recàrrega de vehicles elèctrics a l’Av. De caldes, 5 i C/Sant Antoni Maria Claret, 5 
respectivament i segons detall:

NÚM. LIQ CONCEPTE IMPORT
638070 Impost sobre construccions, instal.lacions i obres      1.342,40 €

Taxa per llicències urbanístiques         620,86 €
TOTAL      1.963,26 €

NÚM. LIQ CONCEPTE IMPORT
638065 Impost sobre construccions, instal.lacions i obres      1.287,76 €

Taxa per llicències urbanístiques         595,59 €
TOTAL      1.883,35 €

Vist que les liquidacions 638065 i 638070 a nom de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, 
consten pagades en data 4 de setembre de 2023 i 5 d’octubre de 2023 respectivament.

Vist l’Informe del Cap del Negociat de Rendes de data 5 de febrer de 2025, amb la 
signatura favorable i sense observacions de la Interventora accidental signat en data 6 de 
febrer de 2025.
 
Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC), la present PROPOSTA a fi i efectes emeti informe 
previ, perquè sigui remés al Ple de la Corporació:
 
PRIMER: Declarar les obres per a la instal·lació, l’explotació i el manteniment de dos punts 
de recàrrega per a vehicles elèctrics al municipi, com a una obra d’especial interès o utilitat 
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municipal  ateses circumstàncies socials, contemplades a l’article 8è, apartat 12 de 
l’Ordenança fiscal B-4 reguladora de l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres.

SEGON: Acordar la bonificació del 95% a la quota de l’impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres, per les obres d’instal·lació de dues estacions de recàrrega per a 
vehicles elèctrics situades a l’Av. De Caldes, 5 i al C/Sant Antoni Maria Claret, 5.
 
L’import de l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres bonificat representa un total 
de 2.498,65 €.

TERCER: Aprovat l’acord de la bonificació del 95% pel Ple, el Negociat de Rendes 
procedirà a practicar la devolució de 2.498,65 € (1.275,28 € + 1.223,37 €), de l’Impost 
sobre construccions instal·lacions i obres per a la instal·lació, explotació i manteniment de 
dos punts de recàrrega per a vehicles elèctrics, segons detall:

NÚM. LIQ CONCEPTE IMPORT IMPORT 
BONIF (95%)

638070 Impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres

     1.342,40 € 1.275,28 €

Taxa per llicències urbanístiques         620,86 €
TOTAL      1.963,26 €

NÚM. LIQ CONCEPTE IMPORT IMPORT BONIF 
(95%)

638065 Impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres

     1.287,76 € 1.223,37 €

Taxa per llicències urbanístiques         595,59 €
TOTAL      1.883,35 €

QUART: Traslladar el present acord als Negociats d’Intervenció, Tresoreria, Mobilitat i 
Rendes.
 
L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem ara al punt vuitè de l'ordre del dia, que és "Aprovar la bonificació de l'ICIO per 
punts de recàrrega als vehicles elèctrics» i fa l'explicació d'aquest punt també al senyor 
Joan Carles Serra. Endavant.

Sr. Serra:

Gràcies de nou, alcalde. 

Presenta el punt 8

Sr. Alcalde:
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Moltíssimes gràcies. S’obriria el torn d'intervencions. Doncs, no hi ha intervencions. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present moció per unanimitat 
dels membres presents.

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SOSTENIBILITAT I TERRITORI

9.- Aprovar definitivament la relació de béns i drets a expropiar en el procediment 
(Expedient 2/2024/EXPRO).-

DICTAMEN

Vist l’informe emès en data 13 de desembre de 2024 per l’Assessora Jurídica, la 
transcripció del qual és la següent: 

“INFORME JURÍDIC 

Expedient d’expropiació de la finca amb referència cadastral 8048228DF1884G0001ID, 
qualificada de sistema de parcs i jardins urbans de nova creació (clau 6b).

Núm. expedient: 2/2024/EXPRO

Per Acord de la Junta de Govern Local, adoptat en sessió ordinària celebrada el dia 1 
d’octubre de 2024, s’aprovà inicialment i es sotmeté a informació pública la relació 
detallada de béns i drets a expropiar en el procediment núm. 2/2024/EXPRO, per adquirir 
per expropiació forçosa una parcel·la de terreny de figura triangular, sobre la que hi ha 
construïda una edificació de planta baixa més pis, situada al passeig de Pi i Margall, núm. 
52, d’aquesta població, que ocupa una superfície de 83 m2, per estar qualificat com a 
sistema de parcs i jardins urbans de nova creació (clau 6b), d’acord amb el Pla General 
Metropolità.
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Publicats els anuncis corresponents d’informació pública i notificat als interessats, no s’ha 
presentat cap al·legació ni oposició contra l’ocupació, segons s’acredita a l’expedient 
mitjançant informe emès per la Cap de l’Oficina d’Atenció Ciutadana en data 14 de 
novembre de 2024.

Per tant, és del parer de qui informa que procedeix acordar l’aprovació definitiva de la 
relació de béns i drets a expropiar, i declarar-ne formalment la necessitat d’ocupació, a 
l’efecte de l’expropiació forçosa.

D’acord amb l’art. 3 del Decret de 26 d’abril de 1957, pel que s’aprova el Reglament de la 
Llei d’Expropiació Forçosa (REF), l’òrgan competent en matèria d’actes sobre expropiació 
forçosa que puguin ésser objecte de recurs en via administrativa o contenciosa és el Ple de 
l’Ajuntament.

Caldrà donar trasllat de l’expedient a Intervenció perquè emeti informe de fiscalització.
En qualsevol cas, l’informe de fiscalització de l’Interventor haurà de constar abans de 
l’acord d’adquisició del bé.
Vist el que estableixen els arts. 19, 20, 21, 22 i 24 de la Llei de 16 de desembre de 1954, 
d’Expropiació Forçosa (LEF) i els arts. 19 a 21 i 25 del REF.” 

Vist l’informe-proposta emès en data 13 de gener de 2025 per la cap de Planejament i 
Gestió Urbanística i l’Assessora Jurídica, amb el vist-i-plau de l’interventor accidental en 
data 14 de gener de 2025.

Vista la proposta a la Comissió Informativa de SIT amb el vist-i-plau del Director de Serveis 
de l’Àrea de data 16 de gener de 2025 i signada pel seu president en data 23 de gener de 
2025.

Per tot el que ha estat exposat, se sotmet a dictamen de la Comissió Informativa de l’Àrea 
de Sostenibilitat i Territori la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords 
següents:

Primer.- Aprovar definitivament la relació de béns i drets a expropiar en el procediment 
(Expedient. núm. 2/2024/EXPRO).-

Àmbit d’expropiació: Sòl qualificat com a sistema de parcs i jardins urbans de nova creació 
(clau 6b), d’acord amb el Pla General Metropolità.

Propietat: Enrique Català Baruta.

Descripció de la finca: “Parcel·la de terreny edificable,  de figura triangular, ubicada a 
Molins de Rei, amb front al passeig de Pi i Margall, assenyalat amb el número cinquanta 
dos. Ocupa una superfície de vuitanta tres metres quadrats. Limita: al front, Est, amb el 
mateix passeig, a la dreta entrant, Nord, amb comunitat de propietaris del solar destinat a 
aparcament amb accés des del passeig de Pi i Margall sense número, i que dona front al 
carrer Verge del Pilar des del número 19; a l’esquerra entrant, Oest, carrer Verge del Pilar, 
sense número. Referència cadastral: 8048228DF1884G0001ID.”

Segon.- Declarar la necessitat d’ocupar els béns i drets inclosos a la relació abans 
aprovada.
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Tercer.- Autoritzar la despesa corresponent a les indemnitzacions que es preveuen a la 
relació abans aprovada, per un import de 68.250,22 euros, amb càrrec a la partida 
2050/151300/68100 “Patrimoni municipal de sòl i habitatge” del pressupost municipal 
vigent.

Quart.- Comunicar als propietaris i titulars dels béns i drets que s’expropien que, en un 
termini de 15 dies hàbils des de la notificació d’aquests acords, poden convenir amb 
l’Ajuntament, lliurement i per avinença, l’alienació dels esmentats béns i drets. Si en aquest 
termini l’Ajuntament no rep cap proposta o bé l’Ajuntament rebutja les presentades, 
s’entendrà que no ha estat possible arribar a l’adquisició per avinença i continuarà el 
procediment expropiatori.

Cinquè.- Disposar que s’iniciï l’expedient de fixació del preu just dels béns i drets respecte 
a l’alienació dels quals no s’hagi aconseguit l’avinença segons l’apartat anterior, mitjançant 
l’obertura de les peces separades corresponents, un cop siguin ferms aquests acords.

Sisè.- Disposar que es publiquin aquests acords al Butlletí Oficial de la Província, al tauler 
d’edictes municipal, a la web municipal i a un diari, i que així mateix siguin notificats 
personalment als interessats

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem a la Comissió informativa de l'Àrea de Sostenibilitat i Territori amb el punt novè 
de l'ordre del dia, «Aprovar definitivament la relació de béns i drets a expropiar en el 
procediment que dona lloc a l'expedient número 2/2024/EXPRO». I, per tant, fa que 
l'explicació d'aquest punt també el senyor regidor Miguel Zaragoza. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies, alcalde. 
Presenta el punt 9

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

El termini d'una expropiació és tant llarg pràcticament com el seu nom, vull dir, perquè 
pràcticament jo crec que ens vam reunir el 2022 en una primera reunió amb aquest tema i 
s'acaba tancant l'any 2025 i ha passat pràcticament un any des que vam començar a 
entrar tota la documentació, no? Per tant, crec que és un pas més per poder començar a 
treballar, possiblement, la reordenació d'aquell espai on tenim encara molts habitatges que 
estan afectats i que veurem o hauríem de veure com es pot anar a treballar en aquella 
solució per acabar trobant un espai en aquell carrer Verge del Pilar que acabés sent o 
acabés fent aquella connectivitat amb la plaça Parc Pont de la Cadena, doncs, que fos 
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encara més amable. Per tant, una bona solució. Esperem, com va informar el regidor, que 
el que tenim al costat s'acabi arribant a una solució el més aviat possible per tal que ja 
puguem començar a visualitzar aquella mirada que quan mirem des d'Avinguda València, 
doncs, veiem ja el parc quan estigui florit, perquè de moment encara no el tenim amb 
arbrat.

Sr. Alcalde:

Molt bé, moltes gràcies. Endavant, senyor Zaragoza.

Sr. Zaragoza:

Ho tenim bé. Tenim una obra nova que és veritat que ens falten coses al parc, però jo crec 
que ara està molt millor, i això ho sap, que com estava abans. És veritat que aquesta és 
una zona que també és veritat que al PDU parla molt d'aquesta zona d'actuació, amb la 
qual cosa haurem de veure com evoluciona tot el sector, perquè és veritat que 
independentment que el Pla general metropolità ara atorgui una zona verda i tot el tema 
d'accessos, estem una zona d'especial tractament arqueològica, perquè està a la part final 
del que era l'inici del canal de la Infanta i el que era el desguàs d'aigua del Rec Vell. Bé, 
són zones que no ens hem d'agobiar si pensem que els tractaments van a anys en 
aquestes zones, no?, perquè són tractaments complexos. I tot això s'ha allargat una mica 
més per un tema d'herències internes d'ells. Vull dir que nosaltres el que volíem era que 
tinguéssim clar què és el que hem d'expropiar i un interlocutor clar, perquè nosaltres el que 
no podíem fer era estar tenint diversos interlocutors. Ja ho tenim tot aclarit i, precisament, 
per això ho portem avui al Ple.

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Doncs, si els sembla, passem a la votació d'aquest punt. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present moció per unanimitat 
dels membres presents.
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10.- Convalidar l’acte anul·lable apreciat en l’acord de la Junta de Govern Local de 
data 3 d’octubre de 2023 (Expedient 6/2023/PROUR).-

DICTAMEN

Vist l’informe emès per l’Assessora Jurídica en data 7 de febrer de 2025, la transcripció del 
qual és la següent: 

“ASSUMPTE: Convalidació de l’acord adoptat per la Junta de Govern Local en sessió 
celebrada el dia 3 d’octubre de 2023.

INFORME:

ANTECEDENTS DE FET

Per acord de la Junta de Govern Local adoptat en sessió de data 3 d’octubre de 2023 es 
va inadmetre a tràmit la petició de revisió d’ofici de l’acord d’aprovació definitiva del 
projecte d’urbanització del sector PP Rierada, adoptat per acord de la Junta de Govern 
Local, en sessió de data 5 d’abril de 2016, presentada per la Sra. Laia Izquierdo Pintado, 
en nom propi i en representació de 39 propietaris de 29 parcel·les de la Rierada – sector 
Oest. 

FONAMENTS DE DRET

Sobre la competència de l’òrgan:

Aquest òrgan es va considerar competent d’acord amb el què estableix l’art. 71.1 de la Llei 
26/2010, de 3 d’agost, de règim jurídic i de procediment de les administracions públiques 
de Catalunya, segons el que “la competència per iniciar i resoldre els procediments de 
revisió d’ofici de disposicions reglamentàries i per iniciar el de revisió d’actes nuls 
correspon a l’òrgan que els ha aprovat o dictat.”

Si bé és cert que el seu núm. 3, per al cas dels ens locals, preveu que “La competència per 
resoldre els procediments de revisió d’ofici d’actes nuls dictats pels ens locals correspon 
als òrgans que determina la normativa de règim local.”

En aquest sentit, si bé la legislació de règim local és clara sobre la competència en el cas 
de declaració de lesivitat de l’acte, no ho és en el cas sobre l’òrgan a qui correspon 
l’exercici de la potestat revisora dels actes.

Així, l’art. 21.1 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local 
(LBRL), lletra l) atribueix a l’alcalde la iniciativa per proposar al Ple la declaració de lesivitat 
en matèries de la competència de l’Alcaldia. I l’art. 22.2, lletra k), atribueix al Ple la 
competència per a la declaració de lesivitat dels actes de l’Ajuntament.

Aquesta Llei reconeix de manera genèrica la potestat revisora dels ens locals (art. 4.1.g), 
sense indicar expressament a quin òrgan correspon el seu exercici.
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I, el Real Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que s’aprova el Reglament 
d’organització, funcionament i règim jurídic dels ens locals, també reconeix de manera 
genèrica aquesta potestat en el seu art. 4.1.g).

En el seu art. 218.1 estableix “Sens perjudici de les previsions específiques contingudes en 
els articles 65, 67 i 110 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, els òrgans de les entitats locals 
podran revisar els seus actes, resolucions i acords, en els termes i amb l’abast que 
s’estableixi en la legislació de l’Estat reguladora del procediment administratiu comú”.

Però, no en fa esment concreta ni en l’art. 41, sobre les atribucions de l’Alcalde, ni en l’art. 
50, sobre les atribucions del Ple.

El fet que l’art. 106 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de 
les administracions públiques (LPACAP), faci menció a “l’òrgan competent per a la revisió 
d’ofici”, sense especificar quin és aquest, mentre que sí ho fa en el cas de la declaració de 
lesivitat d’actes anul·lables, ex. art. 107.5, atribuint la competència en aquest últim cas al 
Ple de la Corporació, també faria pensar que ens hem de remetre a la normativa de règim 
local.

Aquesta última Llei només regula la competència per a la revisió d’ofici de les disposicions 
i d’actes nuls i  anul·lables en l’Administració General de l’Estat (art. 111).

Atès l’anterior, la interpretació de que en el cas de les entitats locals l’òrgan competent per 
a la revisió d’un acte ho sigui aquells que ho és per raó de la matèria, resulta una 
interpretació plausible.

En qualsevol cas, atès el buit legal al respecte, l’òrgan que va adoptar l’acte que es revisa 
no resultaria manifestament incompetent per a la seva revisió, atenent així mateix 
l’anterior.

Cal tenir en compte que la sentència del Tribunal Suprem de 13 de desembre de 2022 (rec 
4472/2020) fixa com a doctrina interpretativa que la revisió d’ofici és competència del ple 
municipal en virtut dels articles 22.2.j) i 121 de la Llei 7/1985, reguladora de les bases de 
règim local i l’article 47 i 106.1 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, de procediment 
administratiu comú de l’Administració Pública. 

Per tal d’atorgar una seguretat jurídica reforçada a l’acte administratiu recorregut es 
proposa al ple municipal la convalidació de l’acord adoptat per la Junta de Govern Local en 
sessió de data 3 d’octubre de 2023, pel que es va inadmetre a tràmit la petició de revisió 
d’ofici de l’acord d’aprovació definitiva del projecte d’urbanització del sector PP Rierada, 
adoptat per acord de la Junta de Govern Local, en sessió de data 5 d’abril de 2016.

Sobre el procediment a seguir:

La Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del Procediment Administratiu Comú de les Administracions 
Públiques –LPACAP-, preveu a l’apartat 1 de l’article 48 que són anul·lables els actes de 
l’Administració que incorrin en qualsevol infracció de l’ordenament jurídic, fins i tot la 
desviació de poder.

Per la seva part, l’article 52.1 determina que l’Administració podrà convalidar els actes 
anul·lables, esmenant els vicis de què pateixin. I, conforme preveu l’apartat 2, l’acte de 
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convalidació produirà efectes des de la seva data, llevat d’allò disposat a l’article 39.2 per a 
la retroactivitat dels actes administratius.

En el present procediment, si atenem la postura del TS manifestada en la seva sentència 
de 13 de desembre de 2022, l’òrgan competent per convalidar l’acte administratiu pel que 
es va inadmetre a tràmit la petició de revisió d’ofici de l’acord d’aprovació definitiva del 
projecte d’urbanització del sector PP Rierada, adoptat per acord de la Junta de Govern 
Local, en sessió de data 5 d’abril de 2016, és el Ple.

L’Administració pot, doncs, convalidar els actes anul·lables, esmenant els vicis de què 
pateixin, de forma que la convalidació és una subespècie dins l’esmena de defectes dels 
actes anul·lables, que es produeix per mitjà d’un acte administratiu específic, l’acte de 
convalidació, diferent de l’acte convalidat i autònom respecte d’aquest en el seu tractament 
processal, sent susceptible per això de recurs independent o separat.”

Vist l’informe proposta emès en data 11 de febrer de 2025 per la cap de Planejament i 
Gestió Urbanística i l’Assessora Jurídica. 

Vista la proposta a la Comissió Informativa de SIT amb el vist-i-plau del Director de Serveis 
de l’Àrea de data 12 de febrer de 2025 i signada pel seu president en data 12 de febrer de 
2025.

Per tot el que ha estat exposat, se sotmet a dictamen de la Comissió Informativa de 
Sostenibilitat i Territori la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents: 

Primer.- Convalidar l’acte anul·lable apreciat en l’acord de la Junta de Govern Local de 
data 3 d’octubre de 2023, pel qual es va inadmetre a tràmit la petició de revisió d’ofici de 
l’acord d’aprovació definitiva del projecte d’urbanització del sector PP Rierada, adoptat per 
acord de la Junta de Govern Local, en sessió de data 5 d’abril de 2016, esmenant el vici 
d’anul·labilitat consistent en la manca de competència de l’òrgan. (Expedient. 
6/2023/PROUR).-

Segon.- Conservar aquells actes i tràmits de l’acord de la Junta de Govern Local de data 3 
d’octubre de 2023, el contingut dels quals s’hagués mantingut igual de no haver-se comès 
la infracció.
Tercer.- Determinar que el present acte de convalidació produirà efectes des de la seva 
data.

Quart.- Notificar la resolució que es dicti a les parts interessades, així com als serveis 
municipals afectats.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passaríem al punt desè de l'ordre del dia, que és «Convalidar l'acte anul·lable apreciat 
en l'acord de la Junta de Govern Local de data 3 d'octubre del 2023». I fa l'explicació 
d'aquest punt el senyor Miguel Zaragoza també, endavant.
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Sr. Zaragoza:

Presenta el punt 10

Sr. Alcalde:

Molt bé, moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. No n'hi ha? Doncs, passem a la 
votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present moció per unanimitat 
dels membres presents.

11.- Aprovar inicialment la Modificació Puntual del Pla General Metropolità en la 
pastilla d’equipaments i parc urbà vinculat a la Porta Sud, de Molins de Rei. 
(Expedient 1/2025/MOPGM).-

DICTAMEN

Vist l’informe jurídic emès en data 10 de febrer de 2025, amb la conformitat del secretari 
accidental en data 12 de febrer de 2025, la transcripció del qual és la següent: 

“INFORME JURÍDIC

ASSUMPTE: Modificació Puntual del Pla General Metropolità en l’àmbit de la pastilla 
d’equipaments i parc urbà vinculat a la porta sud, de Molins de Rei 
Ref. Exp.: 1/2025/MOPGM

1. Motivació de l’informe, antecedents.

Aquest informe s’emet per a la tramitació de la modificació puntual del Pla General 
Metropolità en la pastilla d’equipaments i parc urbà vinculat a la porta sud, de Molins de 
Rei, d’acord amb el document redactat, per encàrrec de l’Ajuntament de Molins de Rei, per 
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l’equip d’arquitectes SAASS Xavier Sales i Associats, S.L.P., signat el 02.02.2025, i 
presentat per registre a l’ajuntament en data 3 de febrer de 2025, registre d’entrada 
2025002297.

2. Objectius del planejament, conveniència i oportunitat

D’acord amb l’art. 97.1 TRLUC, les propostes de modificació d’una figura de planejament 
urbanístic han de raonar i justificar la necessitat de la iniciativa, i l’oportunitat i la 
conveniència en relació als interessos públics i privats concurrents.
L’objectiu de la present modificació és reordenar els sols qualificats de sistema 
d’equipaments comunitaris dotacionals (clau 7b) on s’ubica l’escola pública Pont de la 
Cadena, per tal d’aconseguir incrementar la superfície destinada a aquest equipament per 
ampliar les instal·lacions del gimnàs. 

La proposta respon a les següents necessitats:

- Reordenar l’àmbit per permetre l’ampliació del gimnàs de l’escola pública Pont de la 
Cadena.

- Donar resposta a una necessitat concreta, que avui no es pot resoldre per la 
distribució dels sistemes en aquest àmbit.

- Corregir els desajustos entre les qualificacions actuals i la realitat física.

3. Resum/aspectes de la proposta

- Es fa una nova proposta d’ordenació que permeti proporcionar més superfície a 
l’escola pública del Pont de la Cadena per poder ampliar les seves instal·lacions, en 
concret, les esportives.

- Es garanteix el manteniment del còmput vigent de superfícies.
- S’ajusten els límits de les qualificacions a la realitat física, corregint petits desajustos.
- Garantint el compliment de l’article 98 TRLUC.

L’increment de superfície de l’equipament de l’escola no comporta un increment d’usuaris a 
l’escola, que es manté, responent la necessitat d’ampliar les instal·lacions a l’actual ratio 
d’alumnes.

Per aconseguir l’anterior, es modifiquen els límits entre les diferents pastilles d’equipament 
i parc urbà.

4. Conformitat de la modificació amb les previsions del TRLUC.

D’acord amb l’art. 13.2 del TRLUC, els plans urbanístics han de ser coherents amb les 
determinacions del pla territorial general i dels plans territorials parcials i sectorials i facilitar 
el seu compliment.

La coherència entre la present modificació puntual i el PTMB, així com amb el PDUM –
instrument que a data d’avui només ha estat aprovat inicialment- es justifica en els apartats 
1.6 i 1.7 de la Memòria.

La presenta MPPGM no disminueix el còmput de superfície destinada a sistema de parcs i 
jardins urbans i sistema d’equipaments comunitaris i dotacionals.
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D’acord amb l’art. 96.b) del TRLUC, les modificacions dels sistemes urbanístics d’espais 
lliures, zones verdes o d’equipaments esportius resten subjectes al procediment establert 
per l’art. 98.

D’acord amb l’art. 98.1 TRLUC, la modificació de figures del planejament urbanístic que 
tingui per objecte alterar la zonificació o l’ús urbanístic dels espais lliures, les zones verdes 
o els equipaments esportius considerats pel planejament urbanístic com sistemes 
urbanístics generals o locals ha de garantir el manteniment de la superfície i de la 
funcionalitat dels sistemes objecte de la modificació. Els canvis proposats dels terrenys 
qualificats d’equipaments esportius només poden comportar que s’ajusti la superfície quan 
ho requereixi l’interès prevalent del seu destí a espai lliure o zona verda.

La proposta garanteix el manteniment del còmput de superfícies dels sistemes de parcs i 
jardins urbans i del sistema d’equipaments comunitaris i dotacionals:

Per donar resposta a les exigències de l’article 98 del TRLUC, d’acord amb el que cal 
mantenir la superfície d’equipaments esportius considerats pel planejament urbanístic, la 
present MpPGM proposa modificar l’ús permès en les tres pastilles d’equipaments incloses 
en l’àmbit a usos esportius i docents. El canvi en la distribució de les superfícies es du a 
terme per ampliar les instal·lacions esportives d’un equipament públic. Alhora, aquesta 
proposta de nova delimitació de les pastilles d’equipaments permet ajustar la mateixa a la 
realitat física. La proposta garanteix la funcionalitat dels equipaments i espais lliures.

5. Normativa aplicable i planejament vigent més destacat   

- Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
d’urbanisme de Catalunya (en endavant, TRLUC), d’acord amb el redactat 
consolidat després de les modificacions introduïdes per la Llei 3/2012, de 22 de 
febrer i posteriors.

- Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei 
d’urbanisme (en endavant, RLUC), i modificacions posteriors.

- Real Decret Legislatiu 7/2015, de 30 d’octubre, pel que s’aprova el Text refós de la 
Llei de Sòl i Rehabilitació Urbana.

- Llei 6/2009, de 28 d’abril, d’avaluació ambiental de plans i programes i Llei 21/2013, 
estatal, d’avaluació ambiental.

- Llei 16/2015, de 21 de juliol, de simplificació de l’activitat administrativa de 
l’Administració de la Generalitat i dels governs locals de Catalunya i d’impuls de 
l’activitat econòmica,

- Llei 9/2003, de 13 de juny, de mobilitat
- Decret 344/2006, de 19 de setembre, regulador dels estudis d’avaluació de la 

mobilitat generada
- Pla Territorial Metropolità de Barcelona (PTMB).
- Pla General Metropolità de Barcelona (PGM).
- Modificació puntual de les normes urbanístiques del Pla General Metropolità de 

Barcelona en relació amb la regulació del sistema d’equipaments comunitaris, 
aprovat definitivament el 12.12.2023.
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6. Antecedents

La Modificació puntual del Pla General Metropolità a la “Porta Sud”, aprovat definitivament 
el 22.03.2011, en l’àmbit que ara ens ocupa, proposa dues pastilles d’equipament i dues 
de sistema de parcs i jardins –una franja estreta entre les dues peces d’equipament i una 
pastilla més gran entre l’escola Pont de la Cadena i l’autopista B-23-. També incorpora sòls 
qualificats de protecció de sistemes (clau 9).
La previsió de superfícies que realitzava el document, dins l’àmbit d’aquest document, és la 
següent:

Pel que fa a les peces qualificades d’equipament, les superfícies vigents són les següents:

Pel que fa a la regulació dels sistemes, la normativa de la Modificació Puntual del Pla 
General Metropolità a la Porta Sud determina el següent:

Article 5. Definició i usos
1. Són sòls destinats a equipaments comunitaris de caràcter local.
2. Els usos principals del sòl:

7b, superfície =13.919,25 de sòl, ús esportiu
7b, superfície =8.764,88 de sòl, ús docent

Article 6. Condicions d’edificació de les parcel·les destinades a equipaments
1. Tipus d’ordenació: edificació aïllada
2. Altura màxima: 12m, que podran depassar-se quan es justifiqui, per les   

característiques i finalitat de l’equipament, fins a 18m 
(màxim).

3. Ocupació màxima: 60% en planta baixa i en planta pis
75% en planta soterrani

4. Intensitat neta de l’edificació: 1m2st/m2 sòl
5. Forma i distribució: L’edificació se situarà donant façana al c/Felip Canalias,

directament o a través d’espais lliures.
6. Control ambiental: S’haurà de garantir l’execució de mesures de protecció per evitar 

la contaminació acústica o l’enlluernament sobre les carreteres, en compliment de 



Secretaria
4/2025/PLE

26 de febrer de 2025

Pàg. 48/87

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

la normativa vigent aplicable i que, en cas de produir-se, el promotor les haurà 
d’executar, a càrrec seu.

La totalitat de les parcel·les incloses en aquest àmbit són de titularitat municipal.

7. Tramitació

De conformitat amb el que s’estableix a l’art. 96 TRLUC, les modificacions de qualsevol 
figura de planejament urbanístic es subjecten a les mateixes disposicions que en regeixen 
la seva formació, i, per tant, serà necessària l’aprovació inicial, per part de l’Ajuntament, el 
tràmit d’informació pública i petició dels informes sectorials, aprovació provisional, també 
per part de l’Ajuntament, i remissió del document de planejament a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de l’àmbit metropolità de Barcelona per a la seva aprovació definitiva.

D’acord amb la lletra b) d’aquest article “Les modificacions dels sistemes urbanístics 
d’espais lliures, zones verdes o d’equipaments esportius resten subjectes al procediment 
establert per l’art. 98; en el cas de manca de resolució definitiva dins de termini, s’entén 
denegada la modificació.

D’acord amb l’apartat 2 de l’art. 98 TRLUC, la Comissió de Territori de Catalunya aprova 
definitivament la modificació de les figures de planejament a que fa referència l’apartat 1 
(aquelles que tenen per objecte alterar la zonificació o l’ús urbanístic dels espais lliures, les 
zones verdes o els equipaments esportius considerats pel planejament urbanístic com a 
sistemes urbanístics generals o locals), amb informe previ favorable de la comissió 
territorial d’urbanisme competent.

Si bé, d’acord amb l’apartat 5 del mateix article, l’anterior tramitació no s’aplica a les 
modificacions esmentades que siguin incloses en el procediment de revisió d’un pla 
d’ordenació urbanística municipal, ni tampoc als ajustos en la delimitació dels espais 
esmentats que no n’alterin la funcionalitat, ni la superfície, ni la localització en el territori.

Doncs, és del parer de qui informa que estem davant d’aquest darrer supòsit. 

D’acord amb l’art. 85.1, primer incís, l’aprovació inicial i l’aprovació provisional d’aquest 
instrument de planejament (modificació puntual del PGM), correspon a l’Ajuntament.

D’acord amb l’art. 73 TRLUC:

1. Els òrgans competents per a l’aprovació inicial de les figures de planejament 
urbanístic poden acordar, amb la finalitat d’estudiar la seva formació o reforma, 
suspendre la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de projectes de 
gestió urbanística i d’urbanització, així com suspendre l’atorgament de llicències de 
parcel·lació de terrenys, d’edificació, reforma, rehabilitació o enderroc de 
construccions, d’instal·lació o ampliació d’activitats o usos concrets i d’altres 
autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació sectorial.

2. L’aprovació inicial dels instruments de planejament urbanístic obliga a 
l’administració competent a acordar les mesures enunciades per l’apartat 1, en els 
àmbits en els que les noves determinacions comportin una modificació del règim 
urbanístic. L’administració competent també pot adoptar aquestes mesures en el 
cas que es pretengui assolir altres objectius concrets, els quals han de ser 
explicitats i justificats.
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Atès que tot el sòl inclòs en aquesta MPGM és de titularitat municipal, no es considera 
necessari acordar la suspensió, a l’empara dels arts. 73 i 74 TRLUC.

D’acord amb l’art. 117.3 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’Urbanisme (RLUC), la tramitació de les modificacions dels plans 
urbanístics es subjecta al mateix procediment que la seva formació. En canvi, en el supòsit 
de modificació del pla d’ordenació urbanística municipal no són obligatòries les actuacions 
preparatòries assenyalades en l’apartat 1, lletres b) i c) de l’article 101 d’aquest reglament, 
i el tràmit d’audiència que preveu l’art. 85.7 de la Llei d’Urbanisme només s’ha de concedir, 
en el seu cas, als ajuntaments el terme municipal dels quals confini amb l’àmbit de la 
modificació.

D’acord amb l’art. 8 TRLUC, els processos urbanístics de planejament i de gestió, i el 
contingut de les figures de planejament i dels instruments de gestió, inclosos els convenis, 
estan sotmesos al principi de publicitat.

D’acord amb aquest mateix precepte, en la informació pública dels instruments de 
planejament urbanístic, conjuntament amb el pla, s’ha d’exposar un document comprensiu 
dels extrems següents:

Primer.- Plànol de delimitació dels àmbits subjectes a suspensió de llicències i de 
tramitació de procediments, i concreció del termini de suspensió i d’abast de les llicències i 
tramitacions que es suspenen.

Segon.- Un resum de l’abast de les seves determinacions i, en cas de que es tracti de la 
revisió o modificació d’un instrument de planejament urbanístic, plànol d’identificació dels 
àmbits en els que l’ordenació proposada altera la vigent i resum de l’abast d’aquesta 
alteració.

Aquest document, que no consta presentat en l’anterior registre d’entrada, s’ha de 
presentar abans de la seva aprovació, pel que ja s’ha reclamat a la redactora i hi ha el 
compromís de lliurament.

Així mateix, estableix l’art. 8 TRLUC que s’ha de donar publicitat per mitjans telemàtics de 
la convocatòria d’informació pública en els procediments de planejament i gestió urbanístic 
i dels acords d’aprovació que s’adoptin en la seva tramitació.

L’art. 23 RLUC regula com ha de realitzar-se la convocatòria d’informació pública en els 
procediments urbanístics i estableix:

“1. La informació pública en la tramitació de procediments de planejament i de gestió 
urbanístics s’ha de convocar mitjançant edictes d’acord amb les següents regles: 
a) Quan es tracti de la tramitació de plans directors urbanístics, plans d’ordenació 
urbanística municipal o plurimunicipal, programes d’actuació urbanística municipal o 
comarcal, revisió-adaptació de figures de planejament general a la Llei d’urbanisme, 
normes de planejament i plans parcials de delimitació, així com quan es tracti de la revisió 
dels plans i normes esmentats, els edictes s’han de publicar en el diari oficial o butlletí 
oficial que correspongui i en dos dels diaris de premsa periòdica de més divulgació en 
l’àmbit municipal o supramunicipal al que es refereixi el projecte en tramitació.
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b) Quan es tracti de la tramitació de modificacions puntuals de les figures de 
planejament objecte de l’apartat anterior així com de tramitar plans urbanístics derivats, 
instruments de gestió urbanística i de procediments per a l’aprovació de projectes en sòl no 
urbanitzable, els edictes s’han de publicar en el diari oficial o butlletí oficial que 
correspongui i en un dels diaris de premsa periòdica de més divulgació en l’àmbit 
municipal o supramunicipal al que es refereixi el projecte en tramitació.

2. A més del que estableix l’apartat anterior, l’Administració de la Generalitat i els 
ajuntaments de més de 10.000 habitants han de donar a conèixer per mitjans 
telemàtics la convocatòria d’informació pública en els procediments de planejament i 
gestió urbanística que tramitin i, en el cas d’instruments de planejament, també han de 
garantir la consulta del projecte per aquests mitjans. 

3. Els edictes han d’indicar:

a) L’instrument o expedient sotmès a informació pública.
b) El termini d’exposició al públic del projecte o de l’instrument de que es tracti.
c) L’adreça i l’horari de l’oficina o dependència en la qual es pot exercitar el dret 
d’informació.
d) En el seu cas, el mitjà telemàtic on pugui consultar-se l’instrument o expedient.

4. El termini d’informació pública es computa des de la última publicació obligatòria, entre 
les regulades en l’apartat 1; quan a més es practiqui la notificació individualitzada,el 
còmput, per a cada una de les persones interessades, es fa des de la notificació, llevat que 
la última publicació obligatòria sigui posterior.

5. Durant el període d’informació pública totes les persones, físiques o jurídiques, poden:
a) Consultar la documentació, escrita i gràfica, que integra l’instrument o expedient i 

obtenir còpies. A aquests efectes les administracions competents estan obligades a 
garantir, des de l’inici del període d’informació pública, la consulta i l’obtenció de 
còpies de la documentació.

b) Presentar al·legacions o suggeriments, així com els informes o documents que 
considerin oportú aportar en relació a l’instrument o expedient sotmès a informació 
pública.

8. Documentació

D’acord amb l’art. 59 TRLUC:

1. Els plans d’ordenació urbanística municipal es formalitzen, salvat el que estableix 
l’apartat 2, mitjançant els documents següents:

a. La memòria descriptiva i justificativa del pla, amb els estudis 
complementaris que procedeixin.

b. Els plànols d’informació i d’ordenació urbanística del territori i, en el cas del 
sòl urbà consolidat, de traçat de les xarxes bàsiques d’abastament d’aigua, 
de subministrament de gas i d’energia elèctrica, de comunicacions, de 
telecomunicacions i de sanejament i les corresponents als altres serveis 
establerts pel pla.

c. Les normes urbanístiques.
d. El catàleg de béns a protegir, d’acord amb l’art. 71.
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e. L’agenda i l’avaluació econòmica i financera de les actuacions a 
desenvolupar.

f. La documentació mediambiental adequada i, com a mínim, l’informe 
medioambiental.

g. El programa d’actuació urbanística municipal, si procedeix.
h. La memòria social, que ha de contenir la definició dels objectius de 

producció d’habitatge de protecció pública en les modalitats corresponents 
que aquesta llei determina. A més, si el planejament ha inclòs les reserves a 
que fa referència l’article 34.3, s’ha de justificar en la memòria social.

Aquesta documentació, que és l’exigida per a l’aprovació del pla d’ordenació urbanística, 
s’ha d’adequar a la naturalesa de la modificació puntual que es planteja. I en aquest sentit, 
ens remetem al que disposa l’art. 118 del RLUC,  d’acord amb el qual, les modificacions 
dels plans urbanístics han de contenir les documentacions adequades a la seva finalitat 
específica, entre les figures de planejament modificada i, en qualsevol cas, han de:

a) Justificar la conveniència de la modificació de les noves determinacions que 
s’introdueixen.

b) Identificar i descriure, en la documentació escrita i gràfica, les determinacions i les 
normes urbanístiques objecte de modificació.

c) Establir, mitjançant les normes urbanístiques i els plànols d’ordenació 
corresponents, les determinacions que s’introdueixen amb la modificació i que 
substitueixen a les que precedeixen.

d) Justificar el compliment, en el seu cas, de l’increment de les reserves de sòl per a 
espais lliures públics i equipaments públics que exigeixen els apartats 2, 3 i 4 de 
l’art. 97 de la Llei d’urbanisme.

La MPGM conté la documentació mínima requerida.

D’acord amb l’art. 86 bis TRLUC, l’avaluació ambiental dels instruments de planejament 
urbanístic que estiguin sotmesos a la mateixa d’acord amb la legislació en matèria 
d’avaluació ambiental de plans i programes s’integra en el procediment d’elaboració dels 
plans urbanístics, de conformitat amb la llei i el reglament d’urbanisme.

D’acord amb l’art. 7 de la Llei 6/2009, s’han de sotmetre a avaluació ambiental les 
següents modificacions de plans i programes:

a) Les modificacions dels plans i els programes a què fan referència l’article 6 i l’annex 
1 que constitueixin modificacions substancials de les estratègies, les directrius o les 
propostes o de la cronologia dels plans i els programes, sempre que produeixin 
diferències apreciables en les característiques dels efectes previstos sobre el medi 
ambient.

b) Les modificacions que estableixin el marc per a l’autorització en un futur de 
projectes i activitats sotmesos a avaluació d’impacte ambiental.

c) Les modificacions del planejament urbanístic general que alterin la classificació de 
sòl no urbanitzable o que n’alterin la qualificació; en aquest darrer cas, si les noves 
qualificacions comporten l’admissió de nous usos o de més intensitats d’ús 
respecte a l’ordenació que es modifica.

d) La resta de modificacions dels plans d’ordenació urbanística municipal que 
constitueixin modificacions substancials de les estratègies, les directrius i les 
propostes o de la cronologia del pla que produeixin diferències apreciables en les 
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característiques dels efectes previstos sobre el medi ambient, llevat de les que 
afectin únicament el sòl urbà.

e) Les modificacions que puguin comportar repercussions sobre el medi ambient que 
no hagin estat avaluades anteriorment, llevat les modificacions del planejament 
urbanístic.

D’altra banda, la Llei 16/2015, de 21 de juliol, de simplificació de l’activitat administrativa de 
l’Administració de la Generalitat i dels governs locals de Catalunya i d’impuls de l’activitat 
econòmica, en la seva disposició addicional 8a, relativa a les regles aplicables fins que la 
llei 6/2009 s’adapti a la llei de l’Estat 21/2013, en el seu apartat 6, estableix que: “En el 
referent a l’avaluació ambiental estratègica del planejament urbanístic, s’estableixen les 
següents regles:

1. Són objecte d’avaluació ambiental estratègica ordinària:
...
Quart. Les modificacions dels plans urbanístics que estableixin el marc per a la futura 
autorització de projectes i activitats sotmesos a avaluació d’impacte ambiental o que 
puguin tenir efectes apreciables en espais de la Xarxa Natura 2000 en els termes 
establerts per la Llei 42/2007, de 13 de desembre, del patrimoni natural i de la biodiversitat 
o en altres espais del Pla d’espais d’interès natural.
Cinquè. Les modificacions dels plans urbanístics que són objecte d’avaluació ambiental 
estratègica ordinària que constitueixin variacions fonamentals de les estratègies, directrius i 
propostes o de la cronologia del pla que produeixin diferències en els efectes previstos o 
en la zona d’influència.
Sisè. Els instruments de planejament urbanístic inclosos en l’apartat b, si així ho determina 
l’òrgan ambiental en l’informe ambiental estratègic o a sol·licitud del promotor.

2. Són objecte d’avaluació ambiental estratègica simplificada:

Primer. Els plans directors urbanístics i les normes de planejament urbanístic.

Segon. Els plans parcials urbanístics i els plans especials urbanístics en sòl no 
urbanitzable no inclosos en l’apartat tercer de la lletra a en el cas que desenvolupin 
planejament urbanístic general no avaluat ambientalment o planejament urbanístic general 
avaluat ambientalment si aquest ho determina.

Tercer. Les modificacions dels plans urbanístics dels apartats primer i segon que 
constitueixin variacions fonamentals de les estratègies, directrius i propostes o de la 
cronologia del pla que produeixin diferències en els efectes previstos o en la zona 
d’influència.

Quart. Les modificacions dels plans urbanístics que són objecte d’avaluació ambiental 
estratègica ordinària que no constitueixin variacions fonamentals de les estratègies, 
directrius i propostes o de la cronologia del pla, però que produeixin diferències en els 
efectes previstos o en la zona d’influència.

3. No han de ser objecte d’avaluació ambiental estratègica, per la manca d’efectes 
significatius que produeixen sobre el medi ambient, o perquè els efectes ja han estat 
avaluats en el planejament urbanístic general:
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Primer. El planejament urbanístic derivat no inclòs en l’apartat tercer de la lletra a que es 
refereix només a sòl urbà o que desenvolupa planejament urbanístic general avaluat 
ambientalment.

Segon. Les modificacions de planejament no incloses en l’apartat quart de la lletra a que 
es refereixen només a sòl urbà.
(...)
7. Les prescripcions contingudes en l’apartat 6 comporten la no aplicació dels següents 
preceptes de la Llei 6/2009: les lletres c i d de l’apartat 1 i l’apartat 2 de l’art. 7; les lletres c 
i d, i la lletra e quan a la seva referència a les lletres c i d, de l’apartat 1 i l’apartat 2 de l’art. 
8; i l’apartat 2 de l’annex 1.

Atès que aquesta modificació puntual no constitueix variacions fonamentals de les 
estratègies, les directrius i les propostes o de la cronologia del Pla ni produeix diferències 
en els efectes previstos o en la zona d’influència, estem doncs davant d’un supòsit 
d’innecessarietat d’avaluació ambiental. Ens trobaríem davant del supòsit segon de la lletra 
c) de l’apartat 6 de la DA 8a de la Llei 16/2015.

D’acord amb l’art. 18 de la Llei 9/2003, de 13 de juny, de la mobilitat, l’estudi d’avaluació de 
la mobilitat generada avalua l’increment potencial de desplaçaments provocat per una nova 
planificació o una nova implantació d’activitats i la capacitat d’absorció dels serveis viaris i 
dels sistemes de transport, incloent-hi els sistemes de transport de baix o nul impacte, com 
els desplaçaments amb bicicleta o a peu. Així mateix, valora la viabilitat de les mesures 
proposades per a gestionar de manera sostenible la nova mobilitat i, especialment, les 
fórmules de participació del promotor o promotora per a col·laborar en la solució dels 
problemes derivats d’aquesta nova mobilitat generada. Aquest estudi s’ha d’incloure, com 
a mínim, en els plans territorials d’equipaments o de serveis, en els plans director, en els 
plans d’ordenació municipal o instruments equivalents i en els projectes de noves 
instal·lacions que es determinin per reglament.

D’acord amb l’art. 3 del Decret 344/2006:

3.1. Els estudis d’avaluació de la mobilitat generada s’han d’incloure, com a document 
independent, en els documents d’ordenació territorial i urbanística següents:
a) Plans territorials sectorials relatius a equipaments o serveis.
b) Planejament urbanístic general i llurs revisions o modificacions, que comportin nova 
classificació de sòl urbà o urbanitzable.
c) Planejament urbanístic derivat i llurs modificacions, que tinguin per objectiu la 
implantació de nous usos o activitats.
3.2. Els estudis d’avaluació de la mobilitat generada també s’han d’incorporar en els 
projectes següents:
a) Projectes de noves instal·lacions que tinguin la consideració d’implantació singular.
b) Projectes de reformes d’instal·lacions existents que com a conseqüència de la reforma 
passin a tenir la consideració d’implantació singular.
c) Projectes d’ampliació de les implantacions singulars existents.
3.3. Als efectes de l’apartat anterior, es consideren implantacions singulars.
a) Establiments comercials, individuals o col·lectius, amb superfície de venda superior a 
5.000 m2.
b) Edificis per a oficines amb un sostre de més de 10.000 m2.
c) Instal·lacions esportives, lúdiques, culturals, amb un aforament superior a 2.000 
persones.
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d) Clíniques, centres hospitalaris i similars amb una capacitat superior a 200 llits.
e) Centres educatius amb una capacitat superior a 1.000 alumnes.
f) Edificis, centres de treball i complexos on hi treballin més de 500 persones.
g) Altres implantacions que puguin generar de forma recurrent un nombre de viatges al dia 
superior a 5.000.

La modificació puntual del PGM que ara es presenta a aprovació, no es troba dins de cap 
dels anteriors supòsits. 

Amb tot, el document inclou un seguit de propostes encaminades a afavorir una  mobilitat 
sostenible a l’àmbit.

Per la naturalesa de la modificació puntual proposada tampoc es fa necessari acompanyar 
la memòria social, d’acord amb l’art. 69.5 RLUC.

D’altra banda, s’inclou:
▪ Justificació conforme no s’incrementen els riscos associats al transport de mercaderies 
perilloses, en tant la proposta no suposa un augment d’usuaris de l’equipament destinat a 
espai esportiu de l’escola Pont de la Cadena.

▪ Justificació del desenvolupament urbanístic sostenible, en tant no es preveu la 
transformació urbanística de sòl i, en canvi, s’inclouen propostes per millorar el consum i 
les emissions de l’àmbit.

▪ Observança de l’objectiu de l’adequació de l’ordenació en relació a la perspectiva de 
gènere i l’urbanisme inclusiu així com a les necessitats de les persones que realitzen 
tasques de cura i gestió domèstica. En aquest sentit, si bé el document té una capacitat 
mínima d’influir en una transformació que garanteixi una visió transversal, al limitar-se a 
una petita reordenació, que no implica canviar els usos ni les activitats previstes pel 
planejament vigent, sobre un territori ja transformat i consolidat, sí s’aporten un seguit 
d’idees, conceptes i criteris que es poden implantar en els sòls qualificats d’equipament 
comunitari i parcs i jardins urbans, en aquelles operacions que s’hi desenvolupin, sobretot 
a nivell d’urbanització dels espais lliures, que tenen per objectiu promoure una mobilitat 
activa, potenciar els desplaçaments amb modes sostenibles, generar un espai públic 
segur, inclusiu, equitatiu, accessible i acollidor.

Vist tot l’anterior, la documentació que s’acompanya es considera suficient.

9. Òrgan municipal competent per a l’aprovació

L’òrgan competent per a l’aprovació inicial de la modificació del PGM és el Ple municipal, 
tal i com estableixen l’article 22.2.c) de la Llei  7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les 
Bases del Règim Local, d’acord amb la redacció donada per la Llei 57/2003, de 16 de 
desembre, de mesures per a la modernització del govern local i l’article 52.2.c) del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril,  pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya (TRLMRLC).

L’acord requereix el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal dels membres de 
la corporació, d’acord amb l’art 114 del TRLMRLC.
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10. Conclusió

Segons els anteriors fets i fonaments de dret i del contingut de la documentació del 
planejament, s’informa favorablement l’aprovació inicial de la modificació puntual del Pla 
General Metropolità en la pastilla d’equipaments i parc urbà vinculat a la Porta Sud, de 
Molins de Rei.”

Vist l’informe-proposta emès en data 13 de febrer de 2025 per la cap de Planejament i 
Gestió Urbanística i l’Assessora Jurídica.

Vista la proposta a la Comissió Informativa de SIT amb el vist-i-plau del Director de Serveis 
de l’Àrea de data 13 de febrer de 2025 i signada pel seu president en data 13 de febrer de 
2025.

Per tot el que ha estat exposat, se sotmet a dictamen de la Comissió Informativa de l’Àrea 
de Sostenibilitat i Territori la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords 
següents: 

 Primer.- Aprovar inicialment la Modificació Puntual del Pla General Metropolità en la 
pastilla d’equipaments i parc urbà vinculat a la Porta Sud, de Molins de Rei. (Expedient. 
1/2025/MOPGM).-

Segon.- Sotmetre aquest acord a un tràmit d’informació pública d’un mes, comptador des 
de l’endemà de la publicació d’aquest anunci al Butlletí Oficial de la Província i en un diari 
de premsa periòdica nacional de més divulgació en l’àmbit municipal, a fi que qualsevol 
persona que ho desitgi pugui examinar-la i formular, dins el termini esmentat, les 
al·legacions o suggeriments que consideri oportuns. L’expedient podrà ser consultat 
presencialment en l’Àrea de Sostenibilitat i Territori de l’Ajuntament de Molins de Rei, Plaça 
Josep Tarradellas, núm. 1, de dilluns a divendres, de 9.00 a 14.0 hores.

A aquests efectes, de manera conjunta amb el document de modificació del pla s’exposarà 
un document comprensiu d’acord amb l’art. 8 TRLUC.

Caldrà tenir en compte que, d’acord amb la disposició addicional desena TRLLU, si la 
publicació coincideix totalment o parcialment amb el mes d’agost aquesta s’ampliarà en un 
mes.

Tercer.- Donar publicitat d’aquest acord al BOPB,  en un dels diaris de premsa periòdica 
de més divulgació en l’àmbit municipal, i en el tauler d’anuncis de la Seu electrònica de 
l’Ajuntament: www.molinsderei.cat / Seu electrònica / tauler d’anuncis

Quart.- Simultàniament al tràmit d’informació pública, sol·licitar informe als organismes 
afectats per raó de llurs competències sectorials:
Direcció General de Protecció Civil, del Departament d’Interior i Seguretat Pública, de la 
Generalitat de Catalunya Carreteres de la Generalitat Departament d’Educació i Formació 
Professional

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

http://www.molinsderei.cat
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I passem al punt onzè de l'ordre del dia «Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla 
general metropolità en la pastilla d'equipaments i parc urbà vinculat a la porta sud de 
Molins de Rei». També fa l'explicació en aquest punt el senyor Miguel Zaragoza. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Presenta el punt 11

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Hola, bona tarda a tothom i disculpeu també per haver arribat tard per motius laborals. Bé, 
en tot cas, vagi per endavant que hi votarem a favor. De fet, en altres ocasions ja hem 
comentat que el nostre grup municipal en campanya i en altres ocasions ja havíem posat 
sobre la taula la necessitat d'aprofitar tots aquells equipaments, tots aquells espais urbans, 
inclosos els paisatgístics, eh?, és a dir, el riu i la muntanya, que es poguessin dignificar de 
tal manera que li poguéssim treure el màxim de bons resultats per a tots plegats. Per tant, 
que comenci a desencallar-se tota aquesta actuació amb aquesta requalificació, doncs, ja 
ens indica que anem per bon camí. Per tant, nosaltres ho veiem amb bons ulls i, 
òbviament, esperem que es puguin complir també els terminis i els calendaris que se'ns 
van plantejar en una reunió informativa. El que sí creiem que és important també és, 
diguéssim, les conseqüències positives de tota aquesta intervenció, que és mirar de 
solucionar l'estat i la pràctica esportiva de totes les disciplines i, per tant, que es tingui en 
compte, tal com també se'ns va plantejar que s'estava fent. Doncs, això, mirar de 
solucionar, doncs, els horaris, els usos, el repartiment de tothom pels diferents centres i, 
per tant, que no sigui només això, una sola actuació, sinó que tingui la seva repercussió en 
tota la resta també, que és una demanda àmpliament i sonorament expressada per totes 
les entitats i practicants de totes les edats. Per tant, perfecte que comencem ja a veure-li el 
cap a la història.

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies, senyora Espona. Més intervencions? No? Senyor Zaragoza? Sí? És 
que estan dubitatius.

Sr. Sánchez:

Sí, sí. Estava pensant, estava pensant... Gràcies. Bé, vagi per endavant que aquest no és 
el nostre projecte. Però no es pot viure del passat i, per tant, hem d'avançar. I el que a 
ningú se li escapa és que Molins de Rei necessita un nou equipament esportiu. I, per tant, 
aquesta pista polivalent, que és així com l'han definit, doncs, pugui tenir ubicació en aquest 
espai. El que cal és fer les coses bé i és el que estan fent, jo crec, en aquest punt. Que 
aquest punt el que corregeix són alguna discrepància urbanística que venia donada ja 
incús anteriorment i, per tant, acaba endreçant un espai que necessita ser endreçat. I crec 
que en aquesta línia i en aquesta mirada, crec que poder endreçar de manera correcta tota 
la part exterior de com quedarà aquesta nova pista polivalent crec que és summament 
important i això també ho recull, així com la pèrdua d'aparcament que ara produirà aquesta 
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actuació, però amb la creació d'aquesta nova zona d'aparcament més a prop de la porta 
sud, on actualment s'ubica també a Molins de Rei el circ. I, per tant, allà apareixerà aquest 
espai on hi haurà una zona molt més àmplia, molt més gran, també d'aparcament. Això, 
possiblement, si ens centrem en temes de mobilitat, ens permetrà que molta gent potser no 
acabi entrant al barri del Canal i que ja pugui entrar per diferents accessos. I per això, 
possiblement, retrocedeixo al punt anterior, a aquesta incorporació d'aquestes noves 
rotondes que han d'aparèixer, inclús també la nova vinculació de l'ampliació de l'entrada a 
Molins de Rei pel pont de Sant Feliu, crec que tenen una importància cabdal. Per tant, 
aquest és un bon punt que aprovem aquesta modificació puntual del Pla general 
metropolità, que endreça tota aquella zona i que, per tant, comencem les coses com s'han 
de començar, que és buscant les alineacions i buscant les comoditats i els encerts 
d'aquestes figures urbanístiques que sempre són tan complexes. 
Jo només un apunt, que no té res veure amb això, esperem també que properament també 
ens puguin començar a parlar de la modificació puntual del que seria el terraplè amb la 
pastilla d'on ha d'anar ubicat, doncs, aquest possible aparcament, que és un compromís 
que es va assolir en el mandat anterior de poder haver-hi aquest aparcament a la plaça de 
la Llibertat i, per tant, esperem que igual que s'ha donat celeritat en poder fer aquesta 
modificació puntual del Pla general metropolità, també tinguin aquesta celeritat per poder 
adequar aquesta modificació que tanta demanda històrica ve donada per part del comerç 
local.

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Senyor Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Bé, jo agrair les intervencions. Crec que al final aquí venim a fer política útil i quan el 
Govern analitza en aquesta línia, jo... Que també és veritat que no hem descobert la sopa 
d'all, vull dir, que el model d'utilitzar equipaments a Molins de Rei segurament a altres 
municipis no el tenen, però ja el teníem amb el pavelló de La Sínia, quan el Govern, en el 
seu moment, si no recordo malament ja fa força anys, va decidir que, en paral·lel que es 
construïa el col·legi La Sínia, signava un conveni amb la Generalitat de Catalunya perquè 
l'Ajuntament pagava la part de la rehabilitació del pavelló poliesportiu de La Sínia perquè 
pogués fer ús del matí durant l'horari lectiu el centre i la resta d'horaris el municipi. Jo crec 
que al final és aquí on anem, no? S'ha d'intentar, en aquesta línia que es deia, fer aquestes 
apostes, no? És difícil trobar més equipaments, ja ho veurem, jo crec que solventar 
definitivament problemes mai els tindrem, perquè les demandes sempre van creixent, es 
van modificant o van apareixent noves modalitats desconegudes, que un arriba a la Fira i 
veu un esport nou que no havia vist mai i, bé, sembla interessant i avancen. I després un 
municipi com el nostre, que si comptem els altres municipis no tenen la nostra realitat, 
nosaltres tenim realitats que altres no tenen, amb esports que en altres municipis o no 
existeixen o són minoritaris i que aquí són realment punters. I aleshores, és clar, això 
dificulta moltes vegades la revisió de tot això. 
En el tema de la mobilitat, jo crec que està bé el matís. És a dir, nosaltres ja hem fet una 
explicació de tots els passos que volem fer en aquest sector per poder fer l'enderrocament 
de l'actual gimnàs, perquè en la zona de l'aparcament ubicarem el gimnàs provisional, que 
també serà utilitzat per entitats esportives per fer entrenaments, la realització d'aquest 
macroaparcament que fem a la zona del costat del Ricard Ginebreda, Institut Lluís de 
Requesens, que organitzem i que vam aprovar també al Ple i que vam explicar. És a dir, hi 
ha una sèrie de mesures que anirem avançant segurament amb els estudis que hem fet i 
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que estem treballant sobre la regulació d'aparcaments per facilitar també assegurar-nos 
que els veïns del barri del Canal puguin tenir accés a l'aparcament en aquests moments 
amb molta limitació per ser una zona molt tensionada a l'hora d'aparcar en determinats 
horaris. És a dir, que, de fet, aquí hem avançat bastant i continuarem avançant i parlant 
durant els propers mesos de tot el que anirà passant allà. I, evidentment, nosaltres som els 
primers que volem complir els terminis, però sempre estem sotmesos als procediments. 
Diu, un matís, la celeritat a vegades no va amb un tema de voluntat política i ho sap. No és 
el mateix fer una modificació de planejament que no altera i no hi ha una modificació ni un 
increment del bé en la modificació, perquè en aquest cas no hi ha cap increment, no hi ha 
cap increment ni cap benefici extra, les modificacions estan dins d'una mateixa parcel·la, 
que fer una modificació substancial, com és el que haurem de fer en el planejament de la 
plaça de la Llibertat, perquè el que volem allà és guanyar un bé nou que no existeix, un 
dret. Aquí no guanyem cap dret, és que modifiquem una ratlla que la posem en una banda 
i la traiem d'una altra, però els metres són els mateixos, la zona d'equipament és una mica 
més, la zona verda és una mica més i el que perd són el que anomenem serveis generals, 
però que la diferència estem parlant, si no recordo malament, de 300 i pico metres, una 
cosa molt residual. L'altre sí, perquè n'hi ha un bé diferent, hi ha un bé que s'adquireix i 
que segurament requerirà una modificació molt més complexa, que no és només moure 
una ratlla, perquè aquí guanyem un benefici i l'hem d'argumentar. I aquesta és la 
diferència. Quan tu fas una modificació del planejament en què les modificacions ja són 
més substancials, doncs, no són tan fàcils, que és el que ens comporta. Nosaltres iniciem 
els procediments, però a vegades no són tan ràpids com ens agradaria i els voldrem 
accelerar i estem treballant en ello, però hem de dir, eh?, que ningú es pensi que els 
procediments són els mateixos. No són els mateixos. Tot i que el procediment administratiu 
sí, aquí hi ha una diferència substancial.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Sí, sí, està clar, Miquel, que els processos no és el mateix, però caminant es fa 
camí. I, per tant, el que hem de començar és a treballar i a prendre les accions per tal 
d'arribar un dia, esperem que no gaire llunyà, a aquesta voluntat de poder aplicar aquesta 
modificació puntual del Pla general metropolità en aquest sector, que ens ha de permetre, 
possiblement, aconseguir. Hi haurà dificultats, moltes dificultats i, possiblement, el trànsit 
serà llarg, no serà fàcil ni serà ràpid. Per tant, esperem que, en aquest sentit, doncs, es 
pugui dur a terme el màxim de ràpid possible per part de l'Ajuntament per poder després 
tenir les discussions que pertoquin amb el Departament de Territori, on segurament n'hi 
haurà i on possiblement haurem de fer moltes rectificacions i on esperem que algun dia 
ens en sortim, com no ens n'hem sortit a vegades amb el canvi d'usos del polígon industrial 
del Pla. Per tant, no serà fàcil, però hem de començar a posar ja les bases per poder 
arribar a aquesta modificació. I parlant d'això, se'm va acudir l'altre dia, possiblement, que 
no sé si ho vam dir en el Ple anterior, respecte a la zona que ha de néixer del nou 
aparcament, jo crec que a ningú se li escapa l'incivisme que ja allà en aquest aparcament 
que ara traiem, possiblement en aquell que queda més a prop d'un espai d'oci, potser 
encara hem de reforçar encara molt més aquesta possibilitat de la seguretat en vistes a 
que no hi hagi aquesta apropiació de l'individu o aquesta malversació del que són els béns 
aliens. Per tant, bé, doncs, apuntar també o fer aquest apunt envers aquesta consideració 
que crec que també és important.
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Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Si vol finalitzar. Endavant, senyor Zaragoza.

Sr. Zaragoza:

Sí, ràpidament. Estem reincidint. És a dir, hi insisteixo, no és una manca de voluntat. Quan 
tu fas una modificació del planejament en què existeix un guany de l'aprofitament és molt 
més complicat. I, a més, no només depèn de l'administració, no només depèn de 
l'Ajuntament, dependrà també de la voluntat del qui té la competència de decidir si allò que 
nosaltres demanem i argumentem perquè ho volem així té sentit o no té sentit. I no seria la 
primera vegada, com vostè diu, que fem una modificació urbanística i ens trobem que 
potser hem fet tots els passos i els recorreguts que havíem de fer i de sobte arriba algú i 
informa: «No, miri, no ho veig clar, torni a fer un replantejament». Bé, nosaltres no 
defallirem, però haurem de... el recorregut és llarg. I en la part de la zona de l'aparcament 
aquesta és la diferència. Evidentment, el que fem és una urbanització il·luminada, 
ordenada, haurem d'acabar de decidir tot el tema d'accessos, com els fems, si els fem 
només per una banda, si permeten un altre tipus d'accessos i, en la mesura del que sigui 
possible, ja veurem si no hi ha altres mesures de seguretat al mateix aparcament.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Ara sí que hem finalitzat el segon torn d'intervenció d'aquest punt onzè de 
l'ordre del dia i passem a la votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present moció per unanimitat 
dels membres presents.

12.- Prorrogar l’encàrrec de gestió de l’Ajuntament de Molins de Rei a la societat 
municipal MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, SL, per a la gestió del servei de 
neteja viària i recollida i transport dels residus sòlids urbans de Molins de Rei, amb 
caràcter transitori i de manera provisional per un període d’1 any, a partir de l’1 de 
març de 2025 i fins al 28 de febrer de 2026. (Expedient 5/2023/ENGES).-
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DICTAMEN

Antecedents de fet

1.- Atès que mitjançant acord número 11 del Ple municipal, de 28 de febrer de 2024, es va 
aprovar l’encàrrec de gestió de l’Ajuntament de Molins de Rei a la societat municipal 
MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, SL, per a la gestió del servei de neteja viària i 
recollida i transport dels residus sòlids urbans de Molins de Rei, amb caràcter transitori i de 
manera provisional per un període d’1 any, a partir de l’1 de març de 2024 i fins al 28 de 
febrer de 2025, amb possibilitat d’acordar la seva pròrroga amb caràcter anual i per un 
màxim d’un any.

2.- Atès que en el mateix Acord del Ple de 28 de febrer de 2024 es va aprovar la minuta de 
l’encàrrec de gestió de l’Ajuntament de Molins de Rei a la societat municipal MOLIVERS 
SOCIETAT MUNICIPAL, SL, per a la gestió del servei de neteja viària i recollida i transport 
dels residus sòlids urbans de Molins de Rei, que s’adjunta com a Annex únic.

3.- Atès que l’encàrrec de gestió de referència es va formalitzar l’1 de març de 2024.

4.- Vist l’informe del Director de Serveis de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori (SIT) de data 
12 de febrer de 2025, amb la conformitat de la Interventora accidental de la mateixa data, 
referent a la pròrroga de l’encàrrec de gestió per la gestió del servei de neteja viària i 
recollida i transport dels residus sòlids urbans de Molins de Rei, per un any, pel termini de 
l’1 de març de 2025 al 28 de febrer de 2026.

Fonaments jurídics

Atès que la LCSP regula amb detall les denominades relacions de cooperació vertical, 
consistents en la utilització de mitjans propis personificats per part dels poders 
adjudicadors.

Atès que, concretament, l’article 32 de la LCSP, disposa que els poders adjudicadors es 
poden organitzar executant de manera directa prestacions pròpies dels contractes de 
serveis sempre que la persona jurídica que utilitzin mereixi la qualificació jurídica de mitjà 
propi personificat respecte d’ells.

Atès que la societat MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, SL, de capital íntegrament 
públic municipal, va constituir-se com a mitjà propi i servei tècnic de l’Ajuntament de 
Molins de Rei segons consta a l’article 2.6 dels seus estatuts, modificats mitjançant acord 
núm. 6 del Ple de l’Ajuntament en sessió de 19 de juliol de 2018.

Atès que entre dins de les activitats que comprenen l’objecte social de MOLIVERS 
SOCIETAT MUNICIPAL, SL, es troba el servei de neteja i de recollida de residus (article 
2 dels seus Estatuts).

Atès que la societat MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, SL reuneix els requisits legals 
per a ser mitjà propi, d’acord amb l’art. 32.2 de la LCSP.

Vist que, d’acord amb l’esmentat art. 32 de la LCSP, es pot considerar a la societat 
MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, SL com a mitjà propi i servei tècnic de l’Ajuntament 
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perquè aquest exerceix un control anàleg al que pot exercir amb un propi servei, per la 
qual cosa la societat està obligada a acceptar les encomanes de gestió que li confereixen 
l’entitat que la controla i és d’execució obligatòria.

Vist que l’article 63.6 de la LCSP estableix que la formalització dels encàrrecs a mitjans 
propis quin import fos superior a 50.000 euros, IVA exclòs, haurà de publicar-se al perfil 
del contractant. La informació a publicar serà com a mínim el seu objecte, duració, tarifes 
aplicables i la identitat del mitjà propi destinatari de l’encàrrec en el qual s’ordenin els 
encàrrecs per la identitat del mitjà propi. La informació dels encàrrecs quin import sigui 
superior a 5.000 euros haurà de publicar-se almenys, trimestralment.

Atès que la part expositiva de la proposta d’acord del ple de febrer de 2024 establia el 
següent:

Les tasques que se li encomanin s’acompanyaran de la corresponent dotació 
pressupostària per al cobriment de tots els costos que la seva execució comporti per a la 
societat d’acord amb els imports que es mostren a la taula que segueix, en concepte de 
tarifa segons l’establert a l’article 32.2. a) de LCSP.

ANY 2024 2025
TARIFA 2.400.050,05 € 449.742,78 €

Atès que el punt tercer de la part dispositiva de l’Acord estableix el següent:

“Tercer.- AUTORITZAR I DISPOSAR la despesa corresponent al pressupost base 
estimat de l’encàrrec amb càrrec a l’aplicació o aplicacions pressupostàries següents:

APLICACIÓ 
PRESSUPOSTARIA

IMPORT (IVA 
INCLÒS)

EXERCICI 
COMPTABLE

OBSERVACIONS I 
NOTES

4320.163201.22700 1.247.278,11€ 2024 De l’1 de març al 31 de 
desembre

4320.162101.22700 1.152.771,94€ 2024 De l’1 de març al 31 de 
desembre

La despesa corresponent a l’exercici 2025 i posteriors restarà suspesa d’executivitat i 
condicionada la seva eficàcia a la disponibilitat de crèdit pressupostari suficient i idoni.”

Segons l’encàrrec de gestió emès pels serveis municipals de 19 de febrer de 2024 i 
l’estudi de costos d’explotació presentat per MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL SL, en 
data 12 de febrer de 2025, la facturació mensual reflectida per l’anualitat 2024 (de febrer 
a desembre) i de 2025 (gener i febrer) és la següent:

Mes Servei neteja 
viària

Servei 
recollida FORM 
FIRM i paper 
cartró

Totals

Gener    116.071,95€   108.799,44€
Febrer    116.071,95€   108.799,44€
Total pressupost 
prorrogat

   232.143,90€   217.598,88€



Secretaria
4/2025/PLE

26 de febrer de 2025

Pàg. 62/87

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

Total   449.742,78€
Març    132.785,61€    122.240,11€
Abril    132.785,61€    122.240,11€
Maig    132.785,61€    122.240,11€
Juny    132.785,61€    122.240,11€
Juliol    132.785,61€    122.240,11€
Agost    132.785,61€    122.240,11€
Setembre    132.785,61€    122.240,11€
Octubre    132.785,61€    122.240,11€
Novembre    132.785,61€    122.240,12€
Desembre    132.785,61€    122.240,12€
TOTAL pressupost 2025 1.327.856,10€ 1.222.401,12€ 2.550.257,22€
TOTAL despesa 2025 1.560.000€ 1.440.000,00 € 3.000.000 €

La previsió per a 2026 segons l’estudi de costos de MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, 
SL comunicat en data 11 de febrer de 2025,  és la següent:

Mes Servei neteja 
viària

Servei 
recollida FORM 
FIRM i paper 
cartró

Total

Gener  132.785,61€ 122.240,11€
Febrer  132.785,61€ 122.440,11€
Total  265.571,22€ 244.480,22€ 510.051,44€

Atès que la Memòria de l’encàrrec de gestió signat pels serveis municipals en data 19 de 
febrer de 2024, indica en l’epígraf Marc Financer el següent:

 

Atès que l’estudi de costos estima que les despeses representa un augment del cost 
efectiu del servei aplicable a aquesta pròrroga.

Atès que el pressupost municipal corresponent a l’exercici 2025, aprovat inicialment pel 
ple en data 23 de gener de 2025 es troba en exposició pública, pendent de la seva 
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aprovació definitiva.

Atès que per fer front a la despesa corresponent al termini de l’1 de març al 31 de 
desembre  a l’exercici 2025 existeixen les reserves de crèdit segons la taula següent:

Partida Document RC Import
4320.163201.22700
Prestació del servei de neteja viària

 RC2025000003154 1.283.708,89 €

4320.162101.22700
Recollida FORM FIRMi paper cartró

RC2025000003153 1.095.223,00 €

Atès que l’acord d’encàrrec de gestió del ple de febrer de 2024 preveia que seria per un 
termini d’un any, si bé es podrà acordar la seva pròrroga amb caràcter anual i per un 
màxim d’un any.

Atès que la pròrroga s’ha d’atorgar abans que venci el termini vigent de l’encàrrec de 
gestió, com es desprèn de l’article 32.3 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, de procediment 
administratiu comú de les administracions públiques.  

Atès que MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL SL ha de lliurar una Memòria de la 
prestació del servei per l’anualitat sencera de la seva prestació (de març de 2024 a febrer 
de 2025), que serà examinada pels serveis tècnics de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori, a 
efectes d’avaluar el model de gestió que es proposarà, resulta per aquests motius adient 
prorrogar l’encàrrec de gestió per un any més, tal i com està previst en l’acord de la 
sessió plenària de febrer de 2024.

Les tasques que se li encomanin s’acompanyaran de la corresponent dotació 
pressupostària per al cobriment de tots els costos que la seva execució comporti per a la 
societat d’acord amb els imports que es mostren a la taula que segueix, en concepte de 
tarifa segons l’establert a l’article 32.2. a) de LCSP. Aquests acords estan condicionats a 
l’entrada en vigor del pressupost de 2025 que es troba en informació pública, i de 
l’aprovació del pressupost de 2026.

ANY 2025 2026
TARIFA 3.000.000 € 510.051,44€

D’acord amb la distribució competencial en aquesta Administració, correspon al Ple 
l’autorització de despeses superiors al 10% dels recursos ordinaris o quan la seva durada 
sigui superior a 4 anys, de conformitat a la Disposició addicional segona de la LCSP i a 
l’article 23 de les Bases d’execució del pressupost.

Vist l’informe proposta a la Comissió Informativa de SIT signada en data 13 de febrer de 2025 
per la Cap de l’Oficina Administrativa de SIT per assignació temporal de funcions; l’informe 
jurídic de  data 13 de febrer de 2025 de l’Assessor Jurídic; i l’informe econòmic de data 13 de 
febrer de 2025 de la Interventora accidental.
Vista la proposta a la Comissió Informativa de SIT amb el vist-i-plau del Director de Serveis 
de SIT de data 13 de febrer de 2025, i signada pel seu president en data 13 de febrer de 
2025.
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Per tot el que ha estat exposat, se sotmet a dictamen de la Comissió informativa Àrea de 
Sostenibilitat i Territori la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

Primer.- Prorrogar l’encàrrec de gestió de l’Ajuntament de Molins de Rei a la societat 
municipal MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, SL, per a la gestió del servei de neteja 
viària i recollida i transport dels residus sòlids urbans de Molins de Rei, amb caràcter 
transitori i de manera provisional per un període d’1 any, a partir de l’1 de març de 2025 i 
fins al 28 de febrer de 2026.

Segon.- Aprovar que l’aportació econòmica de la pròrroga és per l’import del cost efectiu 
de la prestació d’aquests serveis comunicat per MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, SL 
en data 11 de febrer de 2025, segons recull el marc de financer de la Memòria de 
l’encàrrec de gestió.

Tercer.- Autoritzar i Disposar la despesa corresponent al pressupost base estimat de 
l’encàrrec vinculat a l’aplicació o aplicacions del pressupost municipal de 2025:

APLICACIÓ PRESSUPOSTARIA IMPORT (IVA INCLÒS) EXERCICI 
COMPTABLE

4320.163201.22700
Prestació del servei de neteja viària

1.327.856,10 € De l’1 de març al 31 
de desembre de 
2025

4320.162101.22700
Recollida FORM FIRM i paper 
cartró

1.222.401,12 € De l’1 de març al 31 
de desembre de 
2025

La despesa corresponent a l’exercici 2026 és la següent i restarà suspesa d’executivitat i 
condicionada la seva eficàcia a la disponibilitat de crèdit pressupostari suficient i idoni:

APLICACIÓ PRESSUPOSTARIA IMPORT (IVA INCLÒS) EXERCICI 
COMPTABLE

Prestació del servei de neteja viària 
(la que s’habiliti)

265.571,22€ De l’1 de gener al 
28 de febrer de 
2026

Recollida FORM FIRM i paper 
cartró (la que s’habiliti)

244.480,22€ De l’1 de gener al 
28 de febrer de 
2026

Quart.- Informar a la societat MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, SL que en tot cas, ha 
de vetllar pel compliment de la Llei 9/2017, de contractes del sector públic, (LCSP) en les 
relacions que aquest hagi de desenvolupar en el marc de les prestacions encomanades, 
així com altra normativa vigent, essent responsabilitat de la pròpia societat l’esmentat 
compliment; tot fent constar que, en cas que aquest dugui a terme alguna actuació 
contrària a la dita normativa, i en especial, aquella que comporti la pèrdua de la 
consideració d’aquest com a mitjà propi de l’Ajuntament, la present encomana quedaria 
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immediatament rescindida.

Cinquè.- Publicar al perfil del contractant la formalització d’aquest encàrrec, d’acord amb 
l’article 63.6 LCSP.

Sisè.- Notificar aquest acord a la societat MOLIVERS SOCIETAT MUNICIPAL, SL, i 
traslladar-ho a la Direcció de Serveis de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori, Cap de Serveis 
Jurídics, Intervenció, Tresoreria i al Negociat de Transparència per a la inclusió al web 
municipal (Portal de Transparència).

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem al punt 12 de l'ordre del dia, que diu així «Prorrogar l'encàrrec de gestió de 
l'Ajuntament de Molins de Rei a la societat municipal Molivers Societat Municipal, Societat 
Limitada, per a la gestió del servei de neteja viària i recollida i transport dels residus sòlids 
urbans de Molins de Rei, amb caràcter transitori i de manera provisional per un període 
d'un any a partir de l'1 de març del 2025 i fins al 28 de febrer del 2026». I fa l'explicació 
d'aquest punt la senyora regidora Esther Espinosa, endavant.

Sra. Espinosa:

Bona nit a tots i totes, als presents a la sala de plens i als que ens escolten des dels 
diferents mitjans. 
Presenta el punt 12

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Meritxell Campmajó, endavant.

Sra. Campmajó:

Bé, fa un any, exactament en el Ple del mes de febrer, el nostre grup vam votar a favor 
d'aprovar l'encàrrec de gestió del servei de neteja viària i recollida i transport de residus 
sòlids urbans amb Molivers. En aquell moment, en la nostra intervenció vam deixar molt 
clar que fèiem un exercici de confiança, ja que Molins de Rei no es podia quedar sense un 
servei de recollida, però també vam advertir que aquesta confiança no era un xec en blanc 
i demanaríem els resultats. Ara, un any després, preguntem on és l'anàlisi que s'havia de 
fer, on són les dades objectives que ens permetin valorar si el servei ha millorat i si s'han 
complert o no els compromisos adquirits? Tenen recollit a través d'enquestes, per 
exemple, si la ciutadania percep realment que hi ha hagut un canvi en positiu? Ara ens 
proposen que avalem la pròrroga del servei sense disposar d'indicadors o d'un informe que 
justifiqui que és millor la gestió per part de Molivers que per part d'una empresa externa a 
través d'un contracte de licitació pública? Per votar-hi a favor, per a nosaltres és 
imprescindible que es faci una avaluació rigorosa, que es revisin els indicadors de neteja i 
recollida, que es comparin amb els anys anteriors i que s'escolti també la veu dels veïns i 
veïnes. No podem permetre que aquesta sigui una decisió presa i oblidada. Necessitem 
transparència, seguiment i millores reals. Per tots aquests motius, el nostre grup 
s'abstindrà.
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Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Més intervencions? Senyora Meritxell Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Bé, nosaltres també crec que l'any passat vam fer un vot de confiança. És veritat que 
estem ratllant l'any, que encara no hem arribat, i a la comissió informativa hi va haver molt 
debat amb el tema de l'informe tècnic. A mi em sembla correcte que es demani aquest 
informe tècnic, però també és cert que es va arribar a aquest acord de fer un 1+1 pendents 
després una valoració de com es faria, no? Crec que quan s'hagi arribat a l'any s'hauria de 
fer una valoració i una comissió, com s'ha fet també, crec que ho hem comentat abans, de 
la gasolinera, per poder decidir si realment Molivers, parlo de Molivers perquè és l'empresa 
que ho gestiona ara, ho està fent ben fet o realment, com ha dit la meva companya, la 
Txell, s'ha de tornar igual a fer un plantejament de fer una licitació amb una empresa 
privada. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Moltes gràcies. Sí, certament aquest va ser un punt de discussió a la comissió informativa, 
on se'm va ocórrer demanar si hi havia algun informe que avalés aquesta decisió, encara 
que més enllà que ja estigués establert quan vam fer l'encàrrec de gestió a l'empresa 
Molivers. Se'm va explicar que ara hi hauria quan s'acabés l'any, el primer any de 
contracte, hi hauria aquesta avaluació per part de l'empresa i nosaltres el que demanàvem 
era, com així vostès es van comprometre, que hi hauria un seguiment i que hi haurien unes 
valoracions per part dels tècnics municipals. Bé, doncs, aquestes valoracions ho hauran 
quedat en un sac trencat o realment no han arribat o, en tot cas, se les queda el Govern, 
però no les hem vist en cap informe. Jo vaig demanar, ja que hi era també en aquell 
moment el director de serveis, si hi havia algun informe que avalés això o que parlés 
d'aquesta valoració objectiva del servei, se'm va dir que hi havia un informe del director de 
serveis que jo he vist, llegit, però que no parla res d'això. No hi ha ni una sola línia que 
esmenti cap valoració tècnica de la implicació del servei. Ni una. Es parla de la continuïtat, 
dels atesos, atesos, atesos, però de valoració del servei no hi ha cap de valoració. Per 
tant, que no diguin que hi ha una avaluació tècnica perquè no n'hi ha. Hi ha un informe que 
justifica que s'ha de fer aquest acord de continuïtat o aquesta pròrroga del servei del segon 
any, però no n'hi ha cap informe. Per tant, no tenim cap dada objectiva a la qual agafar-nos 
que demostri que aquest canvi de titularitat de la prestació del servei ens ha beneficiat. El 
que sí que ens ha portat és un increment important de costos, això sí. I aquest import que 
ha dit la regidora Esther Espinosa és precisament aquests 3 milions aquest any 2025, no 
per al 2025, sinó des de l'1 de març del 2025 fins al 31 de desembre del 2025. I això, jo 
crec que cal posar-ho també en relleu, que al final el cost total del servei anualment és del 
voltant dels tres milions i mig, per tant, un import jo crec que relativament alt en aquest 
moment, que caldria, doncs, tenir unes valoracions i unes dades més objectives que ens 
permetin analitzar aquest canvi d'ubicació. I veurem, en tot cas, quan hi hagi aquest 
informe de l'empresa Molivers, que és qui presta el servei, que és el que diu i què és el que 
reflexa en aquest informe. Però nosaltres hem trobat a faltar, i així ho hem reclamat i veiem 
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que no existeix, un informe des del punt de vista del servei tècnic que indiqui com ha anat 
evolucionant aquest servei i quines són les millores que ens hem pogut trobar o quines són 
les correccions que ha pogut anar fent més enllà de conèixer quina és la situació dels 
treballadors que treballen a l'empresa. Per tant, crec que, com es va dir en el seu moment, 
ara cobraran el dia, està molt bé, però què passa amb aquesta valoració d'aquest 
encarregat general de 35 hores que encara està pendent d'executar-se? Aquest crec que 
és un dels elements que vam posar en el seu dia quan vam fer aquesta primera explicació 
d'aquest conveni, en què ja dèiem que hi havia d'haver algú per sobre dels encarregats 
que hi havia actualment que tingués aquesta mirada en alçada sobre el servei. Això encara 
a dia d'avui, un any més tard, encara no hi és. I és evident que això vol dir que encara 
estem coixos. Per tant, espero que en els propers mesos, quan tinguem aquest informe, o 
ens traslladin aquestes valoracions. I, en tot cas, sí que ja demano des d'aquí que hi hagi 
un informe tècnic per part del tècnic o el cap de negociat de via pública que sigui qui 
treballi, que és la persona que treballa aquest plec, que pugui veure quines són les 
qüestions que han millorat, si és que n'ha millorat alguna i quines són les que han 
empitjorat, si és que n'ha empitjorat alguna. Per tant, crec que això és fonamental a l'hora 
de prendre decisions i, en aquest cas, no s'ha tingut en compte.

Sr. Alcalde:

Molt bé, moltes gràcies. Doncs, obriríem el torn intervencions, endavant.

Sra. Espinosa:

Bé, jo torno a parlar del que vam parlar a la informativa, perquè veig que és una cosa 
recurrent. D'acord amb l'encàrrec que es va fer el febrer del 2024, Molivers haurà de 
lliurar... Bé, el que es va aprovar a l'encàrrec i el que diu l'informe del director de serveis, 
que és la documentació base amb què s'ha portat aquest punt al Ple, Molivers haurà de 
lliurar una memòria de prestació del servei per la anualitat sencera que finalitza el 28 de 
febrer de 2025 i que aquesta serà examinada i informada pels serveis tècnics de l'Àrea de 
Sostenibilitat i Territori. D'acord? Vull dir, quan faci un any que s'està prestant el servei per 
part de Molivers, Molivers presentarà la memòria del servei. Paral·lelament, estem en 
procés de contractació per a l'elaboració d'un pla de millora del servei en què es realitzarà 
un estudi previ de les dades generades pel servei durant aquest any, una auditoria i 
propostes de millora del servei de neteja i de recollida de residus. Jo no hi entraré 
concretament, però sí que vull recordar que fa un any es va posar molt en dubte que 
Molivers tingués la capacitat de gestionar aquest servei, que es tractava d'un servei molt 
complicat de gestionar, paraules textuals, a nivell de personal pel que fa a suplències de 
vacances, baixes, maquinària, substitucions de la maquinària, etcètera, i que l'expertesa 
del gerent no és la millor a l'hora d'entendre aquest servei. 
Després d'un any, el Govern pot dir que s'ha prestat el servei diàriament de forma correcta, 
d'acord amb el que estableix l'encàrrec de gestió. S'han cobert les vacances i les baixes i 
els operaris han tingut a la seva disposició la maquinària per dur a terme el servei en les 
condicions que estableix l'encàrrec de gestió. Una part molt important del treball del gerent 
durant aquest any ha estat posar ordre al caos de gestió que ens vàrem trobar un cop 
finalitzat el contracte d'ASCAN. I una dada que m'agradaria comentar i que l'any passat va 
tenir un pes molt important en el debat que es va dur a terme, es comentava que només el 
Govern només justificava la internalització del servei per les males condicions de treball 
que patien els treballadors, i que aquestes condicions de treball portaven a un absentisme 
del 25 % de la plantilla. D'acord? Evidentment, i com vàrem explicar en aquell moment, no 
era l'única causa per optar per una internalització del servei, però si que vull destacar que 
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durant aquest any 2024, any de gestió per part de Molivers, el percentatge d'absentisme 
ha estat del 6,39 %. L'objectiu d'aquest Govern és clar, volem prestar cada dia un millor 
servei de neteja i de recollida de residus i aquest 2025 serà un any de molts canvis. Hem 
començat aquest mes de gener amb la incorporació de dues màquines escombradores 
noves, tot i que fa ben bé 8 mesos que les vam comprar, però, bé, les hem tingut ara per 
temes de fabricació de les empreses. S'està elaborant un pla d'inversions per a maquinària 
destinada al servei. S'ha aprovat el pressupost de Molivers amb una ampliació de 
personal. Properament, com a màxim uns 3 mesos, tindrem els contenidors nous a la via 
pública. S'està treballant en una campanya molt important, el que dèiem abans, vull dir, el 
fet que estigui en debat el tema del residu mínim, estem treballant una campanya molt 
important respecte la recollida de residus, incidint principalment amb l'orgànica i amb la 
comercial, que és on veiem que tenim o podem tenir més incidència, s'està treballant una 
proposta de modificació de l'ordenança de convivència ciutadana respecte de la neteja 
viària i recollida de residus i respecte de la tinença responsable d'animals, que ha de tenir 
una incidència directa en l'estat de la via pública. I en principi ho deixaria aquí.

Sr. Alcalde:

Doncs, ara obriríem el segon torn d'intervencions. Senyora Meritxell Campmajó, endavant.

Sra. Campmajó:

Bé, doncs, jo diria que, en tot cas, hi ha una contradicció molt gran, perquè si plantegem 
avaluar el servei en un any i en aquest mateix moment hem de prorrogar, potser el que 
s'hauria d'haver plantejat és que la memòria fos els vuit mesos de gestió o bé traslladar la 
pròrroga o fer directament els dos anys i necessitem dos anys per avaluar el servei. Si 
estem posant un servei en període de proves, la lògica seria que des del dia 1 es 
parametritzin totes aquestes dades. Hi ha eines de sobres informàtiques per parametritzar 
indicadors. Quan demanem, tenim indicadors que avaluïn el servei? Ara has donat la dada 
de la xifra d'absentisme laboral, però aquesta dada no ens la vau saber donar l'altre dia a 
la informativa, per exemple. Tenim anàlisis comparatius de preu o quan ho gestionava 
l'empresa o quan ho gestionava ara? No. Aquest és l'element que nosaltres estàvem 
demanant a l'informe, de dir necessitem informació per donar un segon vot de confiança i 
prorrogar aquest servei. Aquest va ser el nostre plantejament.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Senyor Sánchez.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Es veu que ara no cal anar a les informatives i venim al Ple i així ens assabentem 
de les coses, perquè a les informatives no ens expliquen el que toca. Ens expliquen el que 
els interessa, però no expliquen el que toca. És clar, diu la regidora: «No, l'empresa ha 
prestat el servei». Només faltaria, només faltaria. També el prestava l'altra. El servei també 
es prestava per part de l'anterior empresa que es deia ASCAN. I jo no vaig dir que hi 
haguessin males condicions de treball. Jo vaig dir en aquell Ple que una de les raons que 
vostès havien esgrimit, i n'esgrimien crec que dos o tres, però una de les principals era que 
els treballadors cobressin el dia. I jo deia que els treballadors cobraven un dia o dos tard. 
No és veritat i ho saps. En tot cas, aquest va ser un dels elements principals de presa de 
decisió que vostès van argumentar en aquell moment. Dius... En tot cas, Esther, tens tota 
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la raó, recorda quan vam comprar el camió amb l'anterior empresa, amb ASCAN, que crec 
que va tardar no sé si dos anys pràcticament en arribar. Per tant, ostres, la cosa es va 
eternitzar. La compra de maquinària, certament, és quelcom que costa molt, no? És clar, 
aquesta dada que heu donat ara que l'absentisme està en els 6,39 dies, doncs, és una 
dada que l'haguéssiu pogut facilitar, perquè entenc que no l'heu sabut, entenc que la 
deveu saber des del punt de vista des de fa molts mesos. Que no hi ha baixes... que les 
baixes es cobreixen totes, això no és cert, i ho saps. Les baixes de llarga durada es poden 
cobrir, les baixes de servei diari no es cobreixen. I això n'ets absolutament coneixedora. 
Més que res perquè són paraules del gerent, no són paraules meves. 
Els contenidors nous arribaran amb tres mesos. Esperem que arribin, però, en tot cas, el 
que hi ha és que al barri Bonavista hi ha hagut dos contenidors que s'han tirat tres mesos 
sense pedals i fa escassament una setmana s'han canviat, però s'han tirat tres mesos 
sense pedals. Per tant, hi ha una manera d'entendre el servei que crec que és francament 
millorable i que no està en cap informe de cap a on ha d'anar el servei. Per tant, jo entenc 
que el que s'havia d'haver fet, com ha dit molt bé la Txell Campmajó, és possiblement 
posar que necessita un informe en vuit mesos. Però, en tot cas, crec que la voluntat del 
Govern hagués estat, doncs, ja que es feia aquesta pròrroga, haver demanat aquest 
informe i que moltes d'aquestes dades ja sortissin. Perquè és evident que aquest servei 
s'ha de continuar prestant i, per tant, hem d'intentar que sigui el millor possible. I la 
satisfacció de molta ciutadania possiblement no és la més adequada, com passa en altres 
ambients, i aquí sempre s'ha dit, com pot ser en temes de seguretat. 
Per tant, les sensacions són quelcom de cadascú o quelcom del barri on viu. I aquestes 
són moltes vegades les percepcions que un tenim de com evoluciona el servei. Però no és 
menys cert que nosaltres hem trobat a faltar aquest informe tècnic per part del servei que 
avalués aquesta necessitat d'aquesta pròrroga i objectivitzés, doncs, aquests paràmetres 
que, com deia la Campmajó, poguessin trobar-se ja posats sobre la taula i per tenir un 
debat més profund.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Senyor Lucas Ferro, endavant.

Sr. Ferro:

Moltes gràcies. Nosaltres fa un any vam prendre una decisió que vam dir que era una 
decisió valenta i ens reafirmem. És una decisió valenta perquè, més enllà del debat, la 
situació amb el model de recollida i de neteja era insostenible. Jo sempre recordo que una 
de les primeres reunions a què l'alcalde em va convidar, que vaig dir «no sé on m'he 
posat», va ser ASCAN dient que al setembre entregaven les claus i abandonaven el servei. 
I vaig dir: «Vaja festa!» Per cert, un petit matís, ha dit vostè que el cost s'ha elevat a 3,6 
milions. El cost del servei és 3 milions i quan fem la comparativa fora bo que recordéssim 
que l'empresa que amenaçava amb deixar les claus va demanar per segona vegada 
consecutiva, perquè a la primera ja se li va fer, un increment de 400.000 euros en el cost 
del servei i que si no, marxava. I ho dic perquè quan valorem els costos valorem també el 
que ens hagués costat fer uns plecs per licitar en termes econòmics. I no hagués sigut el 
mateix, perquè la mateixa empresa que gestiona el servei ja deia que no li donaven els 
números. Però més enllà dels números, jo crec que hi ha una aposta sobre la qual caldria 
reflexionar. I el primer que voldríem dir és que la nostra experiència amb la municipalització 
del servei és positiva. Molins està millor avui que a l'estiu quan va començar aquest 
mandat. I crec que és evident per a tots i per a totes, i crec que tots podem posar qüestions 
de millora, però crec que la situació amb la que s'havia arribat a nivell de neteja fa dos 
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anys i fa un any no és la mateixa que avui. I, per tant, per a nosaltres aquesta experiència 
a nivell de resultats és positiva. A nivell de relacions laborals, i ho comentava la regidora, 
evidentment, també per a nosaltres, més enllà de tenir mecanismes de control i de 
seguiment que els hem de tenir, volem avaluar el servei per millorar-lo, perquè el Molins de 
Rei amb què es va dissenyar aquest servei no és el mateix ni en la seva trama urbana ni 
en la seva configuració dels carrers, ni en els seus punts de contenidors, ni en els seus 
espais públics i comunitaris, que el Molins on va començar aquest servei, Per tant, 
necessitem també instruments d'avaluació qualitativa que ens diguin com abordem la 
neteja, quins itineraris fem, quins itineraris no fem, etcètera, i que ens permetin avaluar 
aquest servei i fer propostes de millora. Per cert, avaluació que no tindrà contrapartida, 
perquè quan vostè era el president de l'Àrea no hi ha cap informe de valoració del servei 
amb què puguem fer la comparativa. I per tant...

Sr. Alcalde:

Si us plau, si us plau.

Sr. Ferro:

Si es va acabar el contracte i vau fer la licitació i us el va tombar el tribunal de contractació, 
que se us va acabar el contracte. I, per tant, aquesta experiència d'internalització del servei 
i de millora que durarà dos anys i que haurem d'avaluar d'aquí a dos anys, evidentment, 
acabarà amb un servei que funcionarà millor, que tindrà una agenda de propostes i de 
millores i sobre el qual haurem de fer una reflexió que, com totes les reflexions i veient 
l'ambient d'aquest Ple, cadascú ja està predisposat a fer-ne una mirada. Però no perdem 
de vista que el servei ha millorat internament, a nivell de qualitat i de relacions laborals, i 
externament, i que Molins avui està millor que quan vostè va deixar el seu càrrec com a 
membre de Govern. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Senyora Espinosa, endavant.

Sra. Espinosa:

Parlant del que ha comentat el Lucas, era una aposta molt arriscada, d'acord? Ara, un any 
després, estem convençuts que va ser la millor aposta que podíem fer, tot i tenint molts 
moments molt difícils. Hem de recordar que durant molts mesos hem passat una sequera 
que ens impedia netejar els carrers amb aigua. Això ho hem recuperat i és una de les 
coses que es nota més al poble, perquè s'estan fent moltes batudes amb aigua. La nova 
ubicació de la Festa Major va ser un repte molt important i jo crec que va ser un èxit, inclús 
dit pels mateixos veïns que sempre tenen... al fer el canvi, hi havia una certa por de com es 
respondria amb el tema de la neteja. I aquí es va felicitar per part de molts veïns del barri el 
tema de la neteja, entre altres coses. La Fira, evidentment, és un repte i jo crec que aquest 
any a nivell de neteja ha sigut un any dels més... on s'ha notat més la incidència en el tema 
de la neteja. A mi, una cosa que el Ramon comentava, li deia al Lucas, abans de fer la 
licitació hem de recordar que vam fer una pròrroga, no sé si ben bé era una pròrroga, era 
com tanquem el contracte anterior d'ASCAN i fem un altre cop amb ASCAN. Allà no es va 
presentar cap informe, no es va presentar cap informe, i vostè era director de l'àrea. En tot 
cas, més que res perquè quedi clar, jo porto tres anys, quan va acabar la legislatura 
anterior tres anys portant el tema de la neteja i mai, en cap moment, s'ha portat un informe 
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de valoració o cap memòria que avalués cada any l'estat de la neteja a Molins. Ara, el que 
es diu és que a l'any de la memòria es portarà aquesta neteja. Jo l'únic que volia dir al final 
és que amb el que comentava abans el Lucas del tema del residu mínim, amb tota la 
documentació que tindrem a través de la memòria, a través dels informes tècnics que 
derivin de la memòria i a través dels treballs que es facin per part de l'empresa que ens 
farà aquesta valoració també, jo crec que tenim un any molt intens per parlar tant de neteja 
com de recollida de residus. En tot cas, ho deixaria aquí perquè tampoc...

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, passarem a la votació, però jo sí que vull fer un parell de consideracions 
que avui no he fet prèviament i en aquest punt jo crec que ho mereix. I ho faré amb el to 
més constructiu possible, eh?, però atenent també... Senyor Sánchez, que, diguéssim, no 
ens sorprèn que vostè i el seu grup avui voten en contra. De fet, van votar en contra ara fa 
un any i, per tant, segurament lo lògic és que avui, quan portem a terme la pròrroga 
d'aquest servei i que ho gestioni l'empresa municipal, lo lògic també és votar en contra. Jo 
el que sí que li demano avui, perquè crec que... Podem dir qui ha de justificar els informes 
o no, però avui ha començat la seva explicació de posicionament criticant un informe d'un 
director de servei. Jo li demano que reforcem els arguments polítics i no ens posem amb 
els tècnics de la casa, perquè són un patrimoni de la casa, no són d'un partit o d'un altre, ni 
d'un grup municipal i un altre. I crec que, en aquest sentit, que caricaturitzar un informe 
dient «atès, atès, atès», com ha fet vostè, no és de rebut. No és de rebut començar 
l'explicació d'un posicionament de vot amb la crítica d'un informe tècnic. I sí que vull 
recordar, i ho acaba de fer la senyora Espinosa, i vull remarcar que potser tenim problemes 
encara de percepció i d'eficiència del servei en alguns aspectes, perquè certament la 
decadència del servei va arribar a ser important amb l'empresa que ho gestionava, 
ASCAN, que vostè i jo vam patir també, que vostè i jo vam patir, i que va culminar l'estiu 
del 23. Ara, jo també vull fer una defensa del gerent de l'empresa municipal, més enllà que 
hi hagi un encarregat que s'ha d'incorporar ben aviat, però ha fet una feina durant quasi un 
any molt important, amb unes situacions no sempre fàcils. I més enllà dels problemes del 
dia a dia, hem tingut un servei de neteja i recollida d'escombraries que en els moments de 
màxima activitat al municipi han estat a peu de canó, com feia temps que no hi eren. El 
desplegament del servei de la neteja a la Festa Major va ser molt important i, de fet, crec 
que tots plegats vam superar un debat sobre ubicació de la Festa Major i vam descobrir 
que les activitats diürnes en un espai i les activitats nocturnes en un altre espai permetia 
que hi haguessin equips de neteja al llarg de tot el dia per restaurar la brutícia que podia 
aparèixer com a conseqüència de l'activitat. Però és que no és només la Festa Major. 
Acabem de passar una Fira de la Candelera en què també hi ha hagut una bona percepció 
i valoració, més enllà dels informes que diguin, perquè nosaltres també podem veure i 
també... si donem tanta importància a dos pedals del Bonavista, que la tenen, siguem 
justos amb la valoració de tota la resta del servei. I, per tant, no només Festa Major, no 
només la Fira Candelera, són moltes dates de l'any en què en aquest poble el servei de 
neteja es posa en tensió i creiem que en el decurs dels darrers 365 dies han estat a peu de 
canó d'una forma important. Que és evident que hem de continuar millorant, això ho 
demostra que continuem confiant i és el que proposem avui, que els regidors avalin aquella 
confiança que varen fer amb l'empresa municipal, que continuï fent la tasca que va iniciar 
l'1 de març del 2024, que si pot ser ho faci amb més recursos, cosa que no ha estat fàcil 
tampoc que arribin a aquests recursos des d'un punt de vista maquinària. I és evident que 
si tenim un concurs d'adquisició de contenidors que al setembre es queda desert, doncs, 
reaccionem ràpidament per tal d'activar aquell concurs, de manera que al gener ja torna a 
estar adjudicat i, per tant, ben aviat veurem aquesta renovació de contenidors. Hi ha hagut 
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i hi va haver una deixadesa de maquinària que realment ha costat molt reemplaçar i alguna 
encara no ho hem aconseguit. I, per tant, ni les condicions eren les millor –però fixi's que 
no ho he posat al començament de tot, perquè no diguin és una excusa– ni les condicions 
climàtiques eren les més adients quan va començar aquest servei, que va començar en un 
episodi d'excepcionalitat de sequera i que feia que el dia a dia de l'empresa no pogués ser 
l'ideal i l'idoni, ni la maquinària ni el coneixement propi que teníem. Avui Molins de Rei i el 
seu ajuntament, mitjançant l'empresa municipal, té molt més coneixement del servei de 
neteja i recollida d'escombraries que fa un any. Molt més. I això és el que, segurament, 
amb els informes pertinents que es derivin a continuació, doncs, és el que ens ha de 
permetre fer un debat molt més enriquidor sobre quina és la millor manera, tant des d'un 
punt de vista de la qualitat com des de l'eficiència econòmica, que l'Ajuntament de Molins 
de Rei presti aquest servei. 
Nosaltres, com a Govern, proposem que continuï aquesta experiència perquè estem 
satisfets i creiem que el resultat és positiu. Per tant, a partir d'aquí, agraïm, evidentment, 
les intervencions, esperem guanyar la confiança dels que ara fan una abstenció, esperem 
guanyar aquesta confiança quan tornem a tenir el debat d'aquí a un any, i convidem el 
grup municipal Ara que s'afegeixi al fet d'opinar bé respecte a la tasca que fa l'empresa 
municipal, en aquest cas, en el servei de neteja i recollida d'escombraries. Si els hi sembla, 
des d'aquest punt de vista, passem a la votació d'aquest punt. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 11 10

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per 11 vots a 
favor del PSC (9) i ECP (2), i l’abstenció d’ ERC (5), d’Ara Molins (4) i d’ Enlaira 
Molins (1).

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEI A LES PERSONES

13.- Aprovar la Declaració institucional de l’Ajuntament de Molins de Rei sobre el 8 
de març, Dia internacional de les Dones 2025 (Expedient 1/2025/MOCIO).-

DICTAMEN
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El dia 8 de març es commemora el Dia Internacional de les Dones 2025. 

El text de la Declaració és el següent:

MANIFEST 8 DE MARÇ 2025 DIA INTERNACIONAL DE LES DONES 2025
Perquè la igualtat, sigui una realitat

El 8 de març de 2025 celebrem el Dia Internacional de les Dones, un dia per reivindicar els 
drets de les dones; un moment per reconèixer els avenços assolits en la lluita per la 
igualtat de gènere; per reflexionar sobre els reptes encara presents i per comprometre’ns a 
continuar treballant pel futur que volem per a totes les dones i nenes del món.

Enguany des de Nacions Unides se’ns interpel·la a seguir aquesta jornada amb el lema: 
“Per a TOTES les dones i nenes: Drets. Igualtat. Apoderament”.

El tema d'aquest any reivindica ampliar la igualtat de drets, el poder i les oportunitats per a 
totes, amb un futur feminista on no es deixi ningú enrere. L'apoderament de la propera 
generació és el nucli d'aquesta idea, ja que la joventut, especialment les dones joves i les 
nenes adolescents, seran les protagonistes de canvis duradors en el futur. 

El 2025 commemorem també el trenta aniversari de la Declaració i la Plataforma d’Acció 
de Beijing, un dels documents més rellevants de la història del feminisme i la defensa dels 
drets humans de les dones, que va establir un compromís global per aconseguir la igualtat 
de gènere i l’empoderament de les dones en tots els àmbits de la societat i va acabar 
suposant un abans i un després en la lluita pels drets de les dones arreu del món. 

Trenta anys després de la seva aprovació, no només continua vigent sinó que a més 
continua orientant la lluita mundial contra les restriccions i els obstacles que troben les 
dones d’arreu del món pel simple fet de ser dones.

Perquè tot i els avenços aconseguits, encara queda molt camí per recórrer per posar fi a 
les desigualtats estructurals que persisteixen a tot el món.  La violència masclista 
continua sent una de les majors amenaces per a les dones, i el patriarcat continua 
imposant barreres insalvables per a la seva plena participació en la societat. 

En els últims anys assistim a un retrocés de les conquestes en matèria de drets de les 
dones molt marcat per discursos que minimitzen la importància d’aconseguir la plena 
igualtat entre homes i dones, la negació de la discriminació que pateixen les dones i fins i 
tot la creença que la lluita feminista ha anat massa lluny.

No podem obviar de cap manera l’amenaça a escala mundial que representa l’ascens de la 
ultradreta, que qüestiona el dret de les dones i posa en perill tot el que s’ha aconseguit fins 
ara amb discursos de desinformació i odi, alhora que imposa un model social caduc, 
masclista, racista, trànsfob discriminatori i excloent. 

Per això, cap dona hauria de tornar a enfrontar-se a una justícia masclista i patriarcal que 
la qüestioni, la menystingui, l’humiliï o la revictimitzi. Hem de continuar avançant cap a una 
justícia feminista que no agredeixi, no assetgi ni posi en dubte les dones, sinó que les 
acompanyi, les protegeixi i les repari.
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L’Observatori Comarcal i el Consell de les Dones del Baix Llobregat al seu informe “Les 
dones en el mercat de treball” recull algunes dades: la rotació laboral afecta més a les 
dones; només el 36% de persones autònomes són dones; la bretxa salarial existeix i es fa 
més gran segons edat, ocupació i rang salarial; l’atur del Baix Llobregat continua tenint 
nom de dona. Més dones aturades de molt llarga durada; i finalment, la taxa de risc de 
pobresa és major entre les dones.

A Molins de Rei, l’informe del programa Clic Feina, conclou que les dones es concentren 
principalment en sectors tradicionalment feminitzats com l’administració, el lleure i les 
tasques de cura o neteja. La baixa inserció en sectors com la restauració o l’àmbit tècnic 
reflecteix una segregació ocupacional persistent.

Des del món local hem de ser motor per millorar aquestes dades i  construir aquesta 
igualtat efectiva entre homes i dones posant l’educació al centre de l’agenda política. 
Defensem una educació pública, laica, inclusiva i feminista que faci créixer lliures nenes i 
nens. Hem d’educar els nostres infants en els valors de la igualtat de gènere i posar en 
valor la lluita feminista i la perspectiva feminista des dels primers trams educatius fins a la 
universitat.

La implicació dels homes en la cura de les persones dependents, sobretot dels infants, és 
imprescindible per superar la desigualtat laboral que pateixen les dones. Tenim clar que 
més enllà del que suposa en l'àmbit laboral la implicació dels homes en la paternitat, pares 
i mares hem d’abordar la coresponsabilitat i ser conscients de l’impacte que aquesta té en 
la coeducació dels infants. Mentre els nens i nenes siguin educats en els rols sexistes 
tradicionals, difícilment creixeran creient en la igualtat efectiva entre homes i dones. 

A Molins de Rei, seguirem invertint en recursos, dedicació i esforços en:
· Incorporar la igualtat de gènere de manera transversal en les polítiques municipals, 

potenciant les accions del pla municipal d’igualtat, en especial la transversalitat i la 
formació del personal de l’ajuntament en perspectiva feminista i desenvolupar 
polítiques encaminades a fomentar l'ocupació, l'apoderament i l'educació per a la 
igualtat d'oportunitats.

· Garantir una comunicació, tant interna com externa, amb perspectiva feminista a 
l’ens local, en especial fent difusió del Servei d’Atenció a la Dona i el Servei 
d’Atenció a Infants fills i filles de mares víctimes de violència masclista.

· Continuar incorporant la perspectiva feminista en l’atenció social a dones en 
situació de vulnerabilitat, com poden ser dones migrades o amb diversitat funcional.

· Continuar reforçant la perspectiva feminista en el disseny de la ciutat.
· Transmetre la cultura igualitària i l’eliminació de les discriminacions a través de la 

promoció de la coeducació 
· Consolidar la inclusió de la perspectiva feminista a les accions municipals de 

promoció de la salut.
· Contribuir a visibilitzar l’esport lliure d’estereotips sexistes.
· Fomentar la participació ciutadana de les dones i la seva presència a la vida 

pública.
· Fomentar la coresponsabilitat i la redistribució igualitària del treball i els usos del 

temps de les dones i els homes.
· Per últim, i no menys important, amb tot el que suposa, continuar en la lluita contra 

la violència masclista al municipi i establir l’imaginari col·lectiu de tolerància zero.
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Actuem i involucrem mitjans, governs, líders d'empreses i comunitaris, la societat civil i la 
joventut, i qualsevol altra persona amb la capacitat d'exercir influència i prendre mesures a 
les nostres comunitats. Demanem a les persones amb lideratge que prenguin mesures i 
inverteixin en la promoció dels drets de les dones i la igualtat de gènere. Compartim les 
històries i els missatges al voltant del Dia Internacional de la Dona en plataformes digitals 
per generar un diàleg i inspirar l'acció.

Perquè la igualtat, sigui una realitat
Molins de Rei, 8 de març de 2025

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

Primer.- Aprovar la Declaració institucional de l’Ajuntament de Molins de Rei sobre el 8 de 
març, Dia internacional de les Dones 2025.

Segon.-. Fer públics aquests acords a través dels diferents mitjans de comunicació 
municipals de titularitat pública (Ràdio Molins de Rei, el web municipal i el butlletí El Balcó 
de la Vila).

Tercer.- Traslladar aquest acord a la Generalitat de Catalunya, les Diputacions de 
Barcelona, Tarragona, Lleida i Girona.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I, si no m'equivoco, ara canviem d'àrea informativa i passem la Comissió Informativa de 
l'Àrea de Serveis a les Persones amb el punt 13 de l'ordre del dia, que és l'«Aprovació de 
la Declaració institucional de l'Ajuntament de Molins de Rei sobre el 8 de març, Dia 
Internacional de les Dones 2025». I fa l'exposició de la regidora Jessica Revestido. 
Endavant.

Sra. Revestido:

Bé, bon vespre a tots i totes. Salutacions a qui ens estigui escoltant per la ràdio i veient als 
mitjans per les xarxes.
Presenta el punt 13 

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Ara, gràcies. Bé, primer de tot, en tot cas, volíem posar sobre la taula que creiem que és 
un encert que el manifest o la declaració, diguem-li com vulguem, estigui feta molt en clau 
local i, per tant, que s'evidenciï, doncs, tot allò que es fa i, per tant, es pugui interpretar 
també com solucions més directes per a les necessitats de les persones, de les dones en 
aquest cas, que viuen a Molins de Rei. En aquest sentit, evidentment, comptin amb el 
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suport del nostre grup per a totes aquelles actuacions que vagin en la línia, evidentment, 
de treballar ja no tan sols per la igualtat, sinó per l'equitat, que també hem dit en molts 
moments, perquè no és només igualtat el que necessitem, sinó equitat per realment arribar 
a suprimir i eliminar les diferències que existeixen entre nosaltres, per treballar per aquest 
empoderament, realment, pel qual hem de lluitar dia a dia. I pel que fa als drets, creiem 
que és important que aquesta declaració o aquest manifest hagi recollit també aquest 
aniversari, aquesta commemoració dels 30 anys de la Declaració i la Plataforma de Beijing 
per la igualtat de gènere i l'empoderament de les dones per la defensa dels nostres drets. 
I per això, en aquesta línia, en la reivindicació dels nostres drets, la proposta que vàrem fer 
a l'equip de Govern, i que agraïm que s'incorporés, era trencar una mica una llança, fer un 
toc d'atenció, com també vam proposar de fer-lo amb la declaració que s'ha fet al principi 
del Ple en relació amb les actituds racistes i en contra dels drets de les persones també, 
doncs, la nostra aportació va ser, precisament, per incorporar aquesta alarma que s'està 
escampant, i amb tots els motius, per aquest augment de la ultradreta i d'aquests 
missatges que no fan res més que retornar-nos al passat, sembrar l'odi i negar tot allò que 
realment s'ha aconseguit fins a aquest moment. Per tant, gràcies, en tot cas, per haver 
tingut en compte la nostra aportació i continuem sempre endavant.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyor Espona. Més intervencions? Senyora Galobart.

Sra. Galobart:

Ja saps que soc molt breu, no hi ha problema. No, jo res, jo molt breu, molt breu, molt 
breu. Molt bé el manifest, felicitats, també a les companys d'Esquerra que sempre 
participen molt en aquests manifestos i en aquests textos. Crec que està molt xulo i molt bé 
i molt ben redactat i molt ben... I res, només dir que, per desgràcia, ens segueix tocant 
lluitar i lluitar i lluitar i lluitar i que almenys que no defallim. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyora Janés.

Sra. Janés:

Moltes gràcies. Bé, aquest manifest ens recorda tots els avenços i tot el que encara ens 
queda per camí no només vers el futur, sinó també vers la consolidació del treballat i 
aconseguit fins ara. No permetre el retrocés és també la nostra feina. I arribat aquí, hem de 
reforçar en l'educació, en l'empatia, en estar alerta, en la igualtat. Fonamentar i mantenir 
aquesta base és el que farà que la resta sigui possible. És una celebració amb 
antecedents i connotacions històriques i que des d'Ara Molins creiem que s'hauria de 
commemorar sempre el dia que toca, no com aquest any que aquí al municipi s'ha 
programat fora d'aquest dia. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Revestido, endavant.

Sra. Revestido:
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Bé, jo només donaré les gràcies a tothom que ha intervingut. Gràcies per la unanimitat 
sempre en aquests manifestos i en aquests textos. També un tema a tenir en compte és 
que avui, si tot va com ha d'anar, el Ple perdrà a una dona com a portaveu i referent d'un 
grup municipal i jo crec... sí que perdrem la majoria absoluta les dones, però que ningú se 
senti malament, però jo crec que per a mi és un dia trist i és una llàstima per més coses, 
però...

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, passaríem a la votació d'aquest manifest. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present moció per unanimitat 
dels membres presents.

14.- Aprovar la sol·licitud de pròrroga, per a l'exercici 2026, del conveni 
interadministratiu entre aquest Ajuntament i el Departament de Drets Socials i 
inclusió de la Generalitat de Catalunya per a la regulació de la provisió de places de 
la Llar d’avís municipal Dr. Josep Mestre assignades, en règim de col·laboració, per 
a un total de 30 places residencials i 10 places de centre de dia (Expedient 
3/2025/CONIN).-

DICTAMEN

Atès que el Ple, en sessió celebrada el dia 3 de novembre de 2022, va aprovar la sol·licitud 
de la signatura d’un conveni interadministratiu entre aquest Ajuntament i el Departament de 
Drets Socials i inclusió de la Generalitat de Catalunya per a la regulació de la provisió de 
places de la Llar d’avís municipal Dr. Josep Mestre assignades, en règim de col·laboració, 
per a un total de 30 places residencials i 9 places de centre de dia, amb els codis 
següents:

· RGG Llar Municipal D’Avis Dr. Josep Mestre, codi S00689
· CDGG Centre de Dia de la Llar Municipal d’Avis Dr. Josep Mestre, codi S02752
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Atès que el 20 de desembre de 2022, l’Ajuntament de Molins de Rei i el Departament de 
Drets Socials i inclusió de la Generalitat de Catalunya van signar el “Conveni de 
col·laboració interadministrativa entre el Departament de Drets socials i inclusió de la 
Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Molins de Rei per a la prestació del servei de 
residència assistida i centre de dia per a gent gran dependent “Josep Mestre”, a Molins de 
Rei”.

Atès que aquest conveni estableix en la clàusula Cinquena un termini de duració de l’1 de 
gener fins el dia 31 de desembre de 2023, així com la possibilitat de ser prorrogat per un 
període de fins a 4 anys addicionals.

Atès que mitjançant el Decret d’Alcaldia 1744, de 7 d’agost de 2023, es va aprovar la 
sol·licitud de pròrroga del conveni interadministratiu amb el Departament de Drets Socials i 
inclusió de la Generalitat de Catalunya per a la provisió de places a la Llar Municipal Dr. 
Josep Mestre, per un total de 30 places de servei de residència i 10 places del servei de 
centre de dia i es va autoritzar l’Alcaldia per a la signatura de la minuta del conveni 
específic. 

Atès que mitjançant el Decret d’Alcaldia núm. 1859, de 4 de setembre de 2023, es va 
aprovar la sol·licitud d’ampliació d’una plaça de centre de dia de la Llar Municipal Dr. Josep 
Mestre, amb codi S02752, per 252 dies de servei anuals, passant de 9 places a 10 places, 
a partir del dia 1 de setembre de 2023. 

Atès que el Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària que es va dur a terme el vint-i-set de 
setembre de dos mil vint-i-tres va ratificar els acords presos pels Decrets d’Alcaldia núm. 
1744 i 1859 esmentats.

Atès que mitjançant el Decret d’Alcaldia núm. 1055, de 13 de maig de 2024, es va aprovar 
la sol·licitud de pròrroga per a l’any 2025 de conveni interadministratiu entre el 
Departament de Drets Socials i inclusió de la Generalitat de Catalunya i aquest Ajuntament 
per a la provisió de 30 places de servei de residència de gent gran i 10 places del servei de 
Centre de Dia, i es va procedir a la seva ratificació mitjançant acord del Ple de 
l’Ajuntament, en sessió ordinària que es va dur a terme el dia 30 de maig de 2024, 
autoritzant a l’Alcaldia a l’aprovació i signatura del conveni esmentat.

Atès que cal sol·licitar la pròrroga del conveni esmentat per a l’exercici 2026 mitjançant 
acord del Ple Municipal.

Atès que és voluntat de les dues parts signants prorrogar l’esmentat conveni per 1 any 
més, pel període de l’1 de gener al 31 de desembre de 2026.

Vist l’art. 49 lletra h) apartat segon de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim jurídic del 
sector públic (LRJSP) i l’art. 110.2 lletra g) de la Llei 26/2010, de 3 d'agost, de règim jurídic 
i de procediment de les administracions públiques de Catalunya (LRJPAPC), on es preveu 
la possibilitat de prorrogar els convenis amb l’acord unànime de les parts i fins a un màxim 
de 4 anys addicionals. 

Atès l’informe proposta de la Cap del Negociat de Serveis Socials, de data 5 de febrer de 
2025
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Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

Primer.- Sol.licitar la pròrroga del conveni interadministratiu entre aquest Ajuntament i el 
Departament de Drets Socials i inclusió de la Generalitat de Catalunya per a la regulació 
de la provisió de places de la Llar Municipal Dr. Josep Mestre assignades, en règim de 
col·laboració, per a un total de 30 places residencials i 10 places de centre de dia per al 
període de l’1 de gener al 31 de desembre de 2026, amb els codis següents:

· RGG Llar Municipal D’Avis Dr. Josep Mestre, codi S00689
· CDGG Centre de Dia de la Llar Municipal d’Avis Dr. Josep Mestre, codi S02752, 

per 252 dies de servei.

Segon.- Delegar a l’Alcaldia l’aprovació i la formalització de la minuta de la pròrroga.

Tercer.- Notificar aquest acord al Departament de Drets Socials i inlcusió de la Generalitat 
de Catalunya i Traslladar-lo al Negociat de Serveis Socials, de control de gestió i de 
Serveis Jurídics.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem, ara sí, al darrer punt dictaminat per les comissions informatives, que és el punt 
14 de l'ordre del dia, que diu així «Aprovar la sol·licitud de pròrroga per a l'exercici 2026»... 
No hem acabat el Ple, no hem acabat el Ple encara. «Aprovat la sol·licitud de pròrroga per 
a l’exercici 2026 del conveni interadministratiu entre aquest Ajuntament i el Departament 
de Drets Socials de la Generalitat de Catalunya per a la regulació i la provisió de places de 
la llar d'avis municipal Doctor Josep Mestre, assignades en règim de col·laboració per a un 
total de 30 places residencials i 10 places de centre de dia». I fa l'explicació d'aquest punt 
la senyora Ainoa García. Endavant.

Sra. García:

Gràcies, alcalde. Bona tarda a tots i totes. 
Presenta el punt 14 

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. S'obriria el torn d'intervencions. Doncs, si no hi ha intervencions, 
passaríem a la votació. 
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VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present moció per unanimitat 
dels membres presents.

C – QÜESTIONS SOBREVINGUDES

15.- Qüestions sobrevingudes.-

No n’hi ha

D – MOCIONS

No n’hi ha

E- ALTRES

16.- Renúncia de la regidora Sra. Meritxell Galobart Soler, al càrrec de regidora de 
l’Ajuntament de Molins de Rei. (Expedient 1/2025/RENPRE).-

Vist l’escrit presentat per la regidora Sra. Meritxell Galobart Soler, de data 5 de febrer de 
2025, amb número de registre d’entrada 2025002643, de data 5 de febrer de 2025, en el 
qual a l’empara d’allò que disposa l’art. 9.4 del Reglament d’organització, funcionament i 
règim jurídic dels ens locals (ROF), aprovat pel RD 2568/1986, de 28 de novembre, 
manifesta la seva renúncia al càrrec de regidor d’aquesta Corporació.

Atès el que disposen els arts 9 del ROF i 182 de la Llei orgànica 5/1985, de 19 de juny, del 
règim electoral general.

Per tot el que ha estat exposat, el Ple de la Corporació adopta:

Primer.- Prendre coneixement i acceptar la renúncia voluntària a la condició de Regidora 
de l’Ajuntament de Molins de Rei presentada per la Sra. Meritxell Galobart Soler, 
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pertanyent al Grup Municipal Enlaira Molins – Compromís Municipal i declarar vacant el 
seu escó.

Segon.- Notificar aquest acord a la Junta Electoral Central per tal que expedeixi la 
credencial corresponent.

Tercer.- Notificar el present acord a la interessada Sra. Meritxell Galobart Soler.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I avui, com ara feia referència la regidora Jessica Revestido, hi ha un punt que diu 
«Altres», que normalment no protagonitza aquest Ple i que avui sí, que és el punt setzè de 
l'ordre del dia que diu així «Renúncia de la regidora senyora Meritxell Galobart Soler al 
càrrec de regidora a l'Ajuntament de Molins de Rei». I, per tant, ara m'està fallant la 
memòria, no sé si normalment parlem tots o primer fa vostè una primera explicació i 
després fa... A partir de que nosaltres parlem... Endavant. Normalment, ho dic perquè... O 
com a mínim pot fer una intervenció i després guardar-se un torn, evidentment, per 
respondre les possibles intervencions que hi hagi als grups. Perdó, perdó, és que ens 
estan explicant, és que ara, a mida que anava parlant, he fet memòria. La història, quan 
això s'ha produït en grups que són de més d'un/a regidor/a, l'última vegada... El que passa 
és que normalment hi ha un regidor que no és qui renuncia, que dona peu al debat i 
explica normalment els motius de per què plega aquella regidor, hi ha la ronda 
d'intervencions, normalment dels grups, i després qui normalment tanca aquest debat és la 
persona, el regidor o regidora, que renuncia en aquell moment a l'acta de regidor. És clar, 
en el seu cas, ho hem de pactar, perquè... Jo, si voleu, puc explicar-lo jo, però... Endavant, 
senyora Galobart.

Sra. Galobart:

Presenta el punt 16 
[Aplaudiments]

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyora Galobart. Ara, si els hi sembla, faríem una ronda d'intervencions. 
La faríem de menor a major, com és costum en aquests casos. Per tant, senyor Lucas 
Ferro, endavant.

Sr. Ferro:

Moltes gràcies. Has fet un discurs molt llarg. Jo crec que ens vam conèixer la primera 
vegada no sé si en el debat o en la nit electoral que ens vam trobar allà et vaig felicitar per 
haver entrat i et vaig dir una cosa que segueixo pensant a dia d'avui, nosaltres som dos 
regidors després de molt temps en què hem sigut grups municipals unipersonals, que 
sabem l'esforç que això comporta. A més, un d'ells amb una marca inventada des de zero, 
que també ens va costar molt de batallar. I tant el Gerard com l'Anna, com el breu temps 
que va estar el Miguel Ángel, sabem la feina que hi ha al darrere de ser regidor d'un grup 
municipal conformat només per un regidor. Són moltes hores, que és trencar-se el cap 
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amb moltes coses, és no poder repartir papers, és estar a totes les comissions, a tots els 
punts del Ple on has d'intervenir. Per tant, en primer lloc, volia tenir aquest reconeixement, 
perquè a vegades començar un camí particular, crear una marca pròpia i assumir que ets 
regidor d'un grup municipal, doncs, que només n'has tret un, sembla una cosa molt fàcil, 
però és una cosa molt suada, molt treballada i que exigeix molta dedicació. I el primer que 
volia fer era reconèixer-t'ho i agrair la dedicació que has tingut. 
I el segon, evidentment, dir que t'hem disfrutat molt, que crec que ets una persona molt 
directa i molt honesta, però això sempre s'agraeix, perquè també ets una persona de tracte 
jo crec que molt fàcil i que sempre pots conversar i sempre pots riure i sempre pots 
aprendre. I que una cosa no treu l'altra i que, per tant, jo crec que hem fet molt bona feina. 
Agrair-te, evidentment, tots els cops que ens has ajudat, que hem pogut fer coses plegats, 
que ens has donat un toque també com dius tu, i crec que perdem una gran regidora. A 
vegades la política, i que t'he de dir, si una altra de les coses que compartim és que a 
vegades la política et deixa en fora de joc moltes vegades, a vegades és injusta, a vegades 
és una piconadora que passa per davant de l'esforç de molts petits militants que 
construeixen coses petites, però que són coses molt valuoses. I, per tant, agrair-te tota la 
feina, agrair-te haver-nos conegut. Estic segur que seguiràs molestant des de molts llocs 
en què ens anirem trobant, així que crec que ens trobarem poc a faltar. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyor Ferro. Senyora Rocío Segovia, endavant.

Sra. Segovia:

Jo ho llegiré perquè si no em poso nerviosa, val? Bé, doncs, ha estat tot un descobert 
conèixer-te i treballar amb tu. Em sorprèn lo ràpid que t'has adaptat tot i ser tu sola al grup 
municipal, nosaltres som quatre i encara m'estic adaptant als conceptes, i deixes el pavelló 
molt alt. Mare de dos nens, treballadora a l'empresa privada i regidora amb presència a 
tots els actes planificats setmanalment. Des de fora sona meravellós, però la realitat és 
que cal ser una superwoman per portar aquest ritme de vida i sempre amb un somriure a la 
boca. Txell, et trobarem a faltar.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyora Rocío. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Bé, nosaltres vam conèixer la Meritxell Galobart durant la campanya del 2023. Jo sabia de 
tu per la teva manera de fer, però personalment no ens coneixíem, i llavors, ja en aquell 
moment, ja vam percebre, i ho vam comentar, la força, l'energia i la tenacitat que un cop 
arribats al Ple ens has demostrat amb escreix al llarg d'aquests... Jo havia comptat 20 
mesos, tu n'has dit 19, per tant, no et contradiré en aquest cas i ho deixarem en 19. De 
vegades hem topat, de vegades ens hem entès, però sempre has tingut un gest de 
proximitat, de cordialitat, com a mínim cap a nosaltres i això la veritat és que és d'agrair. Al 
llarg d'aquests 20 mesos, la Txell n'ha passat de tots colors, tant personalment com des de 
l'àmbit laboral, i no és fàcil lluitar contra tots aquests elements. I si li sumem, en el seu cas, 
dues coses, una, tal com ha dit la Rocío i el Lucas, que és una sola persona per fer tot el 
seguiment del ritme que imposa la dedicació a l'Ajuntament, i l'altra, que, bé, hi ha un cert 
ball intern que sempre sap greu que existeixi, doncs, és molt comprensible que hagis 
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arribat a la decisió que has pres, però això no ens treu que no ens sàpiga greu que pleguis, 
Txell. Sempre és trist que una persona hagi de renunciar a l'opció que voluntàriament ha 
pres per treballar pel bé de la població i la seva ciutadania i per la qual, a més a més, ha 
estat triada. Però, en el teu cas, s'hi suma el fet que perdem algú que tenia ganes de 
canviar coses, de canviar maneres de fer, i en això sí que havíem coincidit. Llàstima que 
haurà estat per poc temps. Personalment, ui, que tonta!... Bé, no, anava a dir que trobaré 
molt a faltar que algú em digui enanita gruñona i no haver aconseguit que em diguessis 
barrufeta, com a mínim, i no enanita. Però, en tot cas, gràcies per les coses que hem pogut 
parlar i treballar i gràcies pel toc personal que has posat en totes les coses que has fet. 
Molta sort, molts encerts. I una cervesa quan vulguis.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyora Espona. Senyor Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

És difícil, no?, perquè encara que la gent que ens escolta o ens pugui veure... és molt 
difícil i algú es pot emportar una imatge distorsionada, moltes vegades, del que fem aquí, 
no? I pot pensar que això és poc menys que el Congrés o el Parlament i que tenim 
discussions, que les tenim, no? I jo d'entrada vull dir dues coses. Vull donar-te les gràcies 
en nom del Grup Socialista, de veritat, per la feina feta, per les teves aportacions. I, 
evidentment, que has d'estar orgullosa del temps que has estat aquí, de les teves 
aportacions. Com jo crec que estem tots d'haver-te conegut, no? I jo crec que els que 
estem aquí ho hem explicitat, l'hem viscut i mai no es fa fàcil dir unes paraules quan... Tot i 
que hem tingut debats, perquè, a més, la Txell és de temperament, de dir les coses, a més, 
com les ha de dir, i això a vegades ho trobem a faltar en la política en general, no?, 
aquesta manera directa i sincera de manifestar el que pensa, de treballar pel teu poble, 
que és el que fem tots, d'explicar-ho amb aquesta visió tan personal. Jo crec que els que 
han pogut llegir el Viu Molins, poden veure com defineixen la feina que ha fet la Txell de 
matxacar, en bones paraules, aquest Govern, a vegades també a l'oposició, als seus 
companys, no?, però, segurament, com diuen ells, aquesta manera de ser, d'incidir, de ser 
la política que més ha incidit a l'hora de fer les seves propostes, de treballar-les, de 
convèncer-nos, de negociar- les, amb aquesta seva manera de fer. Gràcies. 
Estem absolutament convençuts que et continuarem veient. Suposo que ara descansaràs 
un temps dels mesos d'estar aquí. Com ha comentat abans la Rocío, ser una regidora amb 
responsabilitats, amb la teva vida personal, sempre, a tots, és un ressentiment. Els que 
ens dediquem a la política local, els que estem aquí perquè ens ho creiem, perquè ens 
agrada, però perquè volem millorar el nostre poble, ens adonem que això significa treure 
temps dels que estimes, de la família, dels amics, no? I això es nota, es nota i passa 
factura. Jo sé que continuaràs en la batalla, hi estem absolutament convençuts i, per això, 
en nom del nostre grup et volem agrair aquest temps també d'aprenentatge nostre amb tu i 
que jo no et diré una cervesa, perquè ja saps que jo no soc de cervesa, sempre tothom ho 
diu, però jo com que no bec cervesa. Però, evidentment, ens tornarem a trobar, ens 
seguirem veient i pots comptar aquí amb el nostre grup, amb els companys d'aquest 
Ajuntament per continuar treballant per Molins. Saps que a vegades no és simplement tenir 
un càrrec i molta gent que li agrada treballar i defensa treballar per la nostra vila ho pot fer 
des de moltes vessants. Gràcies per la feina, de veritat, i ens anirem veient.

Sr. Alcalde:
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Molt bé, senyora Galobart. Si em permets, Meritxell, també, deixa'm fer unes paraules 
també, com a alcalde, i amb tres reflexions i també un trànsit que hem fet conjuntament jo 
crec, no? A mi també em surten 20 mesos, he comptant ara. I és la primera renúncia de 
qui va prendre possessió el 16 de juny. Per tant, hem trigat 20 mesos, sí que és veritat que 
espero que no comenci una successió de renúncies de regidors que vam veure que en el 
mandat anterior van arribar a ser uns quants i al final aquesta escena la vam haver de 
repetir diverses vegades i totes, si agafem les actes ara, tenien en comú sempre un 
missatge, que és una llàstima, és un cost personal, és un aprenentatge que tant de bo 
molta gent ho fes, i després és una pèrdua de capital polític també per a aquesta sala, 
perquè s'hi fa una inversió en l'aprenentatge que no sempre després se li pot continuar des 
d'aquesta dedicació. No et descobriré el teu caràcter que ens identifica, jo crec, i ens 
assimila a tu i a mi, em sembla, en moltes ocasions, i és per això que crec que faria la 
següent reflexió, no? A vegades, malauradament, en aquesta sala de plens algunes 
amistats s'han trencat també, tots hem perdut a vegades alguna persona per aquests 
clarobscurs que has dit de la política local o de la política en general. Crec que no 
m'equivoco si dic que en el teu cas és al revés. Vam començar a conèixer-nos quan tu 
encara no estaves a la política i instaves amb un convenciment millores per al sector 
educatiu. I crec que la coneixença que hem tingut ha guanyat una persona amiga en 
aquest sentit que reconeix valors i jo he de reconèixer públicament també que aquesta 
forma de ser, aquesta passió –perquè a vegades diem caràcter, jo m'agrada més dir 
passió–, amaga una honestedat, una fiabilitat i una lleialtat. I això són tres valors que jo 
crec que no sempre són fàcils i són sempre molt preuats, des del meu punt de vista, en 
qualsevol relació política. 
No ens n'oblidem que hem arribat a acords amb tu i, per tant, amb qui et rellevi en la 
responsabilitat de comandar i representar aquestes 702 persones, evidentment, malgrat 
encara que no els hàgim pogut complir, però treballarem per complir-los, com saps que –i 
avui es feia referència a un altre aspecte–, a vegades no sempre la voluntat política va tan 
ràpida com després la realitat del que pots fer, però ens uneix això, jo crec, la millora per 
Molins de Rei, no? I, per tant, aquesta manera de treballar conjunta. Gràcies per tot. 
Gràcies també crec que a títol personal i ningú n'ha fet referència, deixeu-m'ho dir que a mi 
també, ens has incentivat en aquests mesos a fer trobades de tots els regidors i regidores i 
crec que aquest és un valor que tampoc hem de perdre. I, per tant, és per reflexionar 
també que la persona que era unipersonal en el seu grup, doncs, incentivés aquestes 
trobades d'estiu o Nadal. Per tant, moltes gràcies per tot, Meritxell. Espero que ens 
puguem anar trobant també, evidentment. 
I ara, abans que tu acabis, hi ha un regal institucional. Evidentment, és el regal que donem 
en acabar la part de regidoria i el reps massa d'hora, però l'has de rebre també a partir 
d'aquests 20 mesos.

Sra. Galobart:

Bé, en general, gràcies a totes les intervencions, gràcies companys. Superwoman potser 
no, però sí que he fet mis pinos puente per poder-hi estar, les coses com són. Jo, bé, ja ho 
heu vist el meu discurs, és clarament política la meva renúncia per tot el que m'han fet. No 
plego per problemes personals. Vull dir, això que quedi molt clar. I ara sí que una miqueta, 
aniré molt ràpid, eh? Alba, Xesca, Carme, Lucas, Gerard, Àlex, Rocío, Joan Albert i Eva, 
gràcies. Gràcies per ser companys de consistori, per les xerradetes que hem tingut, per 
alguna vegada alguna cervesa. Per cert, espero que em convideu als sopars, encara que 
els hagi de muntar jo, ja els muntarem, però espero que em convideu com a exregidora. 
Ricard, Marta, pitufa gruñona, Txell, Miguel, Ivan, Jessica, Xavi, Ainoa, Joan Carles, Ester, 
crec que m'emporto amics i espero que sigui així. I espero que encara que jo ara em 
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prengui aquest temps, amb la Jessica ja hem quedat la setmana que ve per fer una 
cervesa. Amb tu, Miguel, si de cas, quedem per esmorzar a la Góndola, aprofitant encara 
la baixa, així xerrem. I res, que de veritat que m'emporto per a mi uns amics i que molt 
agraïda i que de veritat, com amics us he de dir, com molt bé ha dit el Xavi, gràcies i us 
estimo molt.

Sr. Alcalde:

I ara arriba aquell moment que hem de votar aquest punt. Que sempre fem la conya, bé, 
potser un dia l'haurem de treure, secretaria, perquè, d'aquesta manera, si un dia hem de 
dir tots que votem que no, no sé a què li obliguem. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova la present moció per unanimitat 
dels membres presents.

17.- Precs i preguntes.-

I ara passaríem al punt 17 de l'ordre del dia, que és «Precs i preguntes». Es reparteixen 
les respostes de les preguntes fetes al Ple del mes passat i hi haurà la ocasió de començar 
a fer les preguntes. Endavant.

Sra. Espona:

Bé, doncs comencem? Sí, tiro? Molt bé. Doncs, començo jo mateixa fent la pregunta que 
volem plantejar el nostre grup. En tot cas, sí que voldria comentar, en tot cas, o volia agrair 
que s'hagi facilitat la lectura d'aquesta... O l'entrada d'aquesta pregunta, perquè hi va haver 
problemes informàtics per poder-la entrar i, llavors, hem utilitzat altres vies i, finalment, s'ha 
pogut registrar, cosa que, doncs, agraeixo, en tot cas, la meva rapidesa i la resposta també 
ràpida de tothom. Bé, la pregunta és la següent i diu això:
la principal actuació del Pla de discapacitat recentment aprovat és la creació de la taula 
corresponent, reclamada per tothom des de fa molt de temps, pel que implica de punt de 
confluència de totes aquelles persones i entitats relacionades amb la discapacitat d'una 
manera o una altra. Atesa la urgència de crear-la, volem saber si està previst de convocar-
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la ja aquest mes vinent i, en el cas que no sigui així, quina data de previsió de creació 
tenen. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. No sé si hi ha més preguntes? No? No? No? Vaja, doncs, responem. Però 
és que estava buscant la resposta, disculpeu. Està prevista aquesta convocatòria. De fet, 
no... Evidentment, ens vam comprometre a convocar-la al més aviat possible. Cal dir que 
el pla es va aprovar el dia 6 de febrer i, per tant, ara ja hi ha una reserva. Ho volíem 
comentar després a Portaveus, però, en qualsevol cas, ja que ho diuen, està prevista, ara 
mateix hi ha una reserva d'agenda i esperem poder-la convocar per al dimecres dia 12 de 
març, eh?, per al dimecres dia 12 de març. En qualsevol cas, esperem que això es 
concreti. És evident que, des del 6 de febrer, hi havia uns actes ja i uns dies compromesos, 
hem volgut també esperar que passin ara set dies, que, com saben, tampoc tinc gaires 
competències en decretar cap reunió i, per tant, a partir d'aquí, en principi, ara mateix ja 
tenim una reserva per al dia 12 de març per fer aquesta primera taula de la discapacitat. 

18.-Torn obert de paraules.-

Bé, si no hi ha cap pregunta ni cap prec més, sí que passem al «Torn obert de paraules», 
el punt divuitè de l'ordre del dia. Si algú té interès de parlar? Sí? Doncs, passem el 
micròfon a la Cristina, si us plau. Senyora Cristina Vila.

Intervinent 1 (Públic - Cristina Vila):

Hola, molt bona nit. Dijous dia 13 d'aquest mes, del mes de febrer, a través del WhatsApp 
de la ràdio, vaig demanar el motiu pel qual no se'ns havia donat resposta a una instància 
presentada quatre mesos enrere, el dia 14 d'octubre. En aquesta instància el que 
demanava era una reunió amb el senyor alcalde, el senyor Gerard Corredera, com a 
regidor d'Esports i que pogués assistir la senyora presidenta de la Federació Catalana 
d'Atletisme. A data d'avui, i veient que havia passat una setmana i que no havia obtingut 
cap resposta, he fet un escrit al Síndic de Greuges dient «Adjunt al present correu, us 
tramet una queixa relacionada amb la manca de resposta d'un escrit a l'Ajuntament de 
Molins de Rei, així com també un tall d'àudio de Ràdio Molins de Rei. Resto a l'espera de 
la vostra resposta tan aviat com sigui possible». Això ho he fet a les 8:47. A un quart de 
tres de la tarda rebo un mail de la tècnica d'Esports que diu «Bon dia, en relació amb 
l'entrevista que heu sol·licitat amb l'alcalde, us proposem el proper divendres 28 de febrer 
a les 9 del matí al despatx d'alcaldia». I ara llegiré la resposta que he enviat. «Em sembla 
una manca de respecte a la meva persona en particular i al club en general havent esperat 
136 dies en respondre i, justament avui que poso una reclamació al Síndic de Greuges, 
se'm convoca amb 48 hores i en plena jornada laboral. Cal tenir en compte que és voluntat 
del club que assisteixi la senyora Mercè Rosich, presidenta de la Federació Catalana 
d'Atletisme, la qual té la seva agenda prou compromesa. Així doncs, resto a l'espera d'una 
nova convocatòria per part del consistori i del regidor d'Esports, per una banda, a què 
puguem assistir la senyora Rosich i jo mateixa, per l'altra. Continuaré sumant dies o potser 
hagi d'iniciar un nou compte. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Bé, s'ha descrit el que és reflex fidel que les coincidències existeixen, 
perquè si algú extreu d'aquesta intervenció que hem rebut una notificació del Síndic de 
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Greuges avui per convocar la reunió avui, és que no sap com es coordinen les 
administracions d'aquest país. Si algú es creu que enviant un correu avui i una instància al 
Síndic de Greuges a les 8:30, el Síndic té capacitat de respondre'ns a les 9:30 del matí per 
nosaltres convocar a una reunió a una entitat, és que desconeix com es coordinen les 
administracions. Senzillament avui el correu s'ha enviat amb una informació segurament 
errònia, que hi havia disponibilitat en horari de matí. Si no és així, tornarem a buscar una 
altra data possible que vagi bé a totes les parts que s'han de reunir, però, en qualsevol 
cas, la resposta i la proposta de data de reunió avui anava en la línia de la resposta que es 
va rebre a la ràdio, que és que estaven buscant una data i aquesta data s'ha trobat per a 
aquest divendres. Que no és possible aquest divendres? Buscarem una data en horari 
assequible per a tothom, que no és fàcil coincidir cinc agendes tan complicades com la de 
la presidenta de la Federació Catalana d'Atletisme i de l'alcalde de Molins de Rei també. 

A partir d'aquí, si no hi ha cap pregunta més. Doncs, concloem el Ple del mes de febrer 
desitjant a tothom un bon carnaval, bona festa i fins el proper ple del mes de març.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a indicació de la Presidència, 
quan son les vint hores i cinquanta minuts, de la qual s’estén la present acta.
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